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Aleksandra Kokaj, Présidente/De Voorzitster, ;
Boris Dilliès, Bourgmestre/Burgemeester ;
Thibaud Wyngaard, Jonathan Biermann, Maëlle De Brouwer, Carine Gol-Lescot, Perrine Ledan,
Valentine Delwart, François Jean Jacques Lambert, Daniel Hublet, Echevin(s)/Schepen(en) ;
Björn Becker, Eric Sax, Marc Cools, Béatrice Fraiteur, Joëlle Maison, Emmanuel De Bock, Céline
Fremault, Jérôme Toussaint, Pierre Desmet, Kathleen Delvoye, Diane Culer, Marion Van Offelen,
Stefan Cornelis, Odile Margaux, Vanessa Issi, Michel Cohen, Cécile Egrix, Blaise Godefroid,
Aurélie Czekalski, Caroline Van Neste, Nicolas Clumeck, Chiraz El Fassi, Véronique Lederman-
Bucquet, Yannick Franchimont, Cédric Didier Norré, Hans Marcel Joos Van de Cauter, Michel
Bruylant, Patrick Zygas, Fathiya Alami, Jean-Pierre Collin, Jacques Spelkens, Conseiller(s)
communal(aux)/Gemeenteraadslid(leden) ;
Patrick De Nutte, Le Secrétaire communal f.f./De wnd. gemeentesecretaris.

 
Jean-Luc Vanraes, Bernard Hayette, Conseiller(s) communal(aux)/Gemeenteraadslid(leden).

Ouverture de la séance à 18:30
Opening van de zitting om 18:30

SÉANCE PUBLIQUE - OPENBARE ZITTING
 

DÉPARTEMENT AFFAIRES GÉNÉRALES - DEPARTEMENT ALGEMENE ZAKEN

Secrétariat central - Centraal secretariaat
 

Ordonnance de police adoptée par le Bourgmestre en date du 30 novembre 2021
autorisant que la séance du Conseil communal du 16 décembre 2021 ainsi que les
commissions s’y rapportant des 9 et 13 décembre 2021 se tiennent de manière
virtuelle par vidéoconférence et que les documents administratifs soient transmis
par la voie électronique aux conseillers communaux.- Confirmation.

Le Conseil,
Considérant que le Bourgmestre a adopté, en date du 30 novembre 2021, une
ordonnance de police basée sur l’article 134 de la Nouvelle Loi Communale afin
d’autoriser que la séance du Conseil communal du 16 décembre 2021 ainsi que les
commissions s’y rapportant des 9 et 13 décembre 2021 se tiennent de manière
virtuelle par vidéoconférence et que les documents administratifs soient transmis par
la voie électronique aux conseillers communaux et ce, pour des raisons de santé
publique;
Considérant que dans le respect du dispositif de l’article 134 de la Nouvelle Loi
Communale, le Bourgmestre a communiqué sur le champ cette ordonnance de police
en la notifiant le 30 novembre 2021 par la voie électronique, à chaque membre du
Conseil communal;
Que cette notification comprenait également « les motifs pour lesquels le Bourgmestre
a cru devoir se dispenser de recourir au Conseil »;
Que la prise de cette décision devait en effet impérativement se faire avant la
prochaine séance du Conseil communal afin d’aviser tant les membres du Conseil que
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les citoyens que la séance du Conseil communal du 16 décembre 2021 ainsi que les
commissions s’y rapportant se tiendront de manière virtuelle par vidéoconférence,
Décide de confirmer l’ordonnance de police ci-annexée adoptée par le Bourgmestre en
date du 30 novembre 2021 autorisant que la séance du Conseil communal du 16
décembre 2021 ainsi que les commissions s’y rapportant des 9 et 13 décembre 2021 se
tiennent de manière virtuelle par vidéoconférence et que les documents administratifs
soient transmis par la voie électronique aux conseillers communaux.

Le Conseil approuve le point.
36 votants : 36 votes positifs.

Politieverordening goedgekeurd door de burgemeester op 30 november 2021 die
toestaat dat de zitting van de gemeenteraad van 16 december 2021 alsook de
commissies die ermee samengaan van 9 en 13 december 2021 virtueel gehouden
worden via videoconferentie en dat de administratieve documenten elektronisch
aan de gemeenteraadsleden bezorgd worden.- Bekrachtiging.

De Raad,
Overwegende dat de burgemeester op 30 november 2021 een politieverordening
goedgekeurd heeft, gebaseerd op artikel 134 van de Nieuwe Gemeentewet, om toe te
staan dat de zitting van de gemeenteraad van 16 december 2021, alsook de
commissies die ermee samengaan van 9 en 13 december 2021 virtueel gehouden
worden via videoconferentie en dat de administratieve documenten elektronisch aan
de gemeenteraadsleden bezorgd worden, en dit met het oog op de volksgezondheid;
Overwegende dat, in naleving van de bepaling van artikel 134 van de Nieuwe
Gemeentewet, de burgemeester deze politieverordening onmiddellijk gecommuniceerd
heeft door ze op 30 november 2021 elektronisch te betekenen aan elk
gemeenteraadslid;
Dat deze betekening eveneens "de redenen bevatte waarom de burgemeester meende
vrijgesteld te zijn van de raad";
Dat deze beslissing immers genomen moest worden voor de volgende zitting van de
gemeenteraad om zowel de raadsleden als de burgers mee te delen dat de zitting van
de gemeenteraad van 16 december 2021 en de commissies die ermee samengaan
virtueel gehouden zullen worden via videoconferentie;,
Beslist de bijgevoegde politieverordening, goedgekeurd door de burgemeester op 30
november 2021, die toestaat dat de zitting van de gemeenteraad van 16 december
2021, alsook de commissies die ermee samengaan van 9 en 13 december 2021 virtueel
gehouden worden via videoconferentie en dat de administratieve documenten
elektronisch aan de gemeenteraadsleden bezorgd worden, te bekrachtigen.

De Raad keurt het punt goed.
36 stemmers : 36 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
ordonnance de police du 30 11 2021 signée (NL).pdf, ordonnance de police du 30 11
2021 signée ( FR).pdf

 

 

Approbation du registre de la séance du Conseil communal du 25 novembre
2021.

Le Conseil approuve le point.
36 votants : 36 votes positifs.
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Goedkeuring van het register van de zitting van de Gemeenteraad van 25
november 2021.

De Raad keurt het punt goed.
36 stemmers : 36 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
Registre+complet 25 novembre 2021.pdf

 

 

Marchés publics.- Nouvelle loi communale, article 234, § 3.- Prise pour
information des décisions du Collège échevinal.

Le Conseil,
Vu la nouvelle loi communale, notamment les articles 234, § 3 et 236,
Prend pour information les décisions du Collège des Bourgmestre et échevins
suivantes :
- 23 novembre 2021 - Achat de 33 nouveaux boxes vélo via l'Agence de
stationnement - 181.661,54 € (T.V.A. comprise) - Articles 421/744-98/95 (176.289,90
€) et 421/741-52/82 (5.371,64 €) - Subside;
- 23 novembre 2021 - Achat d'analyseurs de trafic - 17.182 € (T.V.A. comprise) -
Article 423/741-52/82;
- 23 novembre 2021 - Achat de matériel de signalisation routière - 55.121,55 €
(T.V.A. comprise) - Article 423/741-52/82;
- 23 novembre 2021 - Entretien des marquages routiers - 108.089,30 € (T.V.A.
comprise) - Article 423/741-52/82;
- 23 novembre 2021 - Mission d'étude pour la création et l'aménagement d'un sentier
vicinal reliant le parking sis chaussée de Saint-Job à la rue Jean Benaets - 35.000 €
(T.V.A. comprise) - Article 421/747-60/82;
- 23 novembre 2021 - Plantation des carrés d'arbres Place Jean Vander Elst - 8.500 €
(T.V.A. comprise) - Article 766/725-60/83 - Emprunt;
- 23 novembre 2021 - Rénovation des chemins et création de platelages au parc
Brugmann - 165.000 € (T.V.A. comprise) - Article 766/725-60/83;
- 23 novembre 2021 - Fourniture et livraison de matériel et produits d’entretien pour
la période du 1er janvier au 31 décembre 2022 - 102.850 € (T.V.A. comprise) -
Différents articles du code économique …/125-02/85;
- 23 novembre 2021 - Gestion d’un espace public numérique - 87.120 € (T.V.A.
comprise) - Article 832/124-06/92;
- 23 novembre 2021 - Informatisation des Services - Acquisition de deux terminaux
mobiles de paiement pour le service de l'Economie et du Commerce - 872 € (T.V.A.
comprise) - Article 139/742-53/53 - Fonds de réserve - Approbation de la dépense
annuelle des frais de maintenance, de transactions et des abonnements pour les deux
terminaux mobiles de paiement - 546 € (T.V.A. comprise) - Article 139/123-13/53;
- 30 novembre 2021 - Approbation de l'engagement du crédit pour le projet subsidié
de rénovation des infrastructures communales de proximité 2021 - Mode de
financement - 60.000 € - Subside (45.000 €) et Fonds de réserve (15.000 €);
- 30 novembre 2021 - Bâtiments de la Régie foncière et des Propriétés communales -
Travaux d’entretien et dépannage des installations thermiques - 59.290 € (T.V.A.
comprise) - 45.447,60 € (T.V.A. comprise) sur l'article 614-01 du budget
d'exploitation de la Régie roncière et 13.842,40 € (T.V.A. comprise) sur les articles
922/125-06/87 et 773/125-06/87 du budget ordinaire communal, exercices 2021 à
2025;
- 30 novembre 2021 - Crèche du Globe - Traitement humidité laverie et remplacement
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conduites d'égout - 55.862,07 € (T.V.A. comprise) - Article 84401/724-60/85;
- 30 novembre 2021 - Ecole des Eglantiers - Traitement de l'humidité contre terre sous
la salle de gymnastique - Approbation de la dépense supplémentaire de 1.150,10 €
(T.V.A. comprise) - Article 722/724-60/85;
- 30 novembre 2021 - Achat de matériaux et petit matériel de construction - 2022 à
2023 - 140.000 € (T.V.A. comprise) - Articles 137/124-02/85, 421/124-02/82,
722/125-02/85, 878/124-02/52, ... 124-02/... et .../125-02/...;
- 30 novembre 2021 - Conception d'un projet d'ameublement et aménagement du
nouveau centre administratif communal - Lot 2 (Espaces à aménager sur base d'un
concept) - Approbation de l'avenant 4 et du marché subséquent relatif à la commande
4 - 17.839,76 € (T.V.A. comprise) - Article 137/741-51/58;
- 30 novembre 2021 - Aménagement Magasin COS - Propreté - 5.529,70 € (T.V.A.
comprise) Article 875/744-51/58 - Fonds de réserve;
- 30 novembre 2021 - Informatisation des services - Achat de logiciel de
loadbalancing des serveurs - 26.500,00€  (T.V.A. comprise) - Article 139/742-53/53 -
Fonds de réserve;
- 7 décembre 2021 - Aménagement de cheminements piétons pour les personnes à
mobilité réduite - 34.805,65 € (T.V.A. comprise) - Article 421/731-60/82;
- 7 décembre 2021 - Comptages ponctuels - Mesures de flux de déplacements -
49.980,00 € (TVA comprise) - Article 410/747-60/95;
- 7 décembre 2021 - Entretien et amélioration du réseau de caméras de surveillance
(phase 10) - 49.610 € (T.V.A. comprise) - Article 421/741-52/82;
- 7 décembre 2021 - ICPP - Remplacement de trois serres - 26.500 € (T.V.A.
comprise) - Article 75102/724-60/85;
- 7 décembre 2021 - Intervention en urgence à l'Ecole Longchamp (suite à un contrôle
BTV) de la société Sanideal Srl - Placement de deux vannes de gaz sur la tuyauterie -
969,02 € (T.V.A. comprise) - Article 721/724-60/85;
- 7 décembre 2021 - Mesurage et suivi de mesures d’économie d’énergie pour quatre
bâtiments communaux selon le protocole PIMVP (Protocole International de Mesure
et de Vérification de la Performance) - Crèche du Chat - Approbation de la dépense
supplémentaire de 8.671,59 € (T.V.A. comprise) - Article 137/747-60/85;
- 7 décembre 2021 - Sécurisation des accès et installation de lecteurs de badges sur le
site du Centre Administratif d'Uccle (CAU / Projet U) - 15.216,26 € (T.V.A.
comprise) - Article 137/724-60/85;
- 7 décembre 2021 - Fourniture de bacs à plantes intérieurs pour le projet U - 6.479,55
€ (T.V.A. comprise) - Article 137/744-98/83 - Emprunt;
- 7 décembre 2021 - Achat de 2 scooters électriques et accessoires pour le service
propreté - 7.600 € (T.V.A. comprise) - Article 875/743-51/58;
- 7 décembre 2021 - Entretien, réparation et adaptation des installations de
signalisation lumineuse tricolore et de balisage (clous jaunes) 2022-2023 - 60.500 €
(T.V.A. comprise) - Article 423/124-06/821;
- 7 décembre 2021 - Matériel et équipement didactique 2021 - 30.000 € (T.V.A.
comprise) - Articles 721/744-98/40, 722/744-98/40, 75101/744-98/40 et 751O2/744-
98/40.

Le Conseil approuve le point.
36 votants : 36 votes positifs.

Overheidsopdrachten.- Nieuwe gemeentewet, artikel 234, § 3.- Kennisneming van
beslissingen van het Schepencollege.

De Raad,
Gelet op de nieuwe gemeentewet, meer bepaald artikels 234, § 3 en 236,
Neemt kennis van de volgende beslissingen van het college van burgemeester en
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schepenen :
- 23 november 2021 - Aankoop van 33 nieuwe fietsstallingen via het
Parkeeragentschap - 181.661,54 € (B.T.W. inbegrepen) - Artikels 421/744-98/95
(176.289,90 €) en 421/741-52/82 (5.371,64 €) - Subsidie;
- 23 november 2021 - Aankoop van verkeersanalysetoestellen - 17.182 € (B.T.W.
inbegrepen) - Artikel 423/741-52/82;
- 23 november 2021 - Aankoop van verkeersignalisatiemateriaal - 55.121,55 €
(B.T.W. inbegrepen) - Artikel 423/741-52/82;
- 23 november 2021 - Onderhoud van de wegmarkeringen - 108.089,30 € (B.T.W.
inbegrepen) - Artikel 423/741-52/82;
- 23 november 2021 - Studieopdracht voor de aanleg van een buurtweg die de parking
gelegen aan de Sint-Jobsesteenweg verbindt met de Jean Benaetsstraat - 35.000 €
(B.T.W. inbegrepen) - Artikel 421/747-60/82;
- 23 november 2021 - Beplanting van de boomspiegels Jean Vander Elstplein - 8.500
€ (B.T.W. inbegrepen) - Artikel 766/725-60/83 - Lening;
- 23 november 2021 - Renovatie van de wegen en inrichten van terrasplanken in het
Brugmannpark - 165.000 € (B.T.W. inbegrepen) - Artikel 766/725-60/83;
- 23 november 2021 - Levering van onderhoudsmateriaal en -producten van 1 januari
tot 31 december 2022 - 102.850 € (B.T.W. inbegrepen) - Verschillende artikels met
economische code …/125-02/85;
- 23 november 2021 - Beheer van een digitale openbare - 87.120 € (B.T.W.
inbegrepen) - Artikel 832/124-06/92;
- 23 november 2021 - Informatisering van de diensten - Aankoop van twee mobiele
betaalterminals voor de dienst Economie en Handel - 872 € (B.T.W. inbegrepen) -
Artikel 139/742-53/53 - Reservefonds - Goedkeuring van de jaarlijkse uitgave voor de
onderhoudskosten, de transacties en de abonnementen voor de mobiele
betaalterminals - 546 € (B.T.W. inbegrepen) - Artikel 139/123-13/53;
- 30 november 2021 - Goedkeuring van de vastlegging van het krediet voor het
gesubsidieerd renovatieproject van de gemeentelijke lokale infrastructuren 2021 -
Financieringswijze - 60.000 € - Subsidie (45.000 €) en Reservefonds (15.000 €);
- 30 november 2021 - Gebouwen van de Grondregie en de Gemeente-eigendommen -
Onderhouds- en herstellingswerken aan de thermische installaties - 59.290 € (B.T.W.
inbegrepen) - 45.447,60 € (B.T.W. inbegrepen) op artikel 614-01 van de
exploitatiebegroting van de Grondregie en 13.842,40 € (B.T.W. inbegrepen) op de
artikels 922/125-06/87 et 773/125-06/87 van de gewone gemeentebegroting -
dienstjaren 2021 tot 2025;
- 30 november 2021 - Kinderdagverblijf Globe - Vochtbehandeling in de wasruimte
en vervanging van rioolbuizen - 55.862,07 € (B.T.W. inbegrepen) - Artikel
84401/724-60/85;
- 30 november 2021 - School Eglantiers - Vochtbestrijding tegen de grond onder de
turnzaal - Goedkeuring van de bijkomende uitgave van1.150,10 € (B.T.W.
inbegrepen) - Artikel 722/724-60/85;
- 30 november 2021 - Aankoop van materialen en klein bouwmateriaal - 2022 tot
2023 - 140.000 € (B.T.W. inbegrepen) - Artikels 137/124-02/85, 421/124-02/82,
722/125-02/85, 878/124-02/52, ... 124-02/... en .../125-02/...;
- 30 november 2021 - Ontwerp van een project inzake meubilair en inrichting van het
nieuwe gemeentelijke administratieve centrum - Lot 2 (ruimtes in te richten op basis
van een concept) - Nakomende opdracht - Bestelling 4 - 17.839,76 € (B.T.W.
inbegrepen) - Artikel 137/741-51/58;
- 30 november 2021 - Inrichting Magazijn OCS - Reinheid - 5.529,70 € (B.T.W.
inbegrepen) Artikel 875/744-51/58 - Reservefonds;
- 30 november 2021 - Informatisering van de diensten - Aankoop van software voor
de loadbalancing van de servers - 26.500 € (B.T.W. inbegrepen) - Artikel 139/742-
53/53 - Reservefonds;
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- 7 december 2021 - Aanleg van voetpaden voor personen met beperkte mobiliteit -
34.805,65 € (B.T.W. inbegrepen) - Artikel 421/731-60/82;
- 7 december 2021 - Gerichte tellingen - Metingen van verplaatsingen - 49.980,00 €
(TVA inbegrepen) - Artikel 410/747-60/95;
- 7 december 2021 - Onderhoud en verbetering van het netwerk van toezichtcamera’s
(fase 10) - 49.610 € (B.T.W. inbegrepen) - Artikel 421/741-52/82;
- 7 december 2021 - ICPP - Vervanging van drie serres - 26.500 € (B.T.W.
inbegrepen) - Artikel 75102/724-60/85;
- 7 december 2021 - Dringende tussenkomst in de school Longchamp (ingevolge een
BTV-controle) van de firma Sanideal Srl - Plaatsing van twee gaskranen op de buizen
- 969,02 € (B.T.W. inbegrepen) - Artikel 721/724-60/85;
- 7 december 2021 - Meting en bewaking van energiebesparende maatregelen in vier
gemeentelijke gebouwen volgens het IPPMV protocol (Internationaal Protocol van
Prestatiemeting en -Verificatie) - Kinderdagverblijf Chat - Goedkeuring van de
bijkomende uitgave van 8.671,59 € (B.T.W. inbegrepen) - Artikel 137/747-60/85;
- 7 december 2021 - Beveiliging van de toegangen en installatie van badgelezers op de
site van het Administratief Centrum van Ukkel (ACU / Project U) - 15.216,26 €
(B.T.W. inbegrepen) - Artikel 137/724-60/85;
- 7 december 2021 - Levering van binnenplantenbakken voor het project U - 6.479,55
€ (B.T.W. inbegrepen) - Artikel 137/744-98/83 - Lening;
- 7 december 2021 - Aankoop van 2 elektrische scooters en toebehoren voor de dienst
Reinheid - 7.600 € (B.T.W. inbegrepen) - Artikel 875/743-51/58;
- 7 december 2021 - Onderhoud, herstelling en aanpassing van de driekleurige
verkeerslichten en de verlichtingsinstallaties (gele lichtnagels) 2022-2023 - 60.500 €
(B.T.W. inbegrepen) - Artikel 423/124-06/821;
- 7 december 2021 - Didactisch materieel en uitrusting 2021 - 30.000 € (B.T.W.
inbegrepen) - Artikels 721/744-98/40, 722/744-98/40, 75101/744-98/40 en
75102/744-98/40.
 

De Raad keurt het punt goed.
36 stemmers : 36 positieve stemmen.

 

 

Absence de Mme la Secrétaire communale.- Remplacement.- Confirmation.

Le Conseil,
Attendu que l'article 50 de la nouvelle loi communale stipule que :"Sans préjudice de
l’application des dispositions de l’article 44, le Conseil communal désigne un
Secrétaire faisant fonction en cas d'empêchement du Secrétaire ou de vacance de
l'emploi. S'il y a urgence, la désignation est faite par le Collège des Bourgmestre et
échevins et confirmée par le Conseil communal au cours de sa plus prochaine
séance";
Que Mme la Secrétaire communale est absente du 6 décembre 2021 jusqu’au 7 janvier
2022 inclus;
Que vu l’urgence eu égard au principe de la continuité du service public, le Collège
des Bourgmestre et Echevins a procédé, lors de sa séance du 7 décembre 2021, à la
désignation de M. Patrick De Nutte, Chef de Département, comme Secrétaire
communal faisant fonction durant toute la période d’absence de Mme la Secrétaire
communale;
Qu’en vertu de l’article 50 de la NLC susmentionné, cette désignation doit être
confirmée par le Conseil communal au cours de sa plus prochaine séance,
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Décide de confirmer la désignation de M. Patrick De Nutte, Chef de Département,
comme Secrétaire communal faisant fonction du 6 décembre 2021 jusqu’au 7 janvier
2022 inclus.

Le Conseil approuve le point.
36 votants : 36 votes positifs.

Afwezigheid van Mevr. de Gemeentesecretaris.- Vervanging.- Bekrachtiging.

De Raad,
Aangezien artikel 50 van de Nieuwe Gemeentewet bepaalt: "Onverminderd de
toepassing van de bepalingen van artikel 44, stelt de gemeenteraad, bij verhindering
van de secretaris of bij vacature van het ambt, een waarnemende secretaris aan. In
spoedeisende gevallen wordt de aanstelling door het college van burgemeester en
schepenen gedaan en door de raad in zijn eerstvolgende vergadering bekrachtigd";
Aangezien mevrouw de gemeentesecretaris afwezig is van 6 december 2021 tot en
met 7 januari 2022; 
Aangezien gelet op de hoogdringendheid ten aanzien van het principe van de
doorlopende openbare dienstverlening het college van burgemeester en schepenen in
zitting van 7 december 2021 overgegaan is tot de aanstelling van dhr. Patrick De
Nutte, Departementshoofd, als waarnemend gemeentesecretaris tijdens de volledige
afwezigheid van mevrouw de gemeentesecretaris;
Aangezien krachtens artikel 50 van de voornoemde NGW deze aanstelling
bekrachtigd moet worden door de gemeenteraad in zijn eerstvolgende vergadering,
Beslist de aanstelling van dhr. Patrick De Nutte, Departementshoofd, als waarnemend
gemeentesecretaris van 6 december 2021 tot en met 7 januari 2022 te bekrachtigen.

De Raad keurt het punt goed.
36 stemmers : 36 positieve stemmen.

 

 

A.S.B.L. Association Culturelle et Artistique d'Uccle.- Remplacement d'un
administrateur.

Le Conseil,
Vu l'article 120, § 2 de la nouvelle loi communale;
Vu l'article 36, § 2 de l'ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques de
gestion communale et à la coopération intercommunale qui dispose en ce qui
concerne les A.S.B.L's communales notamment que "au moins un tiers des membres
du conseil d'administration sont désignés par l'assemblée générale sur proposition du
conseil communal ou sur proposition des membres de l'assemblée générale désignés
par le conseil communal";
Attendu que le groupe Ecolo propose de remplacer Mme Emilie Marenne,
administratrice démissionnaire au sein de l'A.S.B.L. Assocation Culturelle et
Artistique d'Uccle, par Mme Shanaz Roulin,
Décide de proposer à l'Assemblée générale de l'A.S.B.L. Association Culturelle et
Artistique d'Uccle la désignation de Mme Shanaz Roulin en qualité d'administratrice
au sein de ladite association communale.

Le Conseil approuve le point.
36 votants : 36 votes positifs.
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V.Z.W. Association Culturelle et Artistique d'Uccle.- Vervanging van een
bestuurder.

De Raad,
Gelet op artikel 120, § 2 van de nieuwe gemeentewet;
Gelet op artikel 36, § 2 van de ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende de specifieke
gemeentelijke bestuursvormen en de samenwerking tussen gemeenten dat wat betreft
de gemeentelijke V.Z.W.’s bepaalt dat “ Minstens een derde van de leden van de raad
van bestuur wordt aangesteld door de algemene vergadering op voordracht van de
gemeenteraad of van de leden van de algemene vergadering die door de
gemeenteraad zijn aangewezen“;
Aangezien de groep Ecolo voorstelt om Mevr. Emilie Marenne, ontslagnemend
bestuurder bij de V.Z.W. Assocation Culturelle et Artistique d'Uccle, te vervangen
door Mevr. Shanaz Roulin,
Beslist aan de Algemene vergadering van de V.Z.W. Association Culturelle et
Artistique d'Uccle voor te stellen Mevr. Shanaz Roulin aan te duiden als bestuurder.

De Raad keurt het punt goed.
36 stemmers : 36 positieve stemmen.

 

 

 

DÉPARTEMENT AMÉNAGEMENT DU TERRITOIRE ET POLITIQUE FONCIÈRE -
DEPARTEMENT RUIMTELIJKE ORDENING EN GRONDBELEID

Urbanisme - Stedenbouw
 

Règlement communal d'urbanisme zoné - RCUZ - GRANDES AVENUES.

Le Conseil,
Vu la décision du Conseil communal prise en séance du 28/06/2018 et portant sur
l’élaboration d’un règlement d’urbanisme zoné (RCUZ) dénommé « Grandes
avenues », destiné à protéger les qualités du bâti des grandes avenues (avenue
Brugmann et avenue Winston Churchill, ainsi que des places et squares qui se
trouvent le long de leur développement);
Vu le projet de règlement rédigé par la cellule de planification du Service de
l’Urbanisme;
Vu l’avis transmis par Urban.brussels le 06/12/2021 quant à l’opportunité de réaliser
le RCUZ;
Vu l’avis émis par Bruxelles.environnement en date du 30/11/2021, soit dans le délai
imparti, dispensant l’élaboration du règlement d’un rapport d’incidences
environnementales;
Considérant qu’en vertu de l’article 48, §2 du COBAT, l’enquête publique relative à
l’élaboration d’un règlement communal d’urbanisme dure 30 jours;
Considérant que l’enquête est organisée selon les modalités fixées par l’arrêté du
gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale du 25 avril 2019 relatif aux
enquêtes publiques, qui dispose (article 10) :
« § 1er. Lorsqu'il s'agit d'un plan communal de développement, d'un plan particulier
d'affectation du sol ou d'un règlement d'urbanisme non visé à l'article 8, d'un plan
d'aménagement directeur ou d'un plan d'expropriation, il est procédé à l'affichage
complémentaire prévu à l'article 2, § 3, au moyen d'un avis conforme au modèle joint
en annexe 1, en un nombre suffisant d'emplacements :
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  1° sur le territoire couvert par le plan ou le règlement, sauf dans le cas visé au 2° ;
  2° à la limite des biens faisant l'objet d'un plan d'expropriation.
  § 2. Cet avis d'enquête est affiché par :
  1° l'administration communale :
  a) d'initiative, lorsqu'il s'agit d'un plan communal de développement, d'un plan
particulier d'affectation du sol ou d'un règlement communal d'urbanisme ;
  b) à la demande du Gouvernement, lorsqu'il s'agit d'un règlement régional
d'urbanisme zoné ;
  c) à la demande du pouvoir expropriant, lorsqu'il s'agit d'un plan d'expropriation.
  2° l'administration régionale, à la demande du Gouvernement, dans le cadre d'un
projet de plan d'aménagement directeur. » ;
Considérant que l’enquête publique est annoncée tant par voie d’affiches que par un
avis inséré au Moniteur Belge et dans au moins trois journaux de langue française et
trois journaux de langue néerlandaise diffusé dans la Région, ainsi que sur le site
internet de la commune;
Qu’en raison des délais de procédure fixés par le COBAT et imposant que la moitié
au moins des différents délais se situe en dehors des périodes de vacances scolaires
(art. 49 et art. 50 du COBAT), de l’enquête publique de 30 jours obligatoires qui doit
commencer après la durée des vacances d’hiver (du 25 décembre 2021 au 9 janvier
2022 inclus), de la première possibilité de procéder à cette enquête publique est de
l’organiser du 10 janvier 2022 au 9 février 2022 inclus, du fait que la publication dans
les journaux et le Moniteur belge doit se faire au plus tard le troisième jour qui
précède la date de son ouverture (art. 48 du COBAT et article 2 de l’arrêté du
Gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale du 25 avril 2019), soit le 8 janvier
au plus tard, du fait que le délai de demande minimum de publication dans les
journaux et au Moniteur belge est de 5 jours;
Considérant que les journaux d’expression francophone répondant le mieux aux
critères de la plus grande diffusion dans la Région de Bruxelles-Capitale sont les
suivants : Le Soir, La Libre Belgique et Metro;
Considérant que les journaux d’expression néerlandophone répondant le mieux aux
critères de la plus grande diffusion dans la Région de Bruxelles-Capitale sont les
suivants : De Standaard, Het Laatste Nieuws et Metro.
Considérant les offres reçues pour les publications, pour un total de 5.182,80 € TVAC
(Le soir : 1.694,00 € ; Metro : 938,00 € ; La Libre Belgique : 595,44 € ; De
Standaard : 968,00 € ; Het Laatste Nieuws : 987,36 €); 
Considérant que la publication au Moniteur Belge est tarifée à 5,10 €/ligne HTVA, et
que la dépense TVAC est estimée à 617,10 €;
Considérant qu’en ce qui concerne l’affichage « en un nombre suffisant » d’un avis
d’enquête ainsi qu'à la maison  communale, la confection et le placement des
panneaux sont assurés par le Service des Travaux;
Considérant qu’en vertu de l’article 4, § 1er de l’arrêté du Gouvernement de la Région
de Bruxelles-Capitale du 25 avril 2019 relatif aux enquêtes publiques, quiconque doit
pouvoir obtenir des explications techniques à propos du dossier soumis à enquête, au
moins une demi-journée par semaine;
Qu’il s'avère donc de décider que les observations orales pourront être faites les
mercredis avant midi, uniquement sur rendez-vous;
Qu’il s’avère de désigner comme agents techniques chargés de donner des
explications Monsieur D. Heymans, et Madame D. Dosogne, architectes au service de
l’Urbanisme;
Que les explications pourront être données les mardis et jeudis matin sur rendez-vous
pendant toute la durée de l’enquête publique;
Que la dépense de cette publicité s’élèverait à 5.799,90 € et est à inscrire à l’article
930/123/06-/86 du budget ordinaire,
Décide de charger le Collège des Bourgmestre et échevins de soumettre le projet de
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règlement communal d’urbanisme zoné (RCUZ) « Grandes avenues » à enquête
publique et d’organiser l’enquête publique selon les modalités et l’agenda
suivants, d’organiser l’enquête publique du 10 janvier 2022 au 9 février 2002
inclus, de porter cette enquête publique à la connaissance du public par la publication
d’un avis dans les journaux : Le Soir, La Libre Belgique, De Standaard, Het Laatste
Nieuws, Metro (édition francophone et néerlandophone) ainsi que dans le  Moniteur
Belge, d’organiser la parution des annonces dans la presse et au Moniteur Belge au
minimum 3 jours avant le début de l’enquête publique, de saisir la Commission de
concertation du dossier après la fin de l’enquête soit le 24 février 2022 au plus tard
, de décider que les observations orales pourront être faites les mercredis avant
midi, de désigner Monsieur D.Heymans, et Madame D. Dosogne, architectes et
urbanistes au Service de l’Urbanisme/cellule planification, comme agents chargés de
donner les explications techniques relatives au dossier soumis à enquête, d'approuver
la dépense estimée à 5.799,90 €, de désigner le Service de l’Urbanisme pour organiser
cette enquête (affichage, publication,…).

 

Le Conseil approuve le point.
36 votants : 36 votes positifs.

Stedenbouwkundige zoneverordening - SZV - GROTE LANEN.

De Raad,
Gelet op de beslissing van de gemeenteraad in zitting van 28/06/2018 met betrekking
tot de opmaak van een stedenbouwkundige zoneverordening (SZV) genaamd "Grote
lanen", bestemd om de kwaliteiten van het gebouwenbestand van de grote lanen
(Brugmannlaan en Winston Churchilllaan en de pleinen en squares langs hun
ontwikkeling) te beschermen;
Gelet op het ontwerp van verordening opgesteld door de cel Planning van de dienst
Stedenbouw;
Gelet op het advies van Urban.brussels doorgestuurd op 06/12/2021 in verband met de
mogelijkheid om het SZV te realiseren;
Gelet op het advies van Leefmilieu Brussel van 30/11/2021, hetzij binnen de
toegestane termijn, dat de opmaak van de verordening vrijstelt van een
milieueffectenrapport;
Overwegende dat krachtens artikel 48 §2 van het BWRO het openbaar onderzoek voor
de opmaak van een gemeentelijke stedenbouwkundige verordening 30 dagen duurt;
Overwegende dat het onderzoek georganiseerd wordt volgens de modaliteiten bepaald
door het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 25 april 2019
betreffende de openbare onderzoeken, dat bepaalt (artikel 10) :
"§1. Wanneer het gaat om een gemeentelijk ontwikkelingsplan, een bijzonder
bestemmingsplan of een stedenbouwkundige verordening dat/die niet beoogd wordt
door artikel 8, een richtplan van aanleg of een onteigeningsplan, wordt overgegaan
tot de bijkomende aanplakking zoals bedoeld in artikel 2 §3, met behulp van een
bericht dat met het model van bijlage 1 overeenkomt, en dat op een voldoende aantal
plaatsen:
 1° op het grondgebied waarop het plan of de verordening betrekking heeft, behalve in
het in 2° bedoelde geval;
 2° aan de grens van de in het onteigeningsplan bedoelde goederen.
§2. Het bericht van onderzoek wordt aangeplakt door:
 1° het gemeentebestuur:
 a) op eigen initiatief, voor een gemeentelijk ontwikkelingsplan, een bijzonder
bestemmingsplan of een gemeentelijke stedenbouwkundige verordening;
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 b) op vraag van de regering, voor een gezoneerde gewestelijke stedenbouwkundige
verordening;
 c) op vraag van de onteigenende overheid, voor een onteigeningsplan.
 2° het gewestbestuur, op vraag van de regering, in het kader van een ontwerp van
richtplan van aanleg.";
Overwegende dat het openbaar onderzoek aangekondigd wordt zowel via affiches als
via een bericht in het Belgisch Staatsblad en in minstens drie Franstalige en drie
Nederlandstalige kranten die in het gewest verdeeld worden, alsook op de website van
de gemeente;
Dat wegens de proceduretermijnen vastgelegd door het BWRO die opleggen dat
minstens de helft van de verschillende termijnen buiten de schoolvakanties ligt
(artikel 49 en 50 van het BWRO), het verplicht openbaar onderzoek van 30 dagen dat
moet aanvangen na de kerstvakantie (van 25 december 2021 tot en met 9 januari
2022), de eerste mogelijkheid om over te gaan tot dit openbaar onderzoek is om het te
organiseren van 10 januari 2022 tot en met 9 februari 2022, het feit dat de publicatie
in de kranten en het Belgisch Staatsblad moet plaatsvinden uiterlijk de derde dag voor
de openingsdatum ervan (artikel 48 van het BWRO en artikel 2 van het besluit van de
Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 25 april 2019), hetzij uiterlijk op 8 januari,
het feit dat de minimale aanvraagtermijn voor een publicatie in de kranten en het
Belgisch Staatsblad 5 dagen is;
Overwegende dat de Franstalige kranten die het beste voldoen aan de criteria van de
grootste verdeling in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest de volgende zijn: Le Soir,
La Libre Belgique en Metro;
Overwegende dat de Nederlandstalige kranten die het beste voldoen aan de criteria
van de grootste verdeling in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest de volgende zijn: De
Standaard, Het Laatste Nieuws en Metro;
Overwegende de ontvangen offertes voor de publicaties, voor een totaalbedrag van
€ 5.182,80 incl. btw (Le Soir: € 1.694,00; Metro: € 938,00; La Libre Belgique:
€ 595,44; De Standaard: € 968,00; Het Laatste Nieuws: € 987,36);
Overwegende dat de publicatie in het Belgisch Staatsblad een tarief van € 5,10/regel
excl. btw heeft en dat de uitgave incl. btw geraamd is op € 617,70;
Overwegende wat betreft de aanplakking "in voldoende aantal" van een bericht van
onderzoek en in het gemeentehuis, dat de vervaardiging en de plaatsing van de borden
verzekerd worden door de dienst Werken;
Overwegende dat krachtens artikel 4 §1 van het besluit van de Brusselse
Hoofdstedelijke Regering van 25 april 2019 betreffende de openbare onderzoeken
iedereen technische uitleg kan krijgen over het dossier dat het voorwerp is van een
onderzoek, ten minste een halve dag per week;
Dat er dus beslist moet worden dat de mondelinge opmerkingen gemaakt kunnen
worden op woensdagvoormiddag, enkel op afspraak;
Dat de heer D. Heymans en mevrouw D. Dosogne, architecten en
stedenbouwkundigen bij de dienst Stedenbouw, aangesteld moeten worden als
technische ambtenaars die uitleg moeten geven;
Dat de uitleg gegeven kan worden op dinsdag- en donderdagvoormiddag, op afspraak,
tijdens de volledige duur van het openbaar onderzoek;
Dat de uitgave van deze publicatie +/- € 5.799,90 zou belopen en geboekt moet
worden op artikel 930/123/48-/86 van de gewone begroting,
Beslist het college van burgemeester en schepenen ermee te belasten het ontwerp van
gemeentelijke stedenbouwkundige zoneverordening (GemSZV) "Grote lanen" te
onderwerpen aan een openbaar onderzoek en het openbaar onderzoek te organiseren
volgens de volgende modaliteiten en planning, het openbaar onderzoek te organiseren
van 10 januari 2022 tot en met 9 februari 2022, dit openbaar onderzoek ter kennis van
het publiek te brengen door de publicatie van een bericht in de kranten Le Soir, La
Libre Belgique, De Standaard, Het Laatste Nieuws, Metro (Franstalige en
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Nederlandstalige uitgave) en in het Belgisch Staatsblad, de publicatie van de
aankondigingen in de pers en in het Belgisch Staatsblad minstens 3 dagen voor de
aanvang van het openbaar onderzoek te organiseren, het dossier bij de
Overlegcommissie aanhangig te maken na het einde van het onderzoek, hetzij uiterlijk
op 24 februari 2022, te beslissen dat er mondeling opmerkingen gemaakt kunnen
worden op woensdagvoormiddag, de heer D. Heymans en mevr. D. Dosogne,
architecten en stedenbouwkundigen bij de dienst Stedenbouw/cel Planning, aan te
stellen als ambtenaars belast met het geven van technische uitleg over het dossier dat
het voorwerp is van het onderzoek, de uitgave geraamd op € 5.799,90 goed te keuren
en de dienst Stedenbouw aan te duiden om dit onderzoek te organiseren (aanplakking,
publicatie, ...).

De Raad keurt het punt goed.
36 stemmers : 36 positieve stemmen.

5 annexes / 5 bijlagen
2021.12.16 - RCUZ GRANDES AVENUES - VERSION V.NL - approuvé CCo.pdf,
2021.09.24+-+RCUZ+GA+-+avis+enquête+publique+.FR.doc (2).pdf, 2021.12.16 -
RCUZ GRANDES AVENUES - VERSION V.FR - approuvé CCo.pdf, 2021.09.24+-
+RCUZ+GA+-+avis+enquête+publique+.NL.doc (1).pdf, 2021.12.07+-
+RCUZ+GRANDES+AVENUES+-+CBE+-
+Présentation+au+CCo+pour+enquête.docx (2).pdf

 

 

 

Propriétés communales - Gemeente-eigendommen
 

Propriétés communales.- Site rue Auguste Danse, 25 - arrière.- Vente avec une
partie en emphytéose, au profit d’un établissement scolaire limitrophe.-
Approbation des projets d’actes notariés.

Le Conseil,
Vu la nouvelle loi communale, spécialement l’article 232;
Vu l’accord de principe du Collège échevinal, donné en séance du 1er septembre
2016, pour une vente de gré à gré du site Danse – Beeckman aux trois écoles Saint-
Vincent de Paul, Sint-Vincentius et « La Famille »;
Considérant que depuis l’école ‘La Famille’ s’est retirée du projet et a fait construire
son école sur le site Stroobant;
Vu la délibération n° 016/15.12.2016/B/0048 du 15 décembre 2016, par laquelle le
Conseil communal a décidé de faire appel à un notaire de résidence à Uccle, pour
établir le projet et passer l’acte de vente du site Danse/Beeckman;
Vu la délibération n° 016/27.04.2017/A/0008 du 27 avril 2017, par laquelle le Conseil
communal a approuvé l’offre faite par Saint-Vincent-de-Paul pour l’achat du bâtiment
arrière, rue Danse, 25, pour un prix de 600.000 €;
Vu le compromis de vente signé le 13 décembre 2017 avec le pouvoir organisateur de
l’école Sint Vincentius, portant sur les bâtiments Beeckman 87 et 81/83 mais aussi la
partie arrière du bâtiment sis 89, rue Beeckman, ainsi que la menuiserie du bâtiment
25, rue Auguste Danse;
Vu la délibération n° 016/10.09.2020/A/0019 du 10 septembre 2020, par laquelle le
Conseil communal approuve le compromis de vente et le bail emphytéotique pour
l’école Saint-Vincent de Paul;
Considérant que le Collège a validé en sa séance du 10 septembre 2020 qu’une partie
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du parking du site ainsi que la rampe attenant à ce parking, sous la forme d’un bail
emphytéotique d’une durée de 35 ans contre un euro symbolique;
Considérant que le compromis de vente Saint-Vincent de Paul a été signé le 3
décembre 2020;
Considérant que le bail emphytéotique doit encore être signé;
Sur la proposition du Collège des Bourgmestre et Echevins,
Décide :
- d’adopter le projet d’acte de vente et le projet de bail emphytéotique établis par
notaire, reprenant les conditions de la vente, et à conclure avec l’A.S.B.L. "Pouvoir
organisateur des écoles Saint-Vincent de Paul, Notre-Dame Wolvenberg et Saint-
Joseph à Uccle", établi chaussée de Waterloo, 1190 à 1180 Uccle;
- de charger le Collège des Bourgmestre et Echevins de signer l’acte authentique de
vente du bâtiment arrière situé rue Auguste Danse, 25, ainsi que le bail emphytéotique
portant sur le parking et sur la rampe vers l’atelier du site Danse 25.

 

Le Conseil approuve le point.
36 votants : 36 votes positifs.

Gemeente-eigendommen. - Goed Auguste Dansestraat, 25 - achteraan.- Verkoop
met een deel in erfpacht ten voordele van een aangrenzende onderwijsinstelling.-
Goedkeuring van de ontwerpen van notariële aktes.

De Raad,
Gelet op de Nieuwe Gemeentewet, inzonderheid op het artikel 232;
Gelet op het principeakkoord van het schepencollege, gegeven in zitting van 1
september 2016, voor een onderhandse verkoop van het terrein Danse-Beeckman aan
drie scholen, Saint-Vincent de Paul, Sint-Vincentius en "La Famille";
Overwegende dat de school La Famille zich sindsdien teruggetrokken heeft uit het
project en haar school heeft laten bouwen op het terrein Stroobant;
Gelet op de beraadslaging nr. 016/15.12.2016/B/0048 van 15 december 2016,
waardoor de gemeenteraad beslist heeft een beroep te doen op een notaris woonachtig
te Ukkel, om het ontwerp op te stellen en de koopakte van het terrein
Danse/Beeckman te verlijden;
Gelet op de beraadslaging nr. 016/27.04.2017/A/0008 van 27 april 2017, waardoor de
gemeenteraad de offerte van Saint-Vincent-de-Paul voor de aankoop van het gebouw
achteraan, Dansestraat 25, voor een prijs van € 600.000 goedgekeurd heeft;
Gelet op de verkoopovereenkomst die op 13 december 2017 ondertekend werd met de
inrichtende macht van de Sint-Vincentiusschool, voor de gebouwen Beeckman 87 en
81/83 maar ook voor het achterste deel van het gebouw gelegen Beeckmanstraat 89 en
de schrijnwerkerij van het gebouw gelegen Auguste Dansestraat 25;
Gelet op de beraadslaging nr. 016/10.09.2020/A/0019 van 10 september 2020,
waardoor de gemeenteraad de verkoopovereenkomst en de erfpacht voor de school
Saint-Vincent-de-Paul goedkeurt;
Overwegende dat het college in zitting van 10 september 2020 bekrachtigd heeft dat
een deel van de parking van het terrein en de helling grenzend aan deze parking
toegekend zullen worden in de vorm van een erfpacht met een duur van 35 jaar, tegen
een symbolische euro;
Overwegende dat de verkoopovereenkomst met Saint-Vincent-de-Paul op 3 december
2020 ondertekend werd;
Overwegende dat de erfpacht nog ondertekend moet worden;
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen,
Beslist :
- het ontwerp van koopakte en het ontwerp van erfpachtovereenkomst, opgesteld door
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de notaris, met de verkoopsvoorwaarden en te sluiten met de vzw Inrichtende macht
van de scholen Saint-Vincent-de-Paul, Notre-Dame Wolvenberg en Saint-Joseph te
Ukkel, gevestigd Waterloosesteenweg 1190 te 1180 Ukkel, goed te keuren;
- het College van burgemeester en schepenen ermee te belasten de authentieke
koopakte van het gebouw achteraan gelegen Auguste Dansestraat 25 en de erfpacht
met betrekking tot de parking en de helling naar de werkplaats van het terrein Danse
25 te ondertekenen.

 

De Raad keurt het punt goed.
36 stemmers : 36 positieve stemmen.

6 annexes / 6 bijlagen
2016 09 01 collège acheteurs potentiels.pdf, 2016 12 15 collège choix du Notaire.pdf,
2017 04 27 conseil réception dernières offres FR.pdf, acte final.pdf, BAIL
EMPHYTEOSE pour Collège 2021.pdf, 2020 09 10 Délib CC-approb. compromis
vente&bail emphy.-FR.pdf

 

 

 

Environnement - Milieu
 

Programme d’actions Climat (PAC).- Assemblée citoyenne pour le Climat.-
Nomination des membres.

Le Conseil,
Vu l’adoption à l’unanimité par le Conseil Communal du 24 octobre 2019 de la
motion Urgence Climatique, visant à « tendre au maximum vers la neutralité carbone
à l’horizon 2050 » et pour atteindre cet objectif, la première étape de diminuer de 50
% ses émissions de gaz à effets de serre pour 2030;
Vu qu’en séance du 13 juillet 2021, le Collège des Bourgmestre et Echevins a attribué
la réalisation d’un bilan d’émissions des gaz à effet de serre, d’un programme
d’actions climat (PAC) et la communication sur cette action au bureau d’étude
FACTOR-X en association le bureau d’étude METAMORPHOSIS et l’agence de
communication SANGO;
Vu qu’en séance du 30 septembre 2021, le Conseil a approuvé le règlement de
l’Assemblée citoyenne pour le Climat, règlement précisant son objet, sa composition,
son organisation et fonctionnement ainsi que les conditions de sa dissolution;
Considérant que 400 courriers ont été envoyés aux citoyen(ne)s ucclois(es) tirés au
sort dans les registres de la population, et que parmi ceux-ci 53 ont répondu
favorablement à l’invitation en tant que membre de l’ACC;
Considérant que conformément au règlement, un deuxième tirage au sort a été réalisé
parmi ces membres tirés au sort afin de nommer les 20 membres de cette catégorie;
Considérant que suite à la campagne de communication, 93 personnes ont déposé une
candidature volontaire pour être membre de l’ACC;
Considérant que conformément au règlement, un tirage au sort a été réalisé parmi ces
candidatures volontaires afin de nommer les 10 membres de cette catégorie;
Considérant que les candidatures non retenues sont conservées en tant que potentiels
membres suppléants, dans le cas où un membre effectif venait à démissionner;
Considérant que conformément au règlement, chaque groupe politique a pu envoyer
un(e) représentant(e) à chaque séance de tirage au sort;
Décide de nommer les personnes suivantes en tant que membres de l’Assemblée
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citoyenne pour le Climat :
 
Prénom Nom Quartier
Alfers Kevin Churchill
Auerbacher David Fort Jaco
Bossuyt Alexis Churchill
Brion Danielle Churchill
de Ryckel Cécile Globe
De Schutter Nicolas Globe
Demunter Brigitte Globe
Despreaux Maxime Saint-Job Kauwberg
d'Udekem Emile Churchill
Dussart Julien Globe
Ekoka Mpouli Daniel Altitude 100
Ernould Lucie Calevoet - Moensberg
Favre Florence Calevoet - Moensberg
Gregoire Vincent Montjoie - Langeveld
Hold Stephanie Observatoire
Malonga Matouba Mfoumou Patrick Molière - Longchamp 

Moriau Eve Kriekenput - Homborch -
Verrewinkel

Ngayabosha Rhoda Globe 
Noël Olivia Globe 
Op de Beeck Valérie Globe
Raynal Louise Vivier d'Oie
Roux Jean-Luc Saint-Job Kauwberg
Stichelbaut Mathilde Globe 
Terao Akira Dieweg
Thibaut de MaisieresFlorian Montjoie - Langeveld
Ury Lauren Observatoire
Vandriessche Michael Calevoet - Moensberg
Verbanck Sylvain Dieweg
Viejo Zaico Nadia Vossegat Roosendaal
Villers Patricia Dieweg
 

M. Cools précise que le groupe Uccle en avant s’abstiendra sur ce point, en raison de
son opposition de principe aux modalités de constitution de cette assemblée pour le
climat : la démocratie ne peut fonctionner de manière légitime en se fondant sur le
principe du tirage au sort appliqué dans les loteries.
M. Cools rappelle à cet égard que les initiatives lancées par la Région bruxelloise et
la Communauté germanophone intégraient des processus fondés en partie sur le
tirage au sort, mais en les encadrant de garde-fous absents à Uccle.
M. Cools est aussi dubitatif à l’égard d’un processus participatif reposant seulement
sur une trentaine de personnes, de surcroît encadrées, voire téléguidées, par un
bureau d’études et un fonctionnaire du service de l’Environnement.
Cette prétendue participation citoyenne n’est donc que de la poudre aux yeux. Selon
M. Cools, des formules assurant une participation plus effective auraient pu être
mises en œuvre.
Mais comme le groupe Uccle en avant n’a évidemment aucune objection à émettre à
l’égard des personnes désignées selon ce mode de désignation, en dépit du caractère
selon lui critiquable de ce dernier, il préfère opter pour l’abstention plutôt que pour
un vote négatif.
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Mme Margaux signale que le groupe Défi se rallie à la position du groupe Uccle en
avant et s’abstient également sur ce point.
Le groupe Défi ne peut approuver la constitution d’une assemblée dont il a été exclu.

Le Conseil approuve le point.
36 votants : 30 votes positifs, 6 abstentions.
Abstentions : Marc Cools, Emmanuel De Bock, Odile Margaux, Véronique Lederman-
Bucquet, Hans Marcel Joos Van de Cauter, Jacques Spelkens.

Klimaatactieprogramma (KAP).- Burgerparlement voor het Klimaat.-
Benoeming van de leden.

De Raad,
Gelet op de eenparige goedkeuring door de gemeenteraad van 24 oktober 2019 van de
motie Klimaatnoodtoestand, die ertoe strekt "tegen 2050 zo veel mogelijk
koolstofneutraal te zijn", en aangezien om deze doelstelling te bereiken de eerste stap
is om tegen 2030 de uitstoot van broeikasgassen met 50 % te doen dalen;
Aangezien het college van burgemeester en schepenen in zitting van 13 juli 2021 de
opmaak van een balans van de uitstoot van broeikasgassen en van een
klimaatactieprogramma (KAP) en de communicatie over deze actie toevertrouwd
heeft aan het studiebureau FACTOR-X, in samenwerking met het studiebureau
METAMORPHOSIS en het communicatiebureau SANGO;
Aangezien de raad in zitting van 30 september 2021 het reglement van het
Burgerparlement voor het Klimaat goedgekeurd heeft, dat zijn voorwerp,
samenstelling, organisatie en werking en de voorwaarden van zijn ontbinding
verduidelijkt;
Overwegende dat er 400 brieven verstuurd werden naar de Ukkelse burgers die uit het
bevolkingsregister geloot werden en dat er daarvan 53 gunstig geantwoord hebben op
de uitnodiging als lid van het BPK;
Overwegende dat overeenkomstig het reglement een tweede lottrekking plaatsvond
onder deze gelote leden om de 20 leden van deze categorie te benoemen;
Overwegende dat ingevolge de communicatiecampagne 93 personen zich vrijwillig
kandidaat gesteld hebben om lid te worden van het BPK;
Overwegende dat overeenkomstig het reglement een lottrekking plaatsvond onder
deze vrijwillige leden om de 10 leden van deze categorie te benoemen;
Overwegende dat de niet-geselecteerde kandidaturen bewaard worden als potentiële
plaatsvervangende leden, in het geval dat een werkend lid ontslag zou nemen;
Overwegende dat overeenkomstig het reglement elke politieke fractie een
vertegenwoordiger kon sturen naar elke lottrekking,
Beslist de volgende personen te benoemen als lid van het Burgerparlement voor het
Klimaat :
 
Voornaam Naam Wijk
Alfers Kevin Churchill
Auerbacher David Fort-Jaco
Bossuyt Alexis Churchill
Brion Danielle Churchill
de Ryckel Cécile Globe
De Schutter Nicolas Globe
Demunter Brigitte Globe
Despreaux Maxime Sint-Job Kauwberg
d'Udekem Emile Churchill
Dussart Julien Globe
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Ekoka Mpouli Daniel Altitude 100
Ernould Lucie Calevoet - Moensberg
Favre Florence Calevoet - Moensberg
Gregoire Vincent Montjoie - Langeveld
Hold Stephanie Observatoire
Malonga Matouba Mfoumou Patrick Molière - Longchamp 

Moriau Eve Kriekenput - Homborch -
Verrewinkel

Ngayabosha Rhoda Globe 
Noël Olivia Globe 
Op de Beeck Valérie Globe
Raynal Louise Vivier d'Oie
Roux Jean-Luc Saint-Job Kauwberg
Stichelbaut Mathilde Globe 
Terao Akira Dieweg
Thibaut de MaisieresFlorian Montjoie - Langeveld
Ury Lauren Observatoire
Vandriessche Michael Calevoet - Moensberg
Verbanck Sylvain Dieweg
Viejo Zaico Nadia Vossegat Roosendaal
Villers Patricia Dieweg

De h. Cools zegt dat Uccle en avant zich voor dit punt zal onthouden omdat zij
principieel gekant is tegen de samenstelling van deze vergadering op basis van loting,
wat niet democratisch is. Hij verwijst naar initiatieven van het Brusselse Gewest en de
Duitstalige Gemeenschap die gedeeltelijk op loting waren gebaseerd, maar met
waarborgen die in Ukkel ontbraken.
 
Hij is ook sceptisch over een inspraakproces dat slechts een dertigtal mensen omvat,
die bovendien onder toezicht staan, zo niet op afstand worden gecontroleerd, van een
adviesbureau en een ambtenaar van de dienst Milieu. Deze zogenaamde
burgerinspraak is niet meer dan window dressing. Er zijn formules die een
doeltreffendere deelname waarborgen. Aangezien Uccle en avant uiteraard geen
bezwaar heeft tegen de op deze laakbare wijze benoemde personen, geeft zij er de
voorkeur aan zich te onthouden in plaats van tegen te stemmen.
 
Mevr. Margaux zegt dat Défi het eens is met het standpunt van Uccle en avant en zich
ook voor dit punt onthoudt. Défi kan niet instemmen met de samenstelling van een
vergadering waarvan zij werd uitgesloten.

De Raad keurt het punt goed.
36 stemmers : 30 positieve stemmen, 6 onthoudingen.
Onthoudingen : Marc Cools, Emmanuel De Bock, Odile Margaux, Véronique
Lederman-Bucquet, Hans Marcel Joos Van de Cauter, Jacques Spelkens.

 

Joëlle Maison entre en séance / treedt in zitting.  
Chiraz El Fassi entre en séance / treedt in zitting.  

 

 

Bien-être animal - Dierenwelzijn
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16.12.2021/A/0009 Convention pour la prise en charge de la faune sauvage blessée/en détresse sur le
territoire de la Commune d’Uccle par l’A.S.B.L. Ligue Royale Belge pour la
Protection des Oiseaux (LRBPO).

Le Conseil,
Vu que la Commune collabore avec succès avec l’A.S.B.L. Ligue Royale Belge pour
la Protection des Oiseaux (LRBPO) depuis de nombreuses années dans le cadre de la
prise en charge de la faune sauvage blessée/en détresse;
Considérant que la Ligue est une asbl qui fonctionne grâce aux dons;
Considérant que la Ligue a accueilli 3087 animaux sauvages en 2020 (contre 2500 en
2019);
Considérant qu’un coût moyen de 42 euros est estimé par animal et que ce chiffre
n’inclut pas les frais d’achat de nouveau matériel, l’entretien des locaux et la
rémunération des soigneurs animaliers;
Considérant que la Ligue gère le seul centre de revalidation de la faune présent sur la
région;
Considérant qu'en 2019, un minimum de 125 animaux en provenance d’Uccle ont été
accueillis au centre de revalidation;
Considérant qu’une convention est une procédure moins lourde administrativement
parlant tout en offrant un minimum de garantie quant aux services rendus par l’autre
partie,
Décide :
- d’approuver la présente convention relative à la subvention de la Ligue pour la prise
en charge de la faune sauvage blessée/en détresse sur le territoire de la Commune
d’Uccle;
- d’octroyer annuellement à la LRBPO un montant de 3.800 € et d’engager la dépense
à l’article 879/332-02/93 du budget ordinaire 2021.

 

Le Conseil approuve le point.
38 votants : 38 votes positifs.

Overeenkomst voor de verzorging van de geblesseerde/noodlijdende wilde fauna
op het grondgebied van de gemeente Ukkel door de V.Z.W. Koninklijk Belgisch
Verbond voor de Bescherming van de Vogels.

De Raad,
Aangezien de gemeente al meerdere jaren met succes samenwerkt met de vzw
Koninklijk Belgisch Verbond voor de Bescherming van de Vogels in het kader van de
verzorging van de geblesseerde/noodlijdende wilde fauna;
Overwegende dat het Verbond een vzw is die werkt dankzij giften;
Overwegende dat het Verbond in 2020 3.087 wilde dieren opgevangen heeft
(tegenover 2.500 in 2019);
Overwegende dat een gemiddelde kostprijs van 42 euro geraamd wordt per dier en dat
dit cijfer de kosten voor de aankoop van nieuw materiaal, het onderhoud van de
lokalen en de verloning van de dierenverzorgers niet omvat;
Overwegende dat het Verbond het enige revalidatiecentrum voor de fauna in het
gewest beheert;
Overwegende dat in 2019 minstens 125 dieren afkomstig van Ukkel in het
revalidatiecentrum opgevangen werden;
Overwegende dat een overeenkomst een minder zware procedure op administratief
vlak is die een minimale garantie biedt met betrekking tot de diensten die door de
andere partij verschaft worden,
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16.12.2021/A/0010

Beslist :
- de onderhavige overeenkomst met betrekking tot de subsidiëring van het Verbond
voor de verzorging van de geblesseerde/noodlijdende wilde fauna op het grondgebied
van de gemeente Ukkel goed te keuren;
- aan het KBVBV een bedrag van € 3.800 toe te kennen en de uitgave vast te leggen
op artikel 879/332-02/93 van de gewone begroting 2021.

De Raad keurt het punt goed.
38 stemmers : 38 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
Convention Uccle LRBPO_4.docx, rapport LRBPO mars2021.pdf

 

 

Règlement d’octroi de la prime pour la vaccination, la stérilisation et
l’identification des chats et chiens domestiques des foyers à faibles revenus.

Le Conseil,
Vu l’article 117 de la nouvelle loi communale;
Vu la Loi du 14 novembre 1983 relative au contrôle de l’octroi et de l’emploi de
certaines subventions;
Vu la décision du Conseil communal du 28 octobre 2021 d’approuver la convention
relative à la subvention de projets liés au bien-être animal dont l’octroi d’une nouvelle
prime pour la vaccination, la stérilisation et l’identification des chats et chiens
domestiques des foyers à faibles revenus;
Considérant que le Gouvernement bruxellois a approuvé l’octroi d’un subside de
4.000,00 € à la Commune d’Uccle pour cette nouvelle prime;
Considérant le rôle social des animaux domestiques et l’importance de faire cohabiter
l’humain et les animaux en parfaite harmonie;
Considérant que cette prime permettra notamment :
- de donner un coup de pouce aux faibles revenus qui éprouveraient des difficultés à
payer les frais vétérinaires,
- de déceler d’éventuelles pathologies chez les animaux et de les en protéger grâce à la
vaccination,
- de responsabiliser les propriétaires via l’identification et de faciliter la recherche de
ceux-ci en cas de fuite/perte de l’animal,
- de limiter, via la stérilisation, la surpopulation des refuges, les risques de cancers
chez les femelles et l’éventuelle agressivité chez les mâles,
- de lutter contre l’augmentation des animaux errants et la prédation forte sur la faune
urbaine;
Considérant que cette prime a pour principal objectif d’améliorer la qualité de vie des
chiens et chats domestiques;
Considérant que cette nouvelle prime complète la prime lancée en 2019 pour
l’adoption d’un animal domestiques en refuge;
Considérant qu’un montant de 12.000 € a été inscrit au budget 2021, article 879/522-
51/93 pour les subsides aux ménages,
Décide d’approuver le texte du règlement et le formulaire en annexes relatifs à la
prime pour la vaccination, la stérilisation et l’identification des chats et chiens
domestiques des foyers à faibles revenus.

Le Conseil approuve le point.
38 votants : 38 votes positifs.
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16.12.2021/A/0011

Reglement op de toekenning van de premie voor de vaccinatie, sterilisatie en
identificatie van huiskatten en -honden van gezinnen met lage inkomens.

De Raad,
Gelet op artikel 117 van de nieuwe Gemeentewet;
Gelet op de wet van 14 november 1983 betreffende de controle op de toekenning en
op de aanwending van sommige toelagen;
Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 28 oktober 2021 tot goedkeuring van
de overeenkomst met betrekking tot de subsidiëring van projecten met betrekking tot
dierenwelzijn, waaronder de toekenning van een nieuwe premie voor de vaccinatie,
sterilisatie en identificatie van huiskatten en -honden van gezinnen met lage inkomens;
Overwegende dat de Brusselse regering de toekenning van een subsidie van
€ 4.000,00 aan de gemeente Ukkel voor deze nieuwe premie goedgekeurd heeft;
Overwegende de maatschappelijke rol van huisdieren en het belang om mens en dier
in volkomen harmonie te laten samenleven;
Overwegende dat deze premie het meer bepaald mogelijk maakt om :
- een duwtje in de rug te geven aan lage inkomens die moeilijkheden zouden
ondervinden om de dierenartskosten te betalen,
- eventuele ziektes bij de dieren op te sporen en ze ertegen te beschermen dankzij de
vaccinatie,
- de eigenaars verantwoordelijkheidsgevoel bij te brengen via de identificatie en de
zoektocht ernaar te vereenvoudigen indien het dier wegloopt of kwijtraakt,
- via de sterilisatie de overbevolking van de asielen, de risico's op kankers bij de
vrouwtjes en de eventuele agressiviteit bij de mannetjes te beperken,
- de strijd aan te binden tegen de toename van het aantal zwerfdieren en de sterke
jacht op de stedelijke fauna;
Overwegende dat deze premie als voornaamste doel heeft om de levenskwaliteit van
huiskatten en ‑honden te verbeteren;
Overwegende dat deze premie een aanvulling vormt op de premie die in 2019
gelanceerd werd voor de adoptie van een huisdier uit het asiel;
Overwegende dat een bedrag van € 12.000 ingeschreven werd op de begroting 2021,
artikel 879/522-51/93, voor subsidies aan gezinnen,
Beslist de tekst van het reglement en het formulier in de bijlage met betrekking tot de
premie voor de vaccinatie, sterilisatie en identificatie van huiskatten en -honden van
gezinnen met lage inkomens goed te keuren.

De Raad keurt het punt goed.
38 stemmers : 38 positieve stemmen.

4 annexes / 4 bijlagen
Règlement FR.pdf, Règlement NL.pdf, Formulaire NL.pdf, Formulaire FR.pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES ÉDUCATIVES - DEPARTEMENT EDUCATIEVE ZAKEN

Education - Onderwijs
 

Subside O.N.E..

Le Conseil,
Vu que les subsides ONE sont depuis cette année versés directement à la commune;
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16.12.2021/A/0012

Vu que ces subsides servaient en partie à couvrir des petites dépenses liées à l'accueil
des enfants en garderie;
Vu le temps restant avant la fin de l'année;
Vu que l'A.S.B.L. AMECODU peut jouer le rôle d'interface,
Décide d'autoriser l'engagement de la dépense à l'article 703/332-02/40 et de verser la
somme de 15.000 € (quinze mille) à l'AMECODU sous réserve de l'approbation de la
MB4.

 

Le Conseil approuve le point.
38 votants : 38 votes positifs.

Subsidie O.N.E..

De Raad, 
Aangezien de ONE-subsidies sinds dit jaar rechtstreeks aan de gemeente worden
uitbetaald;
Aangezien deze subsidies ten dele werden gebruikt om kleine uitgaven te dekken in
verband met de opvang van kinderen in kinderdagverblijven;
Gelet op de tijd die nog rest voor het einde van het jaar; Overwegende dat de V.Z.W.
AMECODU de rol van interface kan spelen, 
Beslist zijn goedkeuring te verlenen aan de vastlegging van de uitgave onder artikel
703/332-02/40 en het bedrag van 15.000 euro (vijftienduizend euro) aan AMECODU
te betalen onder voorbehoud van de goedkeuring van BW4.

De Raad keurt het punt goed.
38 stemmers : 38 positieve stemmen.

 

 

A.S.B.L. Le Val d’Uccle.- Bilan de l’exercice 2020 et budget de l’exercice 2022.

Le Conseil, 
Attendu qu'en séance du 17 novembre 2021, le Conseil d’Administration et
l’Assemblée Générale de l’A.S.B.L. Le Val d’Uccle ont approuvé le bilan de
l’exercice 2020 et le budget de l’exercice 2022,
Prend connaissance du bilan de l’exercice 2020 et du budget de l’exercice 2022 de
l’A.S.B.L. Le Val d’Uccle.

Le Conseil prend connaissance.

V.Z.W. Le Val d’Uccle.- Balans van het dienstjaar 2020 en begroting voor het
dienstjaar 2022.

De Raad,
Aangezien in zitting van 17 november 2021 de Bestuursraad en de Algemene
Vergadering van de V.Z.W. Val d’Uccle de balans van het dienstjaar 2020 en de
begroting voor het dienstjaar 2022 hebben goedgekeurd;
Neemt kennis van de balans van het dienstjaar 2020 en de begroting voor het
dienstjaar 2022 van de V.Z.W. Le Val d’Uccle.

De Raad neemt kennis.
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16.12.2021/A/0013

5 annexes / 5 bijlagen
Bilan interne 31.12.2020.pdf, Balance périodique générale 31.12.2020.pdf, Tableau
des immobilisés 31.12.2020.pdf, Budget de l'exercice 2022.pdf, Compartif.pdf

 

 

L'urgence a été demandée et acceptée à l’unanimité.- Covid 19.- Achat de
détecteurs de CO².- Application de l’article 249, § 1 de la nouvelle loi
communale.

Le Conseil,
Considérant qu’en sa séance du 14 décembre 2021, le Collège a marqué son accord
sur l’achat de détecteurs de CO² pour les écoles, principalement pour les disposer dans
les locaux partagés (gymnases, réfectoires, salles de professeurs, …) et les salles de
classes de l’enseignement fondamental, auprès de la société CIPAC pour un montant
de 22.407,77 € T.V.A.C.;
Considérant que le responsable pour la prévention et la protection au travail de
l’Administration communale a été consulté pour l’achat de ces détecteurs et a
approuvé les modèles commandés;
Considérant qu’il s’agit d’une dépense imprévue qui a été inscrite à l’article 140/128-
48/35;
Considérant que la dépense sera partiellement couverte par un subside de la
Fédération Wallonie-Bruxelles, à hauteur de 14.500 €;
Considérant que l’urgence a été invoquée via l’article 249, § 1 de la nouvelle loi
communale;
Que cette décision est motivée par le fait qu’il est important de pouvoir disposer au
plus tôt de ce matériel pour des raisons sanitaires et qu’il est de stock,
Décide de prendre connaissance de la décision du Collège des Bourgmestre et
Echevins du 14 décembre 2021 ci-annexée relative à l’achat de détecteurs de CO²
pour les écoles communales pour un montant total de 22.407,77 € (T.V.A. comprise)
et d’admettre la dépense s’y rapportant.

 

Le Conseil approuve le point.
38 votants : 38 votes positifs.

De hoogdringendheid werd gevraagd en unaniem aangenomen.- COVID-19.-
Aankoop van CO²-meters.- Toepassing van artikel 249, § 1 van de nieuwe
gemeentewet.

De Raad,
Overwegende dat het College in zitting van 14 december 2021 zijn toestemming
verleend heeft voor de aankoop van CO2-meters voor de scholen, voornamelijk om ze
te plaatsen in de gedeelde lokalen (turnzalen, refters, leraarskamers, …) en de
klaslokalen van het basisonderwijs, bij de firma CIPAC voor een bedrag van
€ 22.407,77 incl. btw;
Overwegende dat de verantwoordelijke voor de preventie en bescherming op het werk
van het gemeentebestuur geraadpleegd werd voor de aankoop van deze meters en de
bestelde modellen goedgekeurd heeft;
Overwegende dat het gaat om een onvoorziene uitgave, die ingeschreven werd op
artikel 140/128-48/35;
Overwegende dat de uitgave deels gedekt zal worden door een subsidie van de
Federatie Wallonië-Brussel, ten belope van € 14.500;
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16.12.2021/A/0014

Overwegende dat de hoogdringendheid ingeroepen werd via artikel 249, §1 van de
nieuwe gemeentewet;
Dat deze beslissing gemotiveerd is door het feit dat het om gezondheidsredenen
belangrijk is zo snel mogelijk over dit materiaal te kunnen beschikken en dat het op
voorraad is;
Beslist kennis te nemen van de bijgevoegde beslissing van het college van
burgemeester en schepenen van 14 december 2021 met betrekking tot de aankoop van
CO2-meters voor de gemeentescholen voor een totaalbedrag van € 22.407,77 incl. btw
en de desbetreffende uitgave toe te staan.

De Raad keurt het punt goed.
38 stemmers : 38 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
Collège du 14 décembre 2021 - co2.pdf

 

 

L'urgence a été demandée et acceptée à l’unanimité.- Ecole communale du
Homborch.- Informatique.- Achat de matériel via la convention de mandat avec
le CIRB.- Application de l’article 249, § 1 de la nouvelle loi communale.

Le Conseil,
Considérant qu’en sa séance du 14 décembre 2021 le Collège a marqué son accord sur
l’achat de matériel informatique subsidié pour l’école communale du Homborch via la
convention de mandat avec le CIRB pour un montant total de 19.566,51 € T.V.A.C.;
Considérant qu’il s’agit d’une dépense imprévue qui a été inscrite à l’article 722/742-
53/40;
Considérant que la dépense sera entièrement financée par subside la Fédération
Wallonie-Bruxelles;
Considérant que l’urgence a été invoquée via l’article 249, § 1 de la nouvelle loi
communale;
Que cette décision est motivée par le fait que la Fédération n’a confirmé ce montant et
son utilisation possible qu’en novembre 2021 et qu’il doit être utilisé dans le courant
de l’année scolaire 2021-2022,
Décide de prendre connaissance de la décision du Collège des Bourgmestre et
échevins du 14 décembre 2021 ci-annexée relative à l’achat de matériel informatique
subventionné pour l’école communale du Homborch pour un montant total de
19.566,41 € T.V.A. comprise et d’admettre la dépense s’y rapportant.

 

Le Conseil approuve le point.
38 votants : 38 votes positifs.

De hoogdringendheid werd gevraagd en unaniem aangenomen.- Gemeenteschool
Homborch.- Informatica.- Aankoop van materiaal via de mandaatovereenkomst
met het CIBG.- Toepassing van artikel 249, § 1 van de nieuwe gemeentewet.

De Raad,
Overwegende dat het college in zitting van 14 december 2021 zijn toestemming
verleend heeft voor de aankoop van gesubsidieerd informaticamateriaal voor
gemeenteschool Homborch via de mandaatovereenkomst met het CIBG, voor een
totaalbedrag van € 19.566,51 incl. btw;
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Overwegende dat het gaat om een onvoorziene uitgave, die ingeschreven werd op
artikel 722/742-53/40;
Overwegende dat de uitgave volledig gefinancierd zal worden door de subsidie van de
Federatie Wallonië-Brussel;
Overwegende dat de hoogdringendheid ingeroepen werd via artikel 249, § 1 van de
nieuwe gemeentewet;
Dat deze beslissing gemotiveerd is door het feit dat de Federatie dit bedrag en de
mogelijke aanwending ervan pas in november 2021 bekrachtigd heeft en dat het
gebruikt moet worden in de loop van het schooljaar 2021-2022,
Beslist kennis te nemen van de bijgevoegde beslissing van het college van
burgemeester en schepenen van 14 december 2021 met betrekking tot de aankoop van
gesubsidieerd informaticamateriaal voor gemeenteschool Homborch voor een
totaalbedrag van € 19.566,41 incl. btw en de desbetreffende uitgave toe te staan.

 

De Raad keurt het punt goed.
38 stemmers : 38 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
Collège du 14 décembre 2021 - informatique.pdf,
EDA_2020_02_AM_subvention.pdf.pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES CULTURELLES ET RÉCRÉATIVES - DEPARTEMENT
CULTURELE EN RECREATIEVE ZAKEN

Culture - Cultuur
 

Culture.- Subside dispositif d'Aide à la création artistique 2021.- Lauréats.

Le Conseil,
Attendu qu’un budget spécifique a été inscrit à l’article 775/332-02/70 afin de soutenir
structurellement les artistes professionnels ucclois en difficulté suite à la réduction de
leurs activités;
Attendu que le Collège, en séance du 1er septembre 2020, a marqué son accord pour
la création d'un dispositif d'aide à la création sous la forme d'un subside;
Attendu que dans le cadre de ce dispositif d'Aide à la création, un subside de 10.000 €
a été prévu pour soutenir 10 projets, soit 1.000 € par projet;
Attendu que 17 dossiers ont été réceptionnés par le service de la Culture, dont 17
étaient éligibles;
Attendu que selon le règlement, seuls les artistes ou personnalités du secteur culturel
ont voix délibérative;
Que les membres du jury artistique sont Tristan Bourbouze (Directeur du Centre
Culturel d’Uccle), Véronique Depiesse (Coordinatrice artistique de la Zinneke
Parade), Pascale Viscardy (Directrice des Arts plastiques contemporains pour la
Fédération Wallonie-Bruxelles), Emmanuel Lambion (Gestionnaire de la Maison
Grégoire) et Francesco Rossi (Gestionnaire des Galeries Rivoli);
Que le jury s'est réuni, en vidéo conférence, le mercredi 10 novembre 2021, de 12h à
14h;
Attendu que la liste des 10 projets retenus comprenant l'identification de l'artiste, la
discipline artistique, le nom et un court descriptif du projet se trouve en annexe à ce
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rapport;
Attendu que les 10 projets gagnants respectent tous les critères de recevabilité énoncés
dans le règlement du dispositif d'Aide à la création;
Attendu que le jury a déclaré gagnants :
Mme Alizé Loumaye pour son projet « Nos petits princes »;
Mme Anne Greuzat pour son projet « Herbarium »;
Mme Anny Tubbs pour son projet « Less Walls (moins de murs) »
Mme Claire Ducène pour son projet « Endless House IX_Out of the walls »; 
M. Gil Mortiaux pour son projet « L’Observatoire »;
Mme Laure Hassel pour son projet « Quand c’est non c’est non »;
Mme Maia Silberstein pour son projet « Le Phoenix prend son envol »;
Mme Roxane Ca’Zorzi pour son projet « Mon sang coule dans tes veines »;
M. Stéphane Dethy pour son projet « Œuvre peinte sur le patrimoine ucclois »;
M. Valéry Bendjalil pour son projet « Shabo/ Benji lali »;
Décide d’octroyer les subsides dans le cadre du dispositif d'Aide à la création aux
lauréats dont les noms et les coordonnées sont repris ci-dessus et dans le tableau en
annexe pour un montant de 10.000 € qui sera engagé à l'article 775/332-02/70 de
l'exercice 2021.

 

Le Conseil approuve le point.
38 votants : 38 votes positifs.

Cultuur.- Subsidie oproep steun tot artistieke creatie 2021.- Winnaars.

De Raad, 
Aangezien een specifiek budget werd ingeschreven onder artikel 775/332-02/70 voor
structurele ondersteuning van Ukkelse beroepskunstenaars in moeilijkheden wegens
de beperking van hun activiteiten;
Aangezien het college in zitting van 1 september 2020 zijn goedkeuring heeft verleend
voor de creatie van een hulpmaatregel rond creatie in de vorm van een subsidie;
Aangezien er in het kader van de hulpmaatregel rond creatie een subsidie van € 10.000
werd voorzien om 10 projecten te ondersteunen, ofwel € 1.000 per project;
Aangezien de dienst Cultuur 17 dossiers heeft ontvangen waarvan er 17 in
overweging genomen kunnen worden; 
Aangezien enkel de leden van de artistieke vakjury een beraadslagende stem hadden;
De leden van de artistieke jury zijn Tristan Bourbouze (directeur van het Cultureel
Centrum van Ukkel), Véronique Depiesse (artistiek coördinator van de Zinneke
Parade), Pascale Viscardy (directeur hedendaagse plastische kunsten van de Federatie
Wallonië-Brussel), Emmanuel Lambion (manager van het Maison Grégoire) en
Francesco Rossi (manager van de Galeries Rivoli);
Aangezien de jury via videoconferentie heeft vergaderd op woensdag 10 november,
van 12 tot 14.00 uur;
Aangezien de lijst van de 10 winnende projecten in de bijlage de naam van de
kunstenaar, de discipline en de naam en omschrijving van het project bevat;
Aangezien de 10 winnende projecten voldoen aan alle ontvangelijkheidscriteria van
het reglement;
Aangezien de jury als winnares heeft gekozen :
Mevr. Alizé Loumaye voor haar project « Nos petits princes »; 
Mevr. Anne Greuzat voor haar project « Herbarium »; 
Mevr. Anny Tubbs voor haar project « Less Walls (moins de murs) »
Mevr. Claire Ducène voor haar project « Endless House IX_Out of the walls »; 
De h. Gil Mortiaux voor zijn project « L’Observatoire »;
Mevr. Laure Hassel voor haar project « Quand c’est non c’est non »;
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Mevr. Maia Silberstein pour son projet « Le Phoenix prend son envol »;
Mevr. Roxane Ca’Zorzi voor haar project « Mon sang coule dans tes veines »;
De h. Stéphane Dethy voor zijn project « Œuvre peinte sur le patrimoine ucclois »;
De h. Valéry Bendjalil voor zijn project « Shabo/ Benji lali »,
Beslist over te gaan tot de toekenning van de subsidies in het kader van de oproep tot
creatieve projecten waarvan de bedragen vermeld worden in de bijgevoegde tabel
voor een bedrag van € 10.000 dat vastgelegd zal worden onder artikel 775/332-02/70
van het dienstjaar 2021.

De Raad keurt het punt goed.
38 stemmers : 38 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
Lauréats 2021.xlsx, Lauréats 2021.pdf

 

 

Culture.- Centenaire d'Uccle Centre d'art en 2022.- Attribution d'un subside
extraordinaire pour la création et l'impression d'un catalogue.

Le Conseil, 
Vu qu'Uccle Centre d’Art fêtera le centenaire de son existence en 2022;
Vu qu'Uccle Centre d'Art est une association historique et que l'association bénéficie
du soutien de la Commune depuis de nombreuses années;
Vu qu’Uccle Centre d’Art a sollicité la commune pour obtenir du soutien à l'occasion
de l'organisation du centenaire de son existence;
Vu que leur demande de soutien concerne plus spécifiquement:
L'occupation gratuite de la Ferme Rose pour une exposition début septembre 2022
ainsi que l'inauguration de celle-ci par les autorités communales;
L'occupation gratuite de la Maison des arts pour une exposition début septembre
2022;
Le prêt et le transport d'oeuvres d'art appartenant à la Commune pour l'une de ces
expositions; 
L'aide technique à l'installation d'une plaque commémorative du centenaire d'uccle
Centre d'art ainsi que l'inauguration de cette plaque par les autorités communales;
Vu qu'un catalogue sera également publié à l'occasion des expositions organisées dans
le cadre du Centenaire;
Que le service de la Culture propose d’accorder en 2021 un subside exceptionnel
2.200 €  pour couvrir les dépenses liées à cette publication faites en 2021, après
analyse des documents et pièces justificatives ainsi que le résultat comptable;
Vu qu'un soutien complémentaire, également sous la forme d'un subside pourra
également être accordé en 2022;
Vu que cette dépense sera engagée à l’article 775/332-02/70 de l'exercice 2021;
Vu que le soutien de la Commune sera mentionné dans ledit catalogue,
Décide :
- de marquer son accord pour la mise à disposition de la Ferme Rose et de la Maison
des arts à l'occasion du Centenaire d'Uccle Centre d'art en septembre 2022;
- de marquer son accord pour le prêt et le transport d'oeuvres d'art appartenant à la
commune d'Uccle pour les expositions mentionnées;
- d’accorder un subside extraordinaire de 2.200 € à l’A.S.B.L. Uccle Centre d’art afin
de couvrir une partie des dépenses faites en 2021;
- d’autoriser l'aide technique à l'installation d'une plaque commémorative du
centenaire d'Uccle Centre d'art ainsi que l'inauguration de cette plaque par les autorités
communales.
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Le Conseil approuve le point.
38 votants : 38 votes positifs.

Cultuur.- Eeuwfeest van Uccle Centre d’art in 2022.- Toekenning van een
buitengewone subsidie voor het maken en drukken van een catalogus.

De Raad,
Aangezien Uccle Centre d’Art zijn honderd jaar bestaan in 2022 zal vieren;
Aangezien Uccle Centre d’Art een historische vereniging van de Gemeente is en dat
de vereniging al vele jaren de steun van de Gemeente geniet;
Gezien het feit dat Ukkel Centre d'art de gemeente om steun heeft gevraagd bij de
organisatie van het eeuwfeest van hun bestaan;
Aangezien dat hun verzoek om steun specifiek betrekking heeft op :
De gratis ingebruikneming van de Ferme Rose voor een tentoonstelling begin
september 2022 en de inhuldiging van de tentoonstelling door het gemeentebestuur;
De gratis ingebruikneming van de Maison des arts voor een tentoonstelling begin
september 2022;
Het uitlenen en vervoeren van kunstwerken die aan de gemeente toebehoren voor een
van deze tentoonstellingen;
Technische hulp voor het aanbrengen van een gedenkplaat ter gelegenheid van het
honderdjarig bestaan van Uccle Centre d’art en de inwijding van deze gedenkplaat
door het gemeentebestuur;
Aangezien dat een catalogus ter gelegenheid van de tentoonstellingen in het kader van
de Eeuwfeest zal worden gepubliceerd;
Dat de dienst Cultuur voorstelt om een uitzonderlijke subsidie van 2.200 € toe te
kennen ter dekking van de kosten van de publicatie die in 2021 zullen gemaakt
worden, na analyse van de documenten en bewijsstukken en het boekhoudkundig
resultaat;
Aangezien dat een bijkomende steun, eveneens in de vorm van een subsidie, kan in
2022 ook worden toegekend;
Aangezien dat deze uitgave zal geëngageerd worden op artikel 775/332-02/70 van het
begrotingsjaar 2021;
Gezien op het feit dat de steun van de Gemeente in de genoemde catalogus zal worden
vermeld,
Beslist :
- de Ferme Rose en het Kunstenhuis Ukkel ter beschikking zetten van Uccle Centre
d'Art voor de tentoonstellingen ter gelegenheid van hun honderd jaar bestaan in
september 2022;
- Kunstenwerken van de gemeente uit te lenen voor de tentoonstellingen en het
transport hiervoor te organiseren;
- de buitengewone subsidie van 2.200 € toe te kennen aan de V.Z.W. Uccle Centre
d’art ter dekking van een deel van de gemaakte kosten in 2021;
- de technische hulp toelaten voor het aanbrengen van een gedenkplaat ter gelegenheid
van het honderdjarig bestaan van Uccle Centre d’art en de inwijding van deze
gedenkplaat door het gemeentebestuur.

 

De Raad keurt het punt goed.
38 stemmers : 38 positieve stemmen.

 

Nicolas Clumeck entre en séance / treedt in zitting.  
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Réseau des bibliothèques francophones.- Participation au projet Numook.

Le Conseil,
Attendu que le Réseau des bibliothèques francophones souhaite participer au projet
Numook de l’A.S.B.L. Lecture Jeunesse;
Vu que le projet a pour but de créer et publier un livre numérique avec une classe de
secondaire;
Vu que les bibliothèques francophones ont pour objectif de promouvoir la lecture
auprès de l’ensemble du public adolescent, comme indiqué dans leur Plan de
Développement;
Vu que les bibliothèques ont pour objectif de lutter contre la fracture numérique et
l’illectronisme ainsi que de permettre à leur public d’acquérir de nouvelles
compétences numériques, comme indiqué dans leur Plan de Développement;
Vu qu’une classe de quatrième secondaire de l’école secondaire Notre-Dame des
Champs a été choisie pour participer au projet;
Vu qu’une enseignante d’informatique, une enseignante de français ainsi que la
bibliothécaire scolaire encadreront ce projet à l’école;
Vu que l’établissement scolaire a marqué son autorisation;
Vu que cette activité se déroulera tout le long de l'année scolaire 2021-2022;
Vu que la participation de la classe au projet a été prise en compte lors de la définition
des horaires de cours pour l’année 2021-2022;
Vu que le livre créé et un retour sur l’expérience pourront être présentés lors de la
« Journée 100% ado » organisée par l’A.S.B.L. Lecture Jeunesse;
Vu que l’ensemble des participants ucclois ont été sélectionnés parmi de nombreux
postulants par l’A.S.B.L. Lecture Jeunesse;
Vu que les professeurs et bibliothécaires encadrant le groupe de jeunes seront
accompagnés par l’A.S.B.L.;
Vu que cette activité s’organisera en partenariat avec l’école Notre-Dame des Champs
et l’A.S.B.L. Lecture Jeunesse et qu’une convention sera signée par les différentes
parties;
Vu que le texte de la convention a été envoyé au Service juridique pour relecture et
approuvé;
Vu que la participation d’une bibliothèque et d’une école belge à ce projet
international est une première en Belgique francophone;
Vu qu'une participation de 200 € est sollicitée par l’A.S.B.L. pour couvrir les frais
d’inscription;
Vu que le Collège a marqué son accord de principe sur l’organisation de cette activité
en sa séance du 27 juillet 2021;
Vu que cette activité ne nécessitera pas d’heures supplémentaires;
Vu que cette activité ne nécessitera pas de location de matériel;
Vu que cette activité sera entièrement subsidiée;
Vu que cette activité s’organisera dans le respect des règles sanitaires en vigueur,
Décide :
- de marquer son accord sur l’organisation de cette activité;
- d’approuver la convention en annexe;
- d’autoriser la dépense de 200 € (non assujettis à la T.V.A.) qui sera facturée par
l’A.S.B.L. Lecture Jeunesse de 92240 Malakoff pour les frais d’inscription au projet
qui sera engagée à l’article 76701/123-16/FR/70 l’exercice 2021.

 

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.
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Franstalig bibliotheeknetwerk.- Deelname aan het Numook-project.

De Raad,
Aangezien dat de franstalige bibliotheeknetwerk wenst deel te nemen aan het
Numook-project van Lecture Jeunesse V.Z.W.;
Aangezien het feit dat het project tot doel heeft een digitaal boek te maken en te
publiceren met een klas van het middelbare school;
Aangezien dat de Franstalige bibliotheken ernaar streven het lezen bij het hele tieners
publiek te bevorderen, zoals aangegeven in hun ontwikkelingsplan;
Aangezien dat bibliotheken ernaar streven de digitale en het elektronische kloof te
bestrijden en hun publiek in staat te stellen nieuwe digitale vaardigheden te
verwerven, zoals aangegeven in hun ontwikkelingsplan;
Aangezien het feit dat een klas van vierde secundaire van de middelbare school Notre-
Dame des Champs werd gekozen om aan het project deel te nemen;
Aangezien een leraar informatica, een leraar Frans en de schoolbibliothecaris dit
project op de school zullen begeleiden;
Aangezien de school haar toestemming heeft gegeven;
Aangezien deze activiteit gedurende het schooljaar 2021-2022 zal plaatsvinden;
Aangezien dat bij het opstellen van de lesroosters voor het jaar 2021-2022 rekening is
gehouden met de deelname van de klas aan het project;
Aangezien het boek en een feedback op de ervaring zouden kunnen voorgesteld
worden tijdens de "100% Teen Day" georganiseerd door Lecture Jeunesse V.Z.W.;
Aangezien alle deelnemers uit Ukkel door Lecture Jeunesse V.Z.W. werden
geselecteerd uit een groot aantal kandidaten;
Aangezien de leerkrachten en bibliothecarissen die de groep jongeren begeleiden,
begeleid zullen worden door de V.Z.W.;
Aangezien deze activiteit zal worden georganiseerd in samenwerking met de school
Notre-Dame des Champs en Lecture Jeunesse V.Z.W. en dat er een overeenkomst zal
getekend worden door de verschillende partijen;
Aangezien dat de tekst van de overeenkomst ter proeflezing naar de Juridische Dienst
is gestuurd en goedgekeurd geweest is;
Aangezien het feit dat de deelname van een Belgische bibliotheek en school aan dit
internationale project een primeur is in Franstalig België;
Aangezien een deelname van 200 € wordt aangevraagd door de V.Z.W. om de
registratiekosten te dekken;
Aangezien dat het College op zijn vergadering van 27 juli 2021 principieel heeft
ingestemd met de organisatie van deze activiteit;
Aangezien dat voor deze activiteit geen extra uren nodig zijn;
Aangezien het feit dat deze activiteit geen verhuur van apparatuur vereist;
Aangezien deze activiteit volledig gesubsidieerd zal worden;
Aangezien deze activiteit zal worden georganiseerd in overeenstemming met de
geldende gezondheidsregels,
Besluit :
- akkoord te gaan met de organisatie van deze activiteit;
- de bijgevoegde overeenkomst goed te keuren;
- de uitgave van 200 € (niet BTW-plichtig) die zal worden gefactureerd door Lecture
Jeunesse V.Z.W. van 92240 Malakoff voor de registratierechten voor het project goed
te keuren, die geëngageerd zal moeten worden op artikel 76701/123-16/FR/70 van het
fiscale jaar 2021.

 

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.
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1 annexe / 1 bijlage
Convention.pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES GÉNÉRALES - DEPARTEMENT ALGEMENE ZAKEN

Solidarité internationale - Internationale solidariteit
 

Solidarité internationale.- Composition du Conseil consultatif de la Solidarité
internationale (CCSI) d’Uccle.

Le Conseil,
Vu que la Déclaration de politique générale 2018-2024 indique la mise en place
d’«une  réelle politique communale de solidarité internationale de qualité, efficace et
durable en assurant une coordination cohérente de toutes les activités relevant du
champ de la solidarité internationale menées par la commune » et mentionne la
création d’un « Conseil consultatif de la Solidarité internationale »;
Vu que le Collège en sa séance du 23 février 2021 a donné son accord de principe
pour la création d’un Conseil consultatif de la Solidarité internationale;
Vu que les statuts du Conseil consultatif de la Solidarité internationale ont été
approuvés par le Conseil communal en sa séance du 24 juin 2021;
Vu qu’un appel à candidature a été ouvert du 30 septembre au 30 octobre 2021 afin de
former le Conseil consultatif;
Vu qu’il est rappelé que les membres du Conseil sont nommés par le Conseil
communal sur proposition du Collège des Bourgmestre et Echevins;
Vu qu’il est rappelé que les critères d’éligibilités sont les suivants : etre âgé.e de 18
ans au moins, jouir des droits civils et politiques, bénéficier d’une légitimité pour
représenter les intérêts des acteurs de la Solidarité internationale ou exprimer un
intérêt marqué pour la Solidarité internationale, la coopération au développement,
l’éducation à la citoyenneté mondiale et solidaire, les migrations ou le commerce
équitable et avoir des liens avec la Commune de par sa résidence, sa profession ou
tout autre critère, telle que l’expertise, ou activité, accepté-es par le Collège des
Bourgmestre et Echevins qui peut contribuer de façon utile à la réalisation des
objectifs du Conseil consultatif;
Vu qu’il est rappelé qu’il est possible d’être membre du Conseil consultatif soit pour
représenter une association, soit à titre individuel;
Vu qu’il est rappelé que la durée du mandat est celle de la législature, qu’il est gratuit
et renouvelable;
Vu que treize (13) candidatures sont parvenues au service de la Solidarité
internationale;
Vu que les candidatures suivantes ont été jugées recevables, pertinentes et sont
proposées au Conseil communal afin de les nommer membre du Conseil consultatif
de la Solidarité international (CCSI) d’Uccle : Madame Elisabeth PLARD comme
représentante de l’association Amnesty international Belgique francophone, Madame
Marianne OVERLOOP comme représentante suppléante de l’association Amnesty
international Belgique francophone, Madame Carmen SALGADO GAETE comme
représentante du Centre d’accueil pour MENA à Uccle de la Croix-Rouge de
Belgique, Monsieur Emile De Backer comme représentant de l’association FistulAid,
Madame Ghislaine Patricia FOTSING DEFFO à titre individuel, Madame Denieze
EDMOND-DECOSTE comme représentante de l’association New Kiskeya Decoste
ASBL, Madame Cécile RAPAILLE comme représentante suppléante de New Kiskeya
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Decoste ASBL, Madame Sandrine DUCROIX à titre individuel, Madame Nicole
FONDENEIGE comme représentante effective de l’association ASUNOES Belgique,
Monsieur Bruno JEAN-ETIENNE comme représentant suppléant de l’associations
ASUNOES Belgique, Madame Colette BRAECKMAN à titre individuel, Madame
Sandrine DUCROIX à titre individuel, Madame Pauline WAUTIE à titre individuel,
Madame Marianne BLUME à titre individuel,
Décide de nommer membre du Conseil consultatif de la Solidarité internationale
(CCSI) d’Uccle jusqu’à la fin de la législature les personnes suivantes : Madame
Elisabeth PLARD comme représentante de l’association Amnesty international
Belgique francophone, Madame Marianne OVERLOOP comme représentante
suppléante de l’association Amnesty international Belgique francophone, Madame
Carmen SALGADO GAETE comme représentante du Centre d’accueil pour MENA à
Uccle de la Croix-Rouge de Belgique, Monsieur Emile De Backer comme
représentant de l’association FistulAid, Madame Ghislaine Patricia FOTSING DEFFO
à titre individuel, Madame Denieze EDMOND-DECOSTE comme représentante de
l’association New Kiskeya Decoste ASBL, Madame Cécile RAPAILLE comme
représentante suppléante de New Kiskeya Decoste ASBL, , Madame Nicole
FONDENEIGE comme représentante effective de l’association ASUNOES Belgique,
Monsieur Bruno JEAN-ETIENNE comme représentant suppléant de l’associations
ASUNOES Belgique, Madame Colette BRAECKMAN à titre individuel, Madame
Sandrine DUCROIX à titre individuel, Madame Pauline WAUTIE à titre individuel,
Madame Marianne BLUME à titre individuel.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Internationale Solidariteit.- Samenstelling van de Adviesraad rond
Internationale Solidariteit (AIS) van Ukkel.

De Raad,
Aangezien de algemene beleidsverklaring 2018-2024 de invoering van "een echt
beleid inzake internationale solidariteit dat kwalitatief, efficiënt en duurzaam is, met
een coherente coördinatie van alle activiteiten van gemeentediensten die zich inzetten
voor internationale solidariteit" en de oprichting van een "Adviesraad rond
Internationale Solidariteit" vermeldt;
Aangezien het college in zitting van 23 februari 2021 zijn principeakkoord gegeven
heeft voor de oprichting van een Adviesraad rond Internationale Solidariteit;
Aangezien de statuten van de Adviesraad rond Internationale Solidariteit door de
gemeenteraad goedgekeurd werden in zitting van 24 juni 2021;
Aangezien een oproep tot kandidaatstelling opengesteld werd van 30 september tot
30 oktober 2021 om de adviesraad te vormen;
Aangezien eraan herinnerd wordt dat de leden van de raad benoemd worden door de
gemeenteraad, op voorstel van het college van burgemeester en schepenen;
Aangezien herinnerd wordt aan de volgende criteria om in aanmerking te komen:
minstens 18 jaar zijn, de burgerlijke en politieke rechten genieten, genieten van een
legitimiteit om de belangen van de partners inzake internationale solidariteit te
vertegenwoordigen of een uitgesproken interesse tonen in internationale solidariteit,
ontwikkelingssamenwerking, wereldburgerschapseducatie, migratie of fair trade en
banden hebben met de gemeente uit hoofde van zijn woonplaats, beroep of elk ander
criterium, zoals deskundigheid of activiteit, aanvaard door het college van
burgemeester en schepenen, die op nuttige wijze kan bijdragen tot de verwezenlijking
van de doelstellingen van de adviesraad;
Aangezien eraan herinnerd wordt dat het mogelijk is individueel lid te zijn van de
adviesraad of als vertegenwoordiger van een vereniging;
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Aangezien eraan herinnerd wordt dat de duur van het mandaat gelijkloopt met die van
de legislatuur, dat het gratis en hernieuwbaar is;
Aangezien er dertien (13) kandidaturen ingediend werden bij de dienst Internationale
Solidariteit;
Aangezien de volgende kandidaturen ontvankelijk en relevant geacht werden en aan
de gemeenteraad voorgesteld worden om ze te benoemen als lid van de Adviesraad
rond Internationale Solidariteit (AIS) van Ukkel: mevrouw Elisabeth PLARD als
vertegenwoordigster van de Franstalige vereniging Amnesty International Belgique,
mevrouw Marianne OVERLOOP als plaatsvervangend vertegenwoordigster van de
Franstalige vereniging Amnesty International Belgique,  mevrouw Carmen
SALGADO GAETE als vertegenwoordigster van het opvangcentrum voor NBMV in
Ukkel van het Rode Kruis België, de heer Emile De Backer als vertegenwoordiger van
de vereniging FistulAid, mevrouw Ghislaine Patricia FOTSING DEFFO als
individueel lid, mevrouw Denieze EDMOND-DECOSTE als vertegenwoordigster van
de vereniging New Kiskeya Decoste vzw, mevrouw Cécile RAPAILLE als
plaatsvervangend vertegenwoordigster van New Kiskeya Decoste vzw, mevrouw
Sandrine DUCROIX als plaatsvervangend individueel lid, mevrouw Nicole
FONDENEIGE als effectief vertegenwoordigster van de vereniging ASUNOES
Belgique, de heer Bruno JEAN-ETIENNE als plaatsvervangend vertegenwoordiger
van de vereniging ASUNOES Belgique, mevrouw Colette BRAECKMAN als
individueel lid, mevrouw Sandrine DUCROIX als individueel lid, mevrouw Pauline
WAUTIE als individueel lid, mevrouw Marianne BLUME als individueel lid;
Beslist de volgende personen te benoemen als lid van de Adviesraad rond
Internationale Solidariteit (AIS) van Ukkel tot het einde van de legislatuur : mevrouw
Elisabeth PLARD als vertegenwoordigster van de Franstalige vereniging Amnesty
International Belgique, mevrouw Carmen SALGADO GAETE als
vertegenwoordigster van het opvangcentrum voor NBMV in Ukkel van het Rode
Kruis België, de heer Emile De Backer als vertegenwoordiger van de vereniging
FistulAid, mevrouw Ghislaine Patricia FOTSING DEFFO als individueel lid,
mevrouw Denieze EDMOND-DECOSTE als vertegenwoordigster van de vereniging
New Kiskeya Decoste vzw, mevrouw Cécile RAPAILLE als plaatsvervangend
vertegenwoordigster van New Kiskeya Decoste vzw, mevrouw Nicole FONDENEIGE
als effectief vertegenwoordigster van de vereniging ASUNOES Belgique, de heer
Bruno JEAN-ETIENNE als plaatsvervangend vertegenwoordiger van de vereniging
ASUNOES Belgique, mevrouw Colette BRAECKMAN als individueel lid, mevrouw
Sandrine DUCROIX als individueel lid, mevrouw Pauline WAUTIE als individueel
lid, mevrouw Marianne BLUME als individueel lid.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

21 annexes / 21 bijlagen
Braeckman C. - CCSI - lettre de motivation.pdf, NL - CCSI - statuts final V 9
juin.docx, Braeckman C. - CCSI - Formulaire de candidature.pdf, DE BACKER -
CCSI - Formulaire + lettre de motivation.pdf, FONDENEIGE et JEAN-ETIENNE -
ASUNOES - CCSI - candidature.pdf, PLARD et OVERLOOP - CCSI - formulaire
candidature CCSI membre effectif et membre suppléant.pdf, PLARD et OVERLOOP -
CCSI - Lettre de motivation.docx, DUCROIX - CV_Sandrine Ducroix 2021.pdf,
BLUME - CCSI 2021 - Formulaire 2.jpg, omposition du Conseil consultatif de la
Solidarité internationale (CCSI.pdf, FR - CCSI - statuts final V 9 juin.docx,
SALGADO GAETA - CCSI - Lettre de motivation conseil consultatif.pdf, DECOSTE
et RAPAILLE - New Kiskeya - CCSI Candidature.pdf, FOTSING DEFFO - CCSI -
formulaire candidature.pdf, WAUTIE - CCSI 2021 -
FormulaireConseilPaulineWautié.pdf, FOTSING DEFFO - CCSI - LETTRE
MOTIVATION CCSI.docx, BLUME - CCSI 2021 - Formulaire 1.jpg, SALGADO
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GAETA - CCSI - formulaire candidature SALGADO.pdf, DUCROIX - CCSI -
formulaire candidature 2021_SD.PDF, WAUTIE - CCSI 2021 -
ConseilConsultatifSolidaritéPaulineWautié.pdf, BLUME - CCSI 2021 - lettre de
motivation.pdf

 

 

Solidarité internationale.- Soutien à la réalisation d’une exposition sur l’accueil
des migrants.- Subside au centre MENA de la Croix-Rouge.

Le Conseil,
Vu que l’échevinat de la Solidarité internationale souhaite soutenir l’intégration des
jeunes mineurs non accompagnés du Centre d’accueil de la Croix rouge d’Uccle au
sein de la commune, répondant ainsi à l’un des objectifs de la Motion commune
hospitalière votée en conseil communal du 28 mars 2019;
Vu que le Centre MENA de la Croix-Rouge de Belgique a un projet d’exposition /
parcours de sensibilisation qui comprend deux volets : le développement d’une
exposition de photos artistiques d’une part, et d’un parcours pédagogique de
sensibilisation d’autre part, qui a pour objectifs de confronter les représentations sur
les migrations/migrants, de développer les connaissances sur les thématiques
migration/asile/accueil, de porter un regard plus empathique sur les réalités vécues par
les migrants, de découvrir des réalisations artistiques issues de projets de rencontre
entre de jeunes belges créatifs et des résidents de centres d’accueil ADA, d’informer
sur les pistes d’actions concrètes en faveur des personnes migrantes et enfin de
découvrir la réalité des mineurs étrangers non accompagné (MENA) du centre
d’Uccle à travers des photographies;
Vu que le Centre MENA d’Uccle attend un soutien de 1.500,00 € de Fedasil dans le
cadre des projets « Initiatives de Quartier » qui visent à intégrer le centre dans sa
localité, fournir une information correcte sur le fonctionnement des centres Croix-
Rouge et sensibiliser la population locale sur l’accueil en Belgique afin de financer
son projet « exposition / parcours de sensibilisation »;
Vu que le développement du volet « exposition artistique » consiste en l’organisation
d’ateliers artistiques animés par la photographe uccloise Johanna de Tessières avec les
jeunes du Centre MENA, des habitants du quartier, le comité de quartier durable
Saint-Job avec pour objectifs de créer des liens, documenter la vie quotidienne des
jeunes dans le centre d’accueil MENA mais aussi au sein du quartier, de casser les
idées préconçues ainsi que de renforcer la pratique de la photographie en tant qu’outil
de communication auprès des jeunes MENA;
Vu que le volet « parcours pédagogique de sensibilisation » (jeux pédagogiques,
ateliers, vidéos, etc.) visera à mieux comprendre la réalité liée à la migration et
l’accueil des demandeurs et demandeuses d’asile en Belgique et sera développé par le
Centre MENA de la Croix-Rouge;
Vu que l’exposition comprenant les deux volets du projet sera présentée pendant deux
semaines dans le cadre du Festival des Solidarités internationales d’octobre 2022 dans
le petit foyer du Centre culturel d’Uccle;
Vu que ce projet s’adressera à un large public mais aussi aux écoles de la commune
d’Uccle, les outils pédagogiques seront adaptés aux différentes tranches d’âges;
Vu que l’échevinat de la Solidarité internationale propose de subsidier ce projet
d’exposition artistique et de sensibilisation à portée sociale pour un montant de
1.000,00 € sur l’enveloppe réservée aux subsides (15001/332-02/-/64),
Décide :
- d’approuver l’octroi d’un subside de 1.000,00 euros au centre MENA de la Croix-
Rouge d’Uccle pour le projet « exposition / parcours de sensibilisation »;
- d'approuver et d'engager la dépense budgétaire de 1.000,00 € sur l’article budgétaire
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15001/332-02/    -  /64 en effectuant un virement bancaire sur le compte de centre
MENA de la Croix-Rouge d’Uccle sise Rue du Ham, 1 à 1180 Bruxelles (IBAN :
BE07 0016 4592 2066 EUR - BIC : GEBABEBB – communication : « Initiative de
quartier centre d’Uccle «expo/parcours de sensibilisation » »).

 

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Internationale Solidariteit.- Steun aan de verwezenlijking van een tentoonstelling
over de opvang van migranten.- Subsidie aan het NBMV-centrum van het Rode
Kruis.

De Raad,
Aangezien de dienst Internationale Solidariteit de integratie van de niet-begeleide
minderjarige jongeren van het opvangcentrum van het Rode Kruis van Ukkel in de
gemeente wil ondersteunen en zo beantwoorden aan een van de doelstellingen van de
motie Gastvrije gemeente, die gestemd werd in de gemeenteraad van 28 maart 2019;
Aangezien het NBMV-centrum van het Rode Kruis België een project van
tentoonstelling/sensibiliseringsparcours heeft met twee luiken: de ontwikkeling van
een tentoonstelling van artistieke foto's enerzijds en van een pedagogisch
sensibiliseringsparcours anderzijds, met als doelstelling om de voorstellingen van
migraties/migranten met elkaar te confronteren, de kennis over de thema's
migratie/asiel/opvang te ontwikkelen, een empathischere blik te werpen op de realiteit
van de migranten, artistieke realisaties te ontdekken die ontspruiten uit
ontmoetingsprojecten tussen jonge creatieve Belgen en bewoners van de opvangcentra
voor asielzoekers, te informeren over de concrete actiepistes ten voordele van
migranten en tot slot de realiteit van de niet-begeleide minderjarige vreemdelingen
(NBMV) van het centrum in Ukkel te ontdekken aan de hand van foto's;
Aangezien het NBMV-centrum van Ukkel een ondersteuning van € 1.500,00 van
Fedasil verwacht in het kader van de projecten "Buurtinitiatieven", die ertoe strekken
het centrum te integreren in de omgeving, correcte informatie te leveren over de
werking van de Rode Kruiscentra en de lokale bevolking te sensibiliseren over de
opvang in België om zijn project "tentoonstelling/sensibiliseringsparcours" te
financieren;
Aangezien de uitwerking van het luik "artistieke tentoonstelling" bestaat in de
organisatie van artistieke workshops onder leiding van de Ukkelse fotografe Johanna
de Tessières met de jongeren van het NBMV-centrum, inwoners van de wijk en het
duurzame wijkcomité Sint-Job met als doelstelling om banden te smeden, het
dagelijkse leven van de jongeren in het NBMV-opvangcentrum maar ook in de wijk te
documenteren, de vooroordelen te doorbreken en het beoefenen van fotografie als
communicatiemiddel bij de NBMV-jongeren te stimuleren;
Aangezien het luik "pedagogisch sensibiliseringsparcours" (pedagogische spelen,
workshops, video's, enz.) ertoe strekt de realiteit rond migratie en de opvang van
asielzoekers in België beter te begrijpen en uitgewerkt zal worden door het NBMV-
centrum van het Rode Kruis;
Aangezien de tentoonstelling met de twee luiken van het project twee weken zal lopen
in het kader van het Festival van Internationale Solidariteit van oktober 2022, in de
kleine foyer van het Cultureel Centrum van Ukkel;
Aangezien dit project zich richt tot een breed publiek, maar ook tot de scholen van de
gemeente Ukkel, de pedagogische hulpmiddelen zijn aangepast aan de verschillende
leeftijdscategorieën;
Aangezien de dienst Internationale Solidariteit voorstelt om dit project van artistieke
tentoonstelling en sensibilisering met sociale strekking te subsidiëren voor een bedrag
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van € 1.000,00 op het budget voorbehouden aan subsidies (15001/332-02/-/64);
Beslist :
- de toekenning van een subsidie van € 1.000,00 aan het NBMV-centrum van het
Rode Kruis van Ukkel voor het project "tentoonstelling/sensibiliseringsparcours" goed
te keuren;
- de budgettaire uitgave van € 1.000,00 goed te keuren en vast te leggen op
begrotingsartikel 15001/332-02/    -  /64 door een bankoverschrijving te verrichten op
de rekening van het NBMV-centrum van het Rode Kruis van Ukkel, gelegen
Hamstraat 1 te 1180 Brussel (IBAN: BE07 0016 4592 2066 EUR - BIC:
GEBABEBB – mededeling: "Buurtinitiatief centrum van Ukkel
"tentoonstelling/sensibiliseringsparcours"").

 

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
Fiche projet J. de Tessières - Note d’intention Projet photographique avec la Croix
Rouge Uccle 01.docx, Fiche projet Croix Rouge d'Uccle - Projet expo et parcours de
sensibilisation- semaines des solidarités.docx

 

 

 

DÉPARTEMENT FINANCES - DEPARTEMENT FINANCIËN

Taxes - Belastingen
 

Taxe communale additionnelle à l’impôt des personnes physiques.-
Renouvellement.

Le Conseil,
Vu l’article 117 de la nouvelle loi communale;
Vu la réglementation concernant l'établissement et le recouvrement des taxes
communales;
Vu le Code des impôts sur les Revenus 1992 et notamment les articles 464 à 470;
Vu la situation financière de la Commune,
Décide :
Article 1 : Il est établi pour l'exercice 2022, une taxe communale additionnelle à
l'impôt des personnes physiques à charge des habitants du Royaume qui sont
imposables dans la commune au 1er janvier de l'année qui donne son nom à cet
exercice.
Article 2 : Le taux de la taxe est fixé pour tous les contribuables à 5,7 % de la base de
calcul déterminée conformément aux articles 466 et 466bis du Code des impôts sur les
revenus 1992.
Article 3 : La taxe additionnelle communale à l'impôt des personnes physiques est
recouvrée conformément aux règles établies par la loi pour la perception de l'impôt
auquel elle s'ajoute.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Bijkomende gemeentebelasting op de personenbelasting.- Vernieuwing.
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De Raad,
Gelet op artikel 117 van de nieuwe gemeentewet;
Gelet op de reglementering betreffende de vestiging en de invordering van
gemeentebelastingen;
Gelet op artikel 464 tot 470 van het Wetboek van de inkomstenbelastingen 1992;
Gelet op de financiële toestand van de Gemeente,
Beslist :
Artikel 1 : Er wordt voor het dienstjaar 2022 een bijkomende gemeentebelasting op
de personenbelasting geheven ten laste van de inwoners van het Rijk die
belastingplichtig zijn in de gemeente op 1 januari van het jaar van het betrokken
dienstjaar.
Artikel 2 : Het belastingtarief voor alle belastingplichtigen is vastgelegd op 5,7 %
van de basisberekening, bepaald overeenkomstig artikels 466 en 466bis van het
Wetboek van de inkomstenbelastingen 1992.
Artikel 3 : De bijkomende gemeentebelasting op de personenbelasting wordt
ingevorderd overeenkomstig de wettelijke regels inzake de inning van de belasting
waarbij ze zich voegen.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

 

 

Centimes additionnels communaux au précompte immobilier.- Renouvellement.

Le Conseil,
Vu l’article 117 de la nouvelle loi communale;
Vu la réglementation concernant l'établissement et le recouvrement des taxes
communales;
Vu le Code des impôts sur les revenus 1992 et notamment l'article 464, 1°;
Vu la situation financière de la Commune,
Décide :
Article 1 : Il est établi, pour l'exercice 2022, 2940 centimes additionnels au précompte
immobilier.
Article 2 : Les centimes additionnels communaux au précompte immobilier sont
recouvrés conformément aux règles établies par la loi pour la perception de l'impôt
auquel ils s'ajoutent.
 

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Gemeentelijke opcentiemen op de onroerende voorheffing.- Vernieuwing.

De Raad,
Gelet op artikel 117 van de nieuwe gemeentewet;
Gelet op de reglementering betreffende de vestiging en de invordering van
gemeentebelastingen;
Gelet op artikel 464, 1° van het Wetboek van de inkomstenbelastingen 1992;
Gelet op de financiële toestand van de gemeente,
Beslist :
Artikel 1 : Voor het dienstjaar 2022 worden er 2940 opcentiemen op de onroerende
voorheffing geheven;
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Artikel 2 : De gemeentelijke opcentiemen op de onroerende voorheffing worden
ingevorderd overeenkomstig de wettelijke regels inzake de inning van de belasting
waarbij ze zich voegen.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

 

 

Centimes additionnels à la taxe régionale sur les établissements d’hébergement
touristique.- Renouvellement.

Le Conseil,
Vu l’article 170, § 4 de la Constitution;
Vu l’article 117 de la nouvelle loi communale;
Vu l’ordonnance du 23 décembre 2016 relative à la taxe régionale sur les
établissements d’hébergement touristique, article 13;
Vu l’ordonnance du 21 décembre 2012 établissant la procédure fiscale en Région de
Bruxelles-Capitale, chapitres III, IV, V, VI, VII, et VIII du Titre I, et ses modifications
ultérieures;
Vu l’ordonnance du 14 mai 1998 organisant la tutelle administrative sur les
communes de la Région de Bruxelles-Capitale , et ses modifications ultérieures;
Vu l’arrêté du 16 juillet 1998 relatif à la transmission au Gouvernement des actes des
autorités communales en vue de l’exercice de la tutelle administrative et ses
modifications ultérieures;
Considérant que la commune se doit d’obtenir des recettes afin de se procurer les
ressources nécessaires en vue du financement des dépenses de sa politique générale et
le financement de ses missions de service public;
Sur proposition du Collège des Bourgmestre et Echevins,
Décide :
Article 1 : Il est établi, au profit de la commune d'Uccle, pour l’exercice 2022,
4.384 centimes additionnels à la taxe régionale sur les établissements d’hébergement
touristique.
Article 2 : L'établissement et la perception de ces centimes additionnels s'effectueront
par les soins du Service public régional de Bruxelles Fiscalité.
Article 3 : Le présent règlement sera transmis à l’autorité de tutelle et au Service
public régional de Bruxelles Fiscalité.
Article 4 : Le présent règlement entre en vigueur dès sa publication.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Opcentiemen op de gewestelijke belasting op de inrichtingen van toeristische
logies.- Vernieuwing.

De Raad,
Gelet op artikel 170, § 4 van de Grondwet;
Gelet op artikel 117 van de nieuwe gemeentewet;
Gelet op de ordonnantie van 23 december 2016 betreffende de gewestbelasting op de
inrichtingen van toeristische logies, artikel 13;
Gelet op de ordonnantie van 21 december 2012 tot vaststelling van de fiscale
procedure in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest, hoofdstukken III, IV, V,VI, VII et
VIII van Titel I en latere wijzigingen;
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Gelet op de ordonnantie van 14 mei 1998 houdende regeling van het administratief
toezicht op de gemeenten van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en latere
wijzigingen;
Gelet op het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden
met het oog op de uitoefening van het administratief toezicht en latere wijzigingen;
Overwegende dat de gemeente inkomsten moet hebben om zich de nodige middelen
te verschaffen om de uitgaven van haar algemeen beleid te financieren en haar
opdrachten als openbare dienst te financieren;
Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen,
Besluit :
Artikel 1 : Er worden voor het aanslagjaar 2022 ten voordele van de gemeente Ukkel,
4.384 opcentiemen geheven op de gewestelijke belasting op de inrichtingen van
toeristische logies.
Artikel 2 : De vaststelling en de inning van deze opcentiemen zullen gebeuren door
toedoen van de Gewestelijke Overheidsdienst Brussel Fiscaliteit.
Artikel 3 : Deze verordening wordt overgemaakt aan de toezichthoudende overheid
en aan de Gewestelijke Overheidsdienst Brussel Fiscaliteit.
Artikel 4 : Deze verordening wordt van kracht op de datum van zijn publicatie.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

 

 

Règlement-taxe sur les entreprises mettant des appareils de télécommunication
contre rétribution à la disposition du public et sur les magasins de nuit.-
Exonération de la taxe annuelle pour l’exercice 2021.

Le Conseil,
Considérant l'arrêté ministériel du 28 octobre 2020 portant des mesures d'urgence
pour limiter la propagation du coronavirus COVID-19 et ses modifications
successives, qui dispose: « les magasins peuvent rester ouverts aux jours et heures
habituels, sauf disposition contraire. Les magasins de nuit peuvent rester ouverts à
partir de leur heure d'ouverture habituelle jusqu'à 22 heures »;
Considérant que l’arrêté ministériel du 23 juin 2021 modifiant l’arrêté précité dispose
que : « les magasins de nuit peuvent rester ouverts à partir de leur heure d’ouverture
habituelle jusqu’à 1 heure »;
Considérant que l’arrêté ministériel du 25 août 2021 a abrogé cette mesure;
Considérant qu’un Arrêté de police du Ministre-Président visant à maintenir certaines
restrictions sur le territoire bruxellois afin de lutter contre la propagation du virus
COVID-19 adopté le 30 août 2021 imposait des mesures complémentaires en région
de Bruxelles Capitale;
Qu’il prévoyait en son article que : « Les magasins de nuit peuvent rester ouverts à
partir de leur heure d'ouverture habituelle jusqu'à 01h00 »;
Que cette mesure était d’application du 1er septembre 2021 au 1er octobre 2021;
Vu la délibération du Conseil Communal du 28 novembre 2019 relative au règlement-
taxe sur les entreprises mettant des appareils de télécommunication contre rétribution
à la disposition du public et sur les magasins de nuit;
Vu la délibération du Conseil Communal du 30 avril 2020 relative au dispositif de
soutien aux entreprises et commerces ucclois impactés par les mesures visant à limiter
la propagation du coronavirus COVID-19;
Vu la délibération du Conseil Communal du 26 novembre 2020 relative à la

38/125
Conseil communal - 16.12.2021 - Registre public
Gemeenteraad - 16.12.2021 - Openbaar register



dérogation aux heures de fermeture des magasins de nuit et les prolongations
successives de cette dérogation, la dernière ayant été approuvée lors du Conseil
communal du 9 septembre 2021;
Considérant que les diverses mesures sanitaires adoptées dans le courant de l’année
2021 ont un impact certain sur le chiffre d’affaires des magasins de nuit puisque les
horaires d’ouverture ont été considérablement réduits;
Considérant que la viabilité de cette activité économique est tributaire de son
environnement concurrentiel qui, en temps normal, ne la met pas en concurrence avec
les magasins de jour;
Qu’afin de soutenir ces entreprises particulièrement touchées par les mesures visant à
limiter la propagation du coronavirus COVID-19, il y a lieu de procéder à
l’exonération de la taxe annuelle due par les magasins de nuit et ce pour l’année
entière;
Que la recette totale de la taxe sur les magasins de nuit pour l’exercice 2021 s’élève à
la somme de 10.500 euros;
Considérant que seul le Conseil communal est habilité à adopter une telle décision vu
qu’il s’agit d’une dérogation à un règlement communal qu’il a lui-même adopté,
Décide d'octroyer l’exonération de la taxe annuelle exclusivement sur les magasins de
nuit pour l’exercice 2021.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Belastingreglement op ondernemingen die telecommunicatieapparatuur tegen
een vergoeding ter beschikking van het publiek stellen en de nachtwinkels.-
Vrijstelling van de jaarlijkse belasting voor het dienstjaar 2021.

De Raad,
Overwegende het ministerieel besluit van 28 oktober 2020 houdende dringende
maatregelen om de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken en de
latere wijzigingen ervan, dat bepaalt: "Winkels mogen open blijven volgens de
gebruikelijke dagen en uren, behoudens andersluidende bepalingen. Nachtwinkels
mogen geopend blijven vanaf het gebruikelijke openingsuur tot 22.00 uur";
Overwegende dat het ministerieel besluit van 23 juni 2021 houdende wijziging van het
voornoemde besluit bepaalt: "Nachtwinkels mogen geopend blijven vanaf het
gebruikelijke openingsuur tot 01.00 uur";
Overwegende dat het ministerieel besluit van 25 augustus 2021 deze maatregel
ingetrokken heeft;
Overwegende dat een politiebesluit van de minister-president met het oog op het
behoud van bepaalde beperkingen op het Brussels grondgebied om de verspreiding
van het COVID 19 virus tegen te gaan, goedgekeurd op 30 augustus 2021,
bijkomende maatregelen in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest oplegde;
Dat het in zijn artikel voorzag: "Nachtwinkels mogen geopend blijven vanaf het
gebruikelijke openingsuur tot 01.00 uur";
Dat deze maatregel van toepassing was van 1 september 2021 tot 1 oktober 2021;
Gelet op de beraadslaging van de gemeenteraad van 28 november 2019 met
betrekking tot het belastingreglement op ondernemingen die
telecommunicatieapparatuur tegen een vergoeding ter beschikking van het publiek
stellen en de nachtwinkels;
Gelet op de beraadslaging van de gemeenteraad van 30 april 2020 met betrekking tot
de ondersteuningsvoorziening voor de Ukkelse bedrijven en handelszaken die
getroffen zijn door de maatregelen om de verspreiding van het coronavirus COVID-19
te beperken;
Gelet op de beraadslaging van de gemeenteraad van 26 november 2020 met
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betrekking tot de afwijking op de sluitingsuren van de nachtwinkels en de
opeenvolgende verlengingen van deze afwijking, de laatste werd goedgekeurd tijdens
de gemeenteraad van 9 september 2021;
Overwegende dat de verschillende gezondheidsmaatregelen die in de loop van 2021
goedgekeurd werden een zekere impact hebben op de omzet van nachtwinkels
aangezien de openingsuren aanzienlijk beperkt werden;
Overwegende dat de levensvatbaarheid van deze economische activiteit afhankelijk is
van zijn concurrerende omgeving, die ze in normale tijden niet in concurrentie met de
dagwinkels brengt;
Dat om deze ondernemingen te ondersteunen die in het bijzonder getroffen zijn door
de maatregelen die ertoe strekken de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te
beperken er overgegaan moet worden tot de vrijstelling van de jaarlijkse belasting die
verschuldigd is door de nachtwinkels en dit voor het volledige jaar;
Dat de totale ontvangsten van de belasting op de nachtwinkels voor het dienstjaar
2021 € 10.500 belopen;
Overwegende dat enkel de gemeenteraad gemachtigd is om een dergelijke beslissing
goed te keuren aangezien het een afwijking betreft op een gemeentereglement dat
door de gemeenteraad werd goedgekeurd;
Beslist de vrijstelling van de jaarlijkse belasting uitsluitend op de nachtwinkels voor
het dienstjaar 2021 toe te kennen.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

 

 

 

DÉPARTEMENT RESSOURCES HUMAINES - DEPARTEMENT HUMAN RESSOURCES

Personnel - Personeel
 

Règlement sur le télétravail structurel et occasionnel.

Le Conseil,
Vu qu’en séance du 28 février 2019 le Conseil a approuvé la mise en place du
règlement concernant le télétravail occasionnel;
Qu’un projet-pilote a été lancé cette même année avec une trentaine de télétravailleurs;
Attendu que la crise sanitaire nous a contraint à organiser le télétravail de manière
plus structurelle pour les fonctions télétravaillables;
Vu qu’une enquête réalisée auprès des télétravailleurs durant l’été 2020 a démontré
leur souhait de disposer du télétravail structurel;
Vu la généralisation au sein des autres fonctions publiques de ce mode d’organisation
du travail;
Vu la nécessité d’offrir, pour des questions d’attractivité, aux candidats postulant aux
emplois communaux cette possibilité de télétravailler;
Vu que le télétravail permet un meilleur équilibre vie privée/vie professionnelle;
Vu qu’il permet de limiter le nombre de déplacements domicile-lieu de travail;
Attendu qu’il y a lieu d’adopter un règlement relatif au télétravail occasionnel et
télétravail structurel;
Que les principales dispositions concernent :

La possibilité d’effectuer du télétravail structurel et/ou occasionnel (les deux
options étant cumulables); 
• 
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Le télétravail structurel s’effectue 1 jour par semaine à partir du régime
horaire 4/5ème;

Le télétravail structurel et occasionnel s’effectue par jour entier;
Le matériel à disposition;
L’octroi d’une indemnité;
L’aspect bien-être;

Attendu qu'il est nécessaire de conclure une convention ou un avenant respectivement
avec les agents statutaires et les agents contractuels qui souhaitent intégrer le dispositif
du télétravail;
Attendu qu'un modèle de chaque document (convention et avenant) est annexé à la
présente délibération;
Que le règlement et les annexes sont présentées dans les documents en annexe;
Vu que ce règlement et ses annexes ont été soumises et acceptées par le Collège du 26
octobre 2021;
Vu que le règlement et ses annexes ont été soumises au Comité Particulier de
Négociation du 10 novembre 2021 et ont fait l’objet d’un protocole d’accord,
Décide d’approuver le règlement sur le télétravail structurel et occasionnel ainsi que
ses annexes tel que repris en annexe.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Reglement op het structureel en occasioneel telewerk.

De Raad,
Aangezien de raad in zitting van 28 februari 2019 de invoering van het reglement op
het occasioneel telewerk goedgekeurd heeft;
Dat er datzelfde jaar een pilootproject opgestart werd met een dertigtal telewerkers;
Aangezien de gezondheidscrisis ons verplicht heeft om het telewerk structureler te
organiseren voor de functies waarin telewerk mogelijk is;
Aangezien een enquête die in de zomer van 2020 bij de telewerkers afgenomen werd
hun wens aangetoond heeft om te genieten van structureel telewerk;
Gelet op de veralgemening binnen de andere openbare functies van deze
organisatiewijze van het werk;
Gelet op de noodzaak om de kandidaten voor de gemeentelijke betrekkingen deze
mogelijkheid tot telewerk aan te bieden met het oog op de aantrekkelijkheid;
Aangezien telewerk een beter evenwicht tussen werk en privé mogelijk maakt;
Aangezien het mogelijk maakt het aantal verplaatsingen tussen de woon- en
werkplaats te beperken;
Aangezien er een reglement op het occasioneel telewerk en het structureel telewerk
aangenomen moet worden;
Dat de voornaamste bepalingen betrekking hebben op het volgende :

De mogelijkheid om structureel en/of occasioneel telewerk te verrichten (de
twee opties zijn cumuleerbaar);

Het structureel telewerk wordt 1 dag per week uitgevoerd vanaf het
arbeidsregime 4/5e;

Het structureel en occasioneel telewerk wordt verricht per volledige dag;
Het beschikbare materiaal;
De toekenning van een vergoeding;

• 

• 
• 
• 
• 

• 

• 

• 
• 
• 
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Het welzijnsaspect;

Aangezien het noodzakelijk is een overeenkomst of bijvoegsel te sluiten met
respectievelijk de statutaire ambtenaars en de contractuele ambtenaars die willen
toetreden tot het systeem van telewerk;
Aangezien er een model van elk document (overeenkomst en bijvoegsel) bij deze
beraadslaging gevoegd is;
Aangezien het reglement en de bijlagen voorgesteld zijn in de bijgevoegde
documenten;
Aangezien dit reglement en de bijlagen ervan voorgelegd werden aan en aanvaard
werden door het college van 26 oktober 2021;
Aangezien het reglement en de bijlagen ervan voorgelegd werden aan het Bijzonder
Onderhandelingscomité van 10 november 2021 en het voorwerp uitgemaakt hebben
van een protocolakkoord,
Beslist het reglement op het structureel en occasioneel telewerk en de bijlagen ervan
zoals opgenomen in de bijlage goed te keuren.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

11 annexes / 11 bijlagen
Protocole d'accord 10_11_21 télétravail.pdf, convention_Occassionel_Avenant fr.pdf,
Règlement_teleworking_Conseil 16-12.docx.pdf, convention_Occassionel_(statutaire)
fr.pdf, convention_structurel_ (statutaire) fr.pdf,
Convention_structurel_Avenant_nl.pdf, convention_Occassionel_(statutaire)_nl.pdf,
convention_structurel_ (statutaire)_nl.pdf, convention_Occassionel_Avenant_nl.pdf,
convention_structurel_Avenant fr.pdf, Règlement_teleworking_Raad 16-12.docx.pdf

 

 

Statut pécuniaire.- Modifications.

Le Conseil,
Attendu le protocole d'accord sectoriel 2021/1 conclu au sein du Comité de
Négociation C pour les années 2021 à 2025;
Vu que ce protocole a été soumis et accepté par le Collège du 16 novembre 2021;
Vu qu’il a été soumis au Comité Particulier de Négociation du 18 novembre 2021 et a
fait l’objet d’un protocole d’accord;
Considérant qu’il convient de modifier certaines dispositions du statut pécuniaire, à
savoir :

Modification des échelles des niveaux E, D et C;
Modification du chapitre 10 relatif à l'allocation pour connaissance et

application de la deuxième langue (fixation des allocations par niveau);
Suppression de l'alinéa 2 de l'article 39 relatif à l'octroi d'un pécule de

vacances pour les moins de 25 ans et ce, à la demande du CPAS;
Modification du § 5 de l'article 47 concernant les régisseurs;

Vu que les modifications du statut pécuniaire ont été soumises et acceptées par le
Collège du 30 novembre 2021;
Vu que ces modifications ont été soumises au Comité Particulier de Négociation du 7
décembre 2021 et ont fait l’objet d’un protocole d’accord;
Que les modifications sont présentées dans le document en annexe,

• 

• 
• 

• 

• 
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Décide de modifier le statut pécuniaire selon le projet en annexe.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Geldelijk statuut.- Wijzigingen.

De Raad,
Gelet op het sectoraal protocolakkoord 2021/1, gesloten in het Onderhandelingscomité
C voor het jaar 2021 tot 2025;
Aangezien dit sectoraal protocolakkoord voorgelegd werd aan en aanvaard werd door
het college van 16 november 2021;
Aangezien dit sectoraal protocolakkoord voorgelegd werd aan het Bijzonder
Onderhandelingscomité van 18 november 2021 en het voorwerp uitgemaakt hebben
van een protocolakkoord;
Overwegende dat sommige bepalingen van het geldelijk statuut gewijzigd moeten
worden, meer bepaald :

Wijziging van de weddeschalen van de niveaus E, D en C;
Wijziging van hoofdstuk 10 met betrekking tot de toelage voor de kennis en

toepassing van de tweede taal (bepaling van de toelagen per niveau);
Schrapping van het tweede lid van artikel 39 met betrekking tot de

toekenning van vakantiegeld voor min 25-jarigen, en dit op vraag van het
OCMW;

Wijziging van § 5 van artikel 47 met betrekking tot de regisseurs;

Aangezien de wijzigingen van het geldelijk statuut voorgelegd werden aan en
aanvaard werden door het college van 30 november 2021;
Aangezien deze wijzigingen voorgelegd werden aan het Bijzonder
Onderhandelingscomité van 7 december 2021 en het voorwerp uitgemaakt hebben van
een protocolakkoord;
Dat de aangebrachte wijzigingen voorgesteld zijn in het bijgevoegde document,
Beslist het geldelijk statuut te wijzigen volgens het ontwerp in de bijlage.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
Geldelijk statuut (REVU accord sector 21.01) NL.pdf, Statut pécuniaire (REVU
accord sector 21.01).pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES GÉNÉRALES - DEPARTEMENT ALGEMENE ZAKEN

Service juridique - Juridische dienst
 

ASBL Actions pour les Familles, la Santé et l’Egalité des Chances à Uccle.- Mise
en conformité avec l’ ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques
de gestion communale et à la coopération intercommunale.- Adoption d’une
convention de gestion.

• 
• 

• 

• 
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Le Conseil,
 
Considérant que l’ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques de
gestion communale et à la coopération intercommunale donne désormais une
définition légale à la notion d’ASBL communale à savoir : « une ASBL dont les
activités consistent en l’exécution de tâches d’intérêt communal et ASBL dans laquelle
la commune participe , directement ou indirectement et à qui elle a délègue
l’exécution d’une mission d’intérêt communal bien définie » ;
Que l’article 33 de ladite l’ordonnance prévoit une présomption reposant sur trois
critères alternatifs ; qu’ainsi une ASBL est réputée communale dès qu’elle remplit au
moins une des conditions suivantes :

un ou plusieurs des organes ( AG, CA, bureau,…) est composé, pour plus de
la moitié, des membres du conseil communal ou de membres proposés par le
conseil communal ou ;

la commune ou ses représentants directs ou indirects disposent de la majorité
des voix dans un ou plusieurs organes de gestion ou ;

la commune prend en charge la majeure partie du déficit structurel ou de
passif liquidation;

Que toutefois, il ressort de la circulaire ministérielle du 3 juillet 2020 que, sans qu’il
soit nécessaire de recourir à l’un de trois critères précités, chaque ASBL qui est créée
sur base d’une décision du Conseil communal (article 117, al. 1er de la NLC) ou
chaque ASBL à laquelle une commune participe en tant que membre effectif doit être
considérée comme une ASBL communale et dès lors se voir appliquer le régime
juridique prévu par l’ordonnance ; que cette qualité de membre effectif de la
Commune s’apprécie tant par la présence de la Commune en tant que personnes
morales dans les organes de l’ASBL que par la présence de la Commune en qualité de
membre effectif à l’intervention de ses représentants directs ;
Considérant en l’espèce que l’ASBL Actions pour les Familles, la Santé et l’Egalité
des Chances à Uccle est une ASBL dite communale au sens de l’ordonnance
susmentionnée vu que la Commune d’Uccle agit en qualité de membre effectif de
l’ASBL par l’intervention d’un de ses représentants directs, à savoir Monsieur
l’Echevin Hublet;
Considérant que l’article 38 de l’ordonnance du 5 juillet 2018 énonce que  « la
commune conclut une convention avec l'ASBL communale dont 50 % au moins du
budget est couvert par subvention communale » ; qu’ afin de déterminer si 50% du
budget de l’ASBL est couvert par subvention communale, il faut tenir compte tant des
subventions de nature financière que des subventions non financières ;
Qu’il ressort en effet de la circulaire du 3 juillet 2020 que la notion de subside doit
être calquée sur la notion de subvention donnée par l’article 2 de la loi du 14
novembre 1983 relative au contrôle de l’octroi et de l’emploi de certaines subventions
et ainsi définie : « toute contribution, avantage ou aide, quelles qu’en soient la forme
ou la dénomination, en ce compris les avances de fonds récupérables consenties sans
intérêts, octroyées en vue de promouvoir des activités utiles d’intérêt général ( …) » ;
Considérant par conséquent qu’une convention de gestion doit être effectivement
conclue entre la Commune d’Uccle et l’ ASBL Actions pour les Familles, la Santé et
l’Egalité des Chances à Uccle ;
Considérant qu’en vertu de l’article 39 de l’ordonnance du 5 juillet 2018, la
convention doit comprendre au minimum les éléments suivants :
-la nature et l’étendue des tâches d’intérêt communal que l’ASBL doit assumer et,
pour chacune d’elles, les critères et indicateurs qualitatifs qui permettront d’en évaluer
la réalisation ;
-l’organe chargé de la réalisation du rapport d’évaluation sur la base des indicateurs

• 

• 

• 
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prédifinis et les modalités de transmission à la commune de ce rapport ;
-les moyens de contrôle dont dispose la commune sur la situation financière de
l’ASBL et les modalités concrètes lui permettant d’exercer un contrôle effectif sur
l’utilisation des subsides octroyés par la commune ;
-les moyens mis à disposition de l’ASBL par la commune ;
-sa durée(en principe, calquée sur la durée de la mandature communale ; dans tous les
cas, la convention prend fin maximum 6 mois après le renouvellement complet du
conseil communal consécutif aux élections) ;
Que la bonne exécution de la convention fera l’objet d’une évaluation annuelle sur
base d’un rapport écrit par l’ASBL communale, examiné par le Conseil communal en
présence du président du conseil d’administration de l’ASBL communale ;
Considérant que la convention de gestion ci-jointe a été approuvée par l’Assemblée
Générale de l’ASBL Actions pour les Familles, la Santé et l’Egalité des Chances à
Uccle lors de sa séance du 24 novembre 2021 et ce, en même temps que les
modifications des statuts afin de les mettre en conformité avec l’ordonnance du 5
juillet 2018 relative aux modes spécifiques de gestion communale et à la coopération
intercommunale et le nouveau Code des sociétés et des associations entré en vigueur
le 1er mai 2019 ;
 
Décide :
d’approuver la convention gestion ci-jointe  qui doit être conclue entre la Commune
d’Uccle et l’ASBL Actions pour les Familles, la Santé et l’Egalité des Chances à
Uccle en vertu de l’article 38 de l’ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux modes
spécifiques de gestion communale et à la coopération intercommunale.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Vzw Actions pour les Familles, la Santé et l’Egalité des Chances à Uccle.-
Afstemming op de ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende de specifieke
gemeentelijke bestuursvormen en de samenwerking tussen gemeenten.-
Goedkeuring van een beheersovereenkomst.

De raad,
 
Overwegende dat de ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende de specifieke
gemeentelijke bestuursvormen en de samenwerking tussen gemeenten voortaan een
wettelijke definitie geeft aan de notie van gemeentelijke vzw, meer bepaald: "een vzw
waarvan de activiteiten voorzien in de uitvoering van taken van gemeentelijk belang,
waarin de gemeente rechtstreeks of onrechtstreeks deelneemt en waaraan zij een
welomschreven opdracht van gemeentelijk belang delegeert";
Dat artikel 33 van deze ordonnantie een aanname voorziet die rust op drie alternatieve
criteria; dat een vzw bijgevolg als gemeentelijk beschouwd wordt zodra ze voldoet
aan minstens een van de volgende voorwaarden:

Een of meerdere bestuursorganen (algemene vergadering, raad van bestuur,
bestuur, ...) is voor meer dan de helft samengesteld uit leden van de
gemeenteraad of leden voorgedragen door de gemeenteraad, of

De gemeente of haar rechtstreekse of onrechtstreekse vertegenwoordigers
beschikken over de meerderheid van de stemmen in een of meerdere
bestuursorganen, of

De gemeente neemt het grootste deel van het structureel tekort van de vzw of
van het vereffeningspassief op zich;

• 

• 

• 
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Dat uit de ministeriële omzendbrief van 3 juli 2020 echter blijkt, zonder dat het
noodzakelijk is een beroep te doen op een van de drie voornoemde criteria, dat elke
vzw die opgericht wordt op basis van een beslissing van de gemeenteraad (artikel 117,
1e lid van de NGW) of elke vzw waarin de gemeente deelneemt als werkend lid
beschouwd moet worden als een gemeentelijke vzw en er bijgevolg het rechtsstelsel
voorzien door de ordonnantie op toegepast moet worden; dat deze hoedanigheid van
werkend lid van de gemeente beoordeeld wordt zowel door de aanwezigheid van de
gemeente als rechtspersoon in de organen van de vzw als door de aanwezigheid van de
gemeente in de hoedanigheid van werkend lid in de tussenkomst van haar
rechtstreekse vertegenwoordigers;
Overwegende in dit geval dat de vzw Actions pour les Familles, la Santé et l’Egalité
des Chances à Uccle een zogenaamde gemeentelijke vzw is in de zin van de
voornoemde ordonnantie aangezien de gemeente Ukkel optreedt als werkend lid van
de vzw door de tussenkomst van een van haar rechtstreekse vertegenwoordigers, meer
bepaald schepen Hublet;
Overwegende dat artikel 38 van de ordonnantie van 5 juli 2018 luidt: "De gemeente
sluit een overeenkomst met de gemeentelijke vzw waarvan minstens 50 % van het
budget gedekt wordt door een gemeentelijke subsidie"; dat om te bepalen of 50 % van
het budget van de vzw gedekt wordt door een gemeentelijke subsidie er rekening
gehouden moet worden zowel met de subsidies van financiële aard als met de
subsidies van niet-financiële aard;
Dat immers uit de omzendbrief van 3 juli 2020 blijkt dat de notie van subsidie
overgenomen moet worden van de notie van toelage gegeven door artikel 2 van de wet
van 14 november 1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending
van sommige toelagen en als volgt gedefinieerd: "Elke tegemoetkoming, elk voordeel
of elke hulp, ongeacht de vorm of de benaming ervan, met inbegrip van de zonder
interest verleende terugvorderbare voorschotten, toegekend ter bevordering van voor
het algemeen belang dienstige activiteiten (...)";
Overwegende bijgevolg dat er daadwerkelijk een beheersovereenkomst gesloten moet
worden tussen de gemeente Ukkel en de vzw Actions pour les Familles, la Santé et
l’Egalité des Chances à Uccle;
Overwegende dat krachtens artikel 39 van de ordonnantie van 5 juli 2018 de
overeenkomst minstens de volgende elementen moet bevatten:
-De aard en de strekking van de taken van gemeentelijk belang die de vzw op zich
dient te nemen en voor elke van deze taken de kwalitatieve criteria en indicatoren
waarmee de verwezenlijking hiervan kan worden geëvalueerd;
-Het orgaan belast met de verwezenlijking van het evaluatieverslag op grond van de
vooraf vastgestelde indicatoren en de wijze waarop dit verslag aan de gemeente
bezorgd moet worden;
-De middelen waarover de gemeente beschikt om de financiële toestand van de vzw te
controleren en de concrete regels aan de hand waarvan zij een effectieve controle kan
uitoefenen op het gebruik van de subsidies die door de gemeente worden toegekend;
-De middelen die aan de vzw ter beschikking gesteld worden door de gemeente;
-De looptijd (in principe overgenomen van de duur van de gemeentelijke
ambtsperiode; in elk geval loopt de overeenkomst af hoogstens 6 maanden na de
volledige vernieuwing van de gemeenteraad als gevolg van de verkiezingen);
Dat de goede uitvoering van de overeenkomst het voorwerp uitmaakt van een
jaarlijkse evaluatie op basis van een schriftelijk verslag van de gemeentelijke vzw,
geanalyseerd door de gemeenteraad in aanwezigheid van de voorzitter van de raad van
bestuur van de gemeentelijke vzw;
Overwegende dat de bijgevoegde beheersovereenkomst goedgekeurd werd door de
algemene vergadering van de vzw Actions pour les Familles, la Santé et l’Egalité des
Chances à Uccle in zitting van 24 november 2021 en dit gelijktijdig met de
wijzigingen aan de statuten om ze in overeenstemming te brengen met de ordonnantie
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van 5 juli 2018 betreffende de specifieke gemeentelijke bestuursvormen en de
samenwerking tussen gemeenten en het nieuwe Wetboek van vennootschappen en
verenigingen, dat in werking getreden is op 1 mei 2019;
 
Beslist:
De bijgevoegde beheersovereenkomst, die gesloten moet worden tussen de gemeente
Ukkel en de vzw Actions pour les Familles, la Santé et l’Egalité des Chances à Uccle
krachtens artikel 38 van de ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende de specifieke
gemeentelijke bestuursvormen en de samenwerking tussen gemeenten.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
20211028 - Convention Actions pour les familles santé et l'égalité des chances
(NL).DOCX, 20211028 - Convention Actions pour les familles, santé et l'égalité des
chances_01746503.DOCX

 

 

ASBL Génération +.- Mise en conformité avec l’ ordonnance du 5 juillet 2018
relative aux modes spécifiques de gestion communale et à la coopération
intercommunale.- Adoption d’une convention de gestion.

Le Conseil,
 
Considérant que l’ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques de
gestion communale et à la coopération intercommunale donne désormais une
définition légale à la notion d’ASBL communale à savoir : « une ASBL dont les
activités consistent en l’exécution de tâches d’intérêt communal et ASBL dans laquelle
la commune participe, directement ou indirectement et à qui elle a délègue l’exécution
d’une mission d’intérêt communal bien définie » ;
Que l’article 33 de ladite l’ordonnance prévoit une présomption reposant sur trois
critères alternatifs ; qu’ainsi une ASBL est réputée communale dès qu’elle remplit au
moins une des conditions suivantes :

un ou plusieurs des organes ( AG, CA, bureau,…) est composé, pour plus de
la moitié, des membres du conseil communal ou de membres proposés par le
conseil communal ou ;

la commune ou ses représentants directs ou indirects disposent de la majorité
des voix dans un ou plusieurs organes de gestion ou ;

la commune prend en charge la majeure partie du déficit structurel ou de
passif liquidation;

Que toutefois, il ressort de la circulaire ministérielle du 3 juillet 2020 que, sans qu’il
soit nécessaire de recourir à l’un de trois critères précités, chaque ASBL qui est créée
sur base d’une décision du Conseil communal (article 117, al. 1er de la NLC) ou
chaque ASBL à laquelle une commune participe en tant que membre effectif doit être
considérée comme une ASBL communale et dès lors se voir appliquer le régime
juridique prévu par l’ordonnance ; que cette qualité de membre effectif de la
Commune s’apprécie tant par la présence de la Commune en tant que personnes
morales dans les organes de l’ASBL que par la présence de la Commune en qualité de
membre effectif à l’intervention de ses représentants directs ;
Considérant en l’espèce que l’ASBL Génération + est une ASBL dite communale au

• 

• 

• 
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sens de l’ordonnance susmentionnée vu que la Commune d’Uccle agit en qualité de
membre effectif de l’ASBL par l’intervention d’un de ses représentants directs, à
savoir Monsieur l’Echevin Lambert-Limbosch ;
Considérant que l’article 38 de l’ordonnance du 5 juillet 2018 énonce que « la
commune conclut une convention avec l'ASBL communale dont 50 % au moins du
budget est couvert par subvention communale » ; qu’afin de déterminer si 50% du
budget de l’ASBL est couvert par subvention communale, il faut tenir compte tant des
subventions de nature financière que des subventions non financières ;
Qu’il ressort en effet de la circulaire du 3 juillet 2020 que la notion de subside doit
être calquée sur la notion de subvention donnée par l’article 2 de la loi du 14
novembre 1983 relative au contrôle de l’octroi et de l’emploi de certaines subventions
et ainsi définie : « toute contribution, avantage ou aide, quelles qu’en soient la forme
ou la dénomination, en ce compris les avances de fonds récupérables consenties sans
intérêts, octroyées en vue de promouvoir des activités utiles d’intérêt général ( …) » ;
Considérant par conséquent qu’une convention de gestion doit être effectivement
conclue entre la Commune d’Uccle et l’ASBL Génération + ;
Considérant qu’en vertu de l’article 39 de l’ordonnance du 5 juillet 2018, la
convention doit comprendre au minimum les éléments suivants :
- la nature et l’étendue des tâches d’intérêt communal que l’ASBL doit assumer et,
pour chacune d’elles, les critères et indicateurs qualitatifs qui permettront d’en évaluer
la réalisation ;
- l’organe chargé de la réalisation du rapport d’évaluation sur la base des indicateurs
prédifinis et les modalités de transmission à la commune de ce rapport ;
-l es moyens de contrôle dont dispose la commune sur la situation financière de
l’ASBL et les modalités concrètes lui permettant d’exercer un contrôle effectif sur
l’utilisation des subsides octroyés par la commune ;
-les moyens mis à disposition de l’ASBL par la commune ;
-sa durée(en principe, calquée sur la durée de la mandature communale ; dans tous les
cas, la convention prend fin maximum 6 mois après le renouvellement complet du
conseil communal consécutif aux élections) ;
Que la bonne exécution de la convention fera l’objet d’une évaluation annuelle sur
base d’un rapport écrit par l’ASBL communale, examiné par le Conseil communal en
présence du président du conseil d’administration de l’ASBL communale ;
Considérant que la convention de gestion a été approuvée par l’Assemblée Générale
de l’ASBL Génération + lors de sa séance du 29 novembre 2021 et ce, en même
temps que les modifications des statuts afin de les mettre en conformité avec
l’ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques de gestion communale
et à la coopération intercommunale et le nouveau Code des sociétés et des
associations entré en vigueur le 1er mai 2019 ;
 
Décide :
d’approuver la convention gestion ci-jointe qui doit être conclue entre la Commune
d’Uccle et l’ASBL Génération + en vertu de l’article 38 de l’ordonnance du 5 juillet
2018 relative aux modes spécifiques de gestion communale et à la coopération
intercommunale.
 

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Vzw Generation +.- Afstemming op de ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende
de specifieke gemeentelijke bestuursvormen en de samenwerking tussen
gemeenten.- Goedkeuring van een beheersovereenkomst.
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De raad,
 
Overwegende dat de ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende de specifieke
gemeentelijke bestuursvormen en de samenwerking tussen gemeenten voortaan een
wettelijke definitie geeft aan de notie van gemeentelijke vzw, meer bepaald: "een vzw
waarvan de activiteiten voorzien in de uitvoering van taken van gemeentelijk belang,
waarin de gemeente rechtstreeks of onrechtstreeks deelneemt en waaraan zij een
welomschreven opdracht van gemeentelijk belang delegeert";
Dat artikel 33 van deze ordonnantie een aanname voorziet die rust op drie alternatieve
criteria; dat een vzw bijgevolg als gemeentelijk beschouwd wordt zodra ze voldoet
aan minstens een van de volgende voorwaarden:

Een of meerdere bestuursorganen (algemene vergadering, raad van bestuur,
bestuur, ...) is voor meer dan de helft samengesteld uit leden van de
gemeenteraad of leden voorgedragen door de gemeenteraad, of

De gemeente of haar rechtstreekse of onrechtstreekse vertegenwoordigers
beschikken over de meerderheid van de stemmen in een of meerdere
bestuursorganen, of

De gemeente neemt het grootste deel van het structureel tekort van de vzw of
van het vereffeningspassief op zich;

Dat uit de ministeriële omzendbrief van 3 juli 2020 echter blijkt, zonder dat het
noodzakelijk is een beroep te doen op een van de drie voornoemde criteria, dat elke
vzw die opgericht wordt op basis van een beslissing van de gemeenteraad (artikel 117,
1e lid van de NGW) of elke vzw waarin de gemeente deelneemt als werkend lid
beschouwd moet worden als een gemeentelijke vzw en er bijgevolg het rechtsstelsel
voorzien door de ordonnantie op toegepast moet worden; dat deze hoedanigheid van
werkend lid van de gemeente beoordeeld wordt zowel door de aanwezigheid van de
gemeente als rechtspersoon in de organen van de vzw als door de aanwezigheid van de
gemeente in de hoedanigheid van werkend lid in de tussenkomst van haar
rechtstreekse vertegenwoordigers;
Overwegende in dit geval dat de vzw Generation + een zogenaamde gemeentelijke
vzw is in de zin van de voornoemde ordonnantie aangezien de gemeente Ukkel
optreedt als werkend lid van de vzw door de tussenkomst van een van haar
rechtstreekse vertegenwoordigers, meer bepaald schepen Lambert-Limbosch;
Overwegende dat artikel 38 van de ordonnantie van 5 juli 2018 luidt: "De gemeente
sluit een overeenkomst met de gemeentelijke vzw waarvan minstens 50 % van het
budget gedekt wordt door een gemeentelijke subsidie"; dat om te bepalen of 50 % van
het budget van de vzw gedekt wordt door een gemeentelijke subsidie er rekening
gehouden moet worden zowel met de subsidies van financiële aard als met de
subsidies van niet-financiële aard;
Dat immers uit de omzendbrief van 3 juli 2020 blijkt dat de notie van subsidie
overgenomen moet worden van de notie van toelage gegeven door artikel 2 van de wet
van 14 november 1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending
van sommige toelagen en als volgt gedefinieerd: "Elke tegemoetkoming, elk voordeel
of elke hulp, ongeacht de vorm of de benaming ervan, met inbegrip van de zonder
interest verleende terugvorderbare voorschotten, toegekend ter bevordering van voor
het algemeen belang dienstige activiteiten (...)";
Overwegende bijgevolg dat er daadwerkelijk een beheersovereenkomst gesloten moet
worden tussen de gemeente Ukkel en de vzw Generation +;
Overwegende dat krachtens artikel 39 van de ordonnantie van 5 juli 2018 de
overeenkomst minstens de volgende elementen moet bevatten:
- De aard en de strekking van de taken van gemeentelijk belang die de vzw op zich
dient te nemen en voor elke van deze taken de kwalitatieve criteria en indicatoren
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waarmee de verwezenlijking hiervan kan worden geëvalueerd;
-Het orgaan belast met de verwezenlijking van het evaluatieverslag op grond van de
vooraf vastgestelde indicatoren en de wijze waarop dit verslag aan de gemeente
bezorgd moet worden;
- De middelen waarover de gemeente beschikt om de financiële toestand van de vzw
te controleren en de concrete regels aan de hand waarvan zij een effectieve controle
kan uitoefenen op het gebruik van de subsidies die door de gemeente worden
toegekend;
- De middelen die aan de vzw ter beschikking gesteld worden door de gemeente;
- De looptijd (in principe overgenomen van de duur van de gemeentelijke
ambtsperiode; in elk geval loopt de overeenkomst af hoogstens 6 maanden na de
volledige vernieuwing van de gemeenteraad als gevolg van de verkiezingen);
Dat de goede uitvoering van de overeenkomst het voorwerp uitmaakt van een
jaarlijkse evaluatie op basis van een schriftelijk verslag van de gemeentelijke vzw,
geanalyseerd door de gemeenteraad in aanwezigheid van de voorzitter van de raad van
bestuur van de gemeentelijke vzw;
Overwegende dat de beheersovereenkomst goedgekeurd werd door de algemene
vergadering van de vzw Generation + in zitting van 29 november 2021 en dit
gelijktijdig met de wijzigingen aan de statuten om ze in overeenstemming te brengen
met de ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende de specifieke gemeentelijke
bestuursvormen en de samenwerking tussen gemeenten en het nieuwe Wetboek van
vennootschappen en verenigingen, dat in werking getreden is op 1 mei 2019;
 
Beslist:
de bijgevoegde beheersovereenkomst, die gesloten moet worden tussen de gemeente
Ukkel en de vzw Generation + krachtens artikel 38 van de ordonnantie van 5 juli 2018
betreffende de specifieke gemeentelijke bestuursvormen en de samenwerking tussen
gemeenten, goed te keuren.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
20211016 - Convention Generation +_01747809 OK CA-AG 2021-11-29.DOCX,
20211016 - Convention Generation +_01747809 OK CA-AG 2021-11-29 (nl).DOCX

 

 

ASBL Piscine Longchamp. - Mise en conformité avec l’ordonnance du 5 juillet
2018 relative aux modes spécifiques de gestion communale et à la coopération
intercommunale.- Adoption d’une convention de gestion.

Le Conseil,
 
Considérant que l’ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques de
gestion communale et à la coopération intercommunale donne désormais une
définition légale à la notion d’ASBL communale à savoir : « une ASBL dont les
activités consistent en l’exécution de tâches d’intérêt communal et ASBL dans laquelle
la commune participe, directement ou indirectement et à qui elle a délègue l’exécution
d’une mission d’intérêt communal bien définie » ;
Que l’article 33 de ladite l’ordonnance prévoit une présomption reposant sur trois
critères alternatifs ; qu’ainsi une ASBL est réputée communale dès qu’elle remplit au
moins une des conditions suivantes :
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un ou plusieurs des organes ( AG, CA, bureau,…) est composé, pour plus de
la moitié, des membres du conseil communal ou de membres proposés par le
conseil communal ou ;

la commune ou ses représentants directs ou indirects disposent de la majorité
des voix dans un ou plusieurs organes de gestion ou ;

la commune prend en charge la majeure partie du déficit structurel ou de
passif liquidation;

Que toutefois, il ressort de la circulaire ministérielle du 3 juillet 2020 que, sans qu’il
soit nécessaire de recourir à l’un de trois critères précités, chaque ASBL qui est créée
sur base d’une décision du Conseil communal (article 117, al. 1er de la NLC) ou
chaque ASBL à laquelle une commune participe en tant que membre effectif doit être
considérée comme une ASBL communale et dès lors se voir appliquer le régime
juridique prévu par l’ordonnance ; que cette qualité de membre effectif de la
Commune s’apprécie tant par la présence de la Commune en tant que personnes
morales dans les organes de l’ASBL que par la présence de la Commune en qualité de
membre effectif à l’intervention de ses représentants directs ;
Considérant en l’espèce que l’ASBL Piscine Longchamp est une ASBL dite
communale au sens de l’ordonnance susmentionnée vu que la Commune d’Uccle agit
en qualité de membre effectif de l’ASBL par l’intervention d’un de ses représentants
directs, à savoir Monsieur l’Echevin Wyngaard ;
Considérant que l’article 38 de l’ordonnance du 5 juillet 2018 énonce que « la
commune conclut une convention avec l'ASBL communale dont 50 % au moins du
budget est couvert par subvention communale » ; qu’afin de déterminer si 50% du
budget de l’ASBL est couvert par subvention communale, il faut tenir compte tant des
subventions de nature financière que des subventions non financières ;
Qu’il ressort en effet de la circulaire du 3 juillet 2020 que la notion de subside doit
être calquée sur la notion de subvention donnée par l’article 2 de la loi du 14
novembre 1983 relative au contrôle de l’octroi et de l’emploi de certaines subventions
et ainsi définie : « toute contribution, avantage ou aide, quelles qu’en soient la forme
ou la dénomination, en ce compris les avances de fonds récupérables consenties sans
intérêts, octroyées en vue de promouvoir des activités utiles d’intérêt général ( …) » ;
Considérant par conséquent qu’une convention de gestion doit être effectivement
conclue entre la Commune d’Uccle et l’ASBL Piscine Longchamp ;
Considérant qu’en vertu de l’article 39 de l’ordonnance du 5 juillet 2018, la
convention doit comprendre au minimum les éléments suivants :
- la nature et l’étendue des tâches d’intérêt communal que l’ASBL doit assumer et,
pour chacune d’elles, les critères et indicateurs qualitatifs qui permettront d’en évaluer
la réalisation ;
- l’organe chargé de la réalisation du rapport d’évaluation sur la base des indicateurs
prédifinis et les modalités de transmission à la commune de ce rapport ;
- les moyens de contrôle dont dispose la commune sur la situation financière de
l’ASBL et les modalités concrètes lui permettant d’exercer un contrôle effectif sur
l’utilisation des subsides octroyés par la commune ;
- les moyens mis à disposition de l’ASBL par la commune ;
- sa durée(en principe, calquée sur la durée de la mandature communale ; dans tous les
cas, la convention prend fin maximum 6 mois après le renouvellement complet du
conseil communal consécutif aux élections) ;
Que la bonne exécution de la convention fera l’objet d’une évaluation annuelle sur
base d’un rapport écrit par l’ASBL communale, examiné par le Conseil communal en
présence du président du conseil d’administration de l’ASBL communale ;
Considérant que la convention de gestion a été approuvée par l’Assemblée Générale
de l’ASBL Piscine Longchamp lors de sa séance du 1er décembre 2021 et ce, en même
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temps que les modifications des statuts afin de les mettre en conformité avec
l’ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques de gestion communale
et à la coopération intercommunale et le nouveau Code des sociétés et des
associations entré en vigueur le 1er mai 2019 ;
 
Décide :
d’approuver la convention gestion ci-jointe qui doit être conclue entre la Commune
d’Uccle et l’ASBL Piscine Longchamp en vertu de l’article 38 de l’ordonnance du 5
juillet 2018 relative aux modes spécifiques de gestion communale et à la coopération
intercommunale.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Vzw Zwembad Longchamp.- Afstemming op de ordonnantie van 5 juli 2018
betreffende de specifieke gemeentelijke bestuursvormen en de samenwerking
tussen gemeenten.- Goedkeuring van een beheersovereenkomst.

 
De raad,
 
Overwegende dat de ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende de specifieke
gemeentelijke bestuursvormen en de samenwerking tussen gemeenten voortaan een
wettelijke definitie geeft aan de notie van gemeentelijke vzw, meer bepaald: "een vzw
waarvan de activiteiten voorzien in de uitvoering van taken van gemeentelijk belang,
waarin de gemeente rechtstreeks of onrechtstreeks deelneemt en waaraan zij een
welomschreven opdracht van gemeentelijk belang delegeert";
Dat artikel 33 van deze ordonnantie een aanname voorziet die rust op drie alternatieve
criteria; dat een vzw bijgevolg als gemeentelijk beschouwd wordt zodra ze voldoet
aan minstens een van de volgende voorwaarden:

Een of meerdere bestuursorganen (algemene vergadering, raad van bestuur,
bestuur, ...) is voor meer dan de helft samengesteld uit leden van de
gemeenteraad of leden voorgedragen door de gemeenteraad, of

De gemeente of haar rechtstreekse of onrechtstreekse vertegenwoordigers
beschikken over de meerderheid van de stemmen in een of meerdere
bestuursorganen, of

De gemeente neemt het grootste deel van het structureel tekort van de vzw of
van het vereffeningspassief op zich;

Dat uit de ministeriële omzendbrief van 3 juli 2020 echter blijkt, zonder dat het
noodzakelijk is een beroep te doen op een van de drie voornoemde criteria, dat elke
vzw die opgericht wordt op basis van een beslissing van de gemeenteraad (artikel 117,
1e lid van de NGW) of elke vzw waarin de gemeente deelneemt als werkend lid
beschouwd moet worden als een gemeentelijke vzw en er bijgevolg het rechtsstelsel
voorzien door de ordonnantie op toegepast moet worden; dat deze hoedanigheid van
werkend lid van de gemeente beoordeeld wordt zowel door de aanwezigheid van de
gemeente als rechtspersoon in de organen van de vzw als door de aanwezigheid van de
gemeente in de hoedanigheid van werkend lid in de tussenkomst van haar
rechtstreekse vertegenwoordigers;
Overwegende in dit geval dat de vzw Zwembad Longchamp een zogenaamde
gemeentelijke vzw is in de zin van de voornoemde ordonnantie aangezien de
gemeente Ukkel optreedt als werkend lid van de vzw door de tussenkomst van een van
haar rechtstreekse vertegenwoordigers, meer bepaald schepen Wyngaard;
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Overwegende dat artikel 38 van de ordonnantie van 5 juli 2018 luidt: "De gemeente
sluit een overeenkomst met de gemeentelijke vzw waarvan minstens 50 % van het
budget gedekt wordt door een gemeentelijke subsidie"; dat om te bepalen of 50 % van
het budget van de vzw gedekt wordt door een gemeentelijke subsidie er rekening
gehouden moet worden zowel met de subsidies van financiële aard als met de
subsidies van niet-financiële aard;
Dat immers uit de omzendbrief van 3 juli 2020 blijkt dat de notie van subsidie
overgenomen moet worden van de notie van toelage gegeven door artikel 2 van de wet
van 14 november 1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending
van sommige toelagen en als volgt gedefinieerd: "Elke tegemoetkoming, elk voordeel
of elke hulp, ongeacht de vorm of de benaming ervan, met inbegrip van de zonder
interest verleende terugvorderbare voorschotten, toegekend ter bevordering van voor
het algemeen belang dienstige activiteiten (...)";
Overwegende bijgevolg dat er daadwerkelijk een beheersovereenkomst gesloten moet
worden tussen de gemeente Ukkel en de vzw Zwembad Longchamp;
Overwegende dat krachtens artikel 39 van de ordonnantie van 5 juli 2018 de
overeenkomst minstens de volgende elementen moet bevatten:
-De aard en de strekking van de taken van gemeentelijk belang die de vzw op zich
dient te nemen en voor elke van deze taken de kwalitatieve criteria en indicatoren
waarmee de verwezenlijking hiervan kan worden geëvalueerd;
-Het orgaan belast met de verwezenlijking van het evaluatieverslag op grond van de
vooraf vastgestelde indicatoren en de wijze waarop dit verslag aan de gemeente
bezorgd moet worden;
-De middelen waarover de gemeente beschikt om de financiële toestand van de vzw te
controleren en de concrete regels aan de hand waarvan zij een effectieve controle kan
uitoefenen op het gebruik van de subsidies die door de gemeente worden toegekend;
-De middelen die aan de vzw ter beschikking gesteld worden door de gemeente;
-De looptijd (in principe overgenomen van de duur van de gemeentelijke
ambtsperiode; in elk geval loopt de overeenkomst af hoogstens 6 maanden na de
volledige vernieuwing van de gemeenteraad als gevolg van de verkiezingen);
Dat de goede uitvoering van de overeenkomst het voorwerp uitmaakt van een
jaarlijkse evaluatie op basis van een schriftelijk verslag van de gemeentelijke vzw,
geanalyseerd door de gemeenteraad in aanwezigheid van de voorzitter van de raad van
bestuur van de gemeentelijke vzw;
Overwegende dat de beheersovereenkomst goedgekeurd werd door de algemene
vergadering van de vzw Zwembad Longchamp in zitting van 1 december 2021 en dit
gelijktijdig met de wijzigingen aan de statuten om ze in overeenstemming te brengen
met de ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende de specifieke gemeentelijke
bestuursvormen en de samenwerking tussen gemeenten en het nieuwe Wetboek van
vennootschappen en verenigingen, dat in werking getreden is op 1 mei 2019;
 
Beslist:
de bijgevoegde beheersovereenkomst, die gesloten moet worden tussen de gemeente
Ukkel en de vzw Zwembad Longchamp krachtens artikel 38 van de ordonnantie van
5 juli 2018 betreffende de specifieke gemeentelijke bestuursvormen en de
samenwerking tussen gemeenten, goed te keuren.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
20211011 - Convention Piscine Longchamp_01748435.DOCX, 20211011 -
Convention Piscine Longchamp_01748435 (nl).DOCX
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ASBL Promotion du Commerce et de l’Economie Uccloise.- Mise en conformité
avec l’ ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques de gestion
communale et à la coopération intercommunale.- Adoption d’une convention de
gestion.

Le Conseil,
 
Considérant que l’ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques de
gestion communale et à la coopération intercommunale donne désormais une
définition légale à la notion d’ASBL communale à savoir : «une ASBL dont les
activités consistent en l’exécution de tâches d’intérêt communal et ASBL dans laquelle
la commune participe , directement ou indirectement et à qui elle a délègue
l’exécution d’une mission d’intérêt communal bien définie » ;
Que l’article 33 de ladite l’ordonnance prévoit une présomption reposant sur trois
critères alternatifs ; qu’ainsi une ASBL est réputée communale dès qu’elle remplit au
moins une des conditions suivantes :

un ou plusieurs des organes ( AG, CA, bureau,…) est composé, pour plus de
la moitié, des membres du conseil communal ou de membres proposés par le
conseil communal ou ;

la commune ou ses représentants directs ou indirects disposent de la majorité
des voix dans un ou plusieurs organes de gestion ou ;

la commune prend en charge la majeure partie du déficit structurel ou de
passif liquidation;

Que toutefois, il ressort de la circulaire ministérielle du 3 juillet 2020 que, sans qu’il
soit nécessaire de recourir à l’un de trois critères précités, chaque ASBL qui est créée
sur base d’une décision du Conseil communal (article 117, al. 1er de la NLC) ou
chaque ASBL à laquelle une commune participe en tant que membre effectif doit être
considérée comme une ASBL communale et dès lors se voir appliquer le régime
juridique prévu par l’ordonnance ; que cette qualité de membre effectif de la
Commune s’apprécie tant par la présence de la Commune en tant que personnes
morales dans les organes de l’ASBL que par la présence de la Commune en qualité de
membre effectif à l’intervention de ses représentants directs ;
Considérant en l’espèce que l’ASBL  Promotion du Commerce et de l’Economie
Uccloise est une ASBL dite communale au sens de l’ordonnance susmentionnée vu
que la Commune d’Uccle agit en qualité de membre effectif de l’ASBL par
l’intervention d’un de ses représentants directs, à savoir Madame l’Echevin Delwart ;
Considérant que l’article 38 de l’ordonnance du 5 juillet 2018 énonce que  « la
commune conclut une convention avec l'ASBL communale dont 50 % au moins du
budget est couvert par subvention communale » ; qu’ afin de déterminer si 50% du
budget de l’ASBL est couvert par subvention communale, il faut tenir compte tant des
subventions de nature financière que des subventions non financières ;
Qu’il ressort en effet de la circulaire du 3 juillet 2020 que la notion de subside doit
être calquée sur la notion de subvention donnée par l’article 2 de la loi du 14
novembre 1983 relative au contrôle de l’octroi et de l’emploi de certaines subventions
et ainsi définie : « toute contribution, avantage ou aide, quelles qu’en soient la forme
ou la dénomination, en ce compris les avances de fonds récupérables consenties sans
intérêts, octroyées en vue de promouvoir des activités utiles d’intérêt général ( …) » ;
Considérant par conséquent qu’une convention de gestion doit être effectivement
conclue entre la Commune d’Uccle et l’ASBL Promotion du Commerce et de
l’Economie Uccloise ;

• 
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Considérant qu’en vertu de l’article 39 de l’ordonnance du 5 juillet 2018, la
convention doit comprendre au minimum les éléments suivants :
la nature et l’étendue des tâches d’intérêt communal que l’ASBL doit assumer et, pour
chacune d’elles, les critères et indicateurs qualitatifs qui permettront d’en évaluer la
réalisation ;
l’organe chargé de la réalisation du rapport d’évaluation sur la base des indicateurs
prédifinis et les modalités de transmission à la commune de ce rapport ;
les moyens de contrôle dont dispose la commune sur la situation financière de l’ASBL
et les modalités concrètes lui permettant d’exercer un contrôle effectif sur l’utilisation
des subsides octroyés par la commune ;
les moyens mis à disposition de l’ASBL par la commune ;
sa durée(en principe, calquée sur la durée de la mandature communale ; dans tous les
cas, la convention prend fin maximum 6 mois après le renouvellement complet du
conseil communal consécutif aux élections) ;
Que la bonne exécution de la convention fera l’objet d’une évaluation annuelle sur
base d’un rapport écrit par l’ASBL communale, examiné par le Conseil communal en
présence du président du conseil d’administration de l’ASBL communale ;
Considérant que la convention de gestion ci-jointe a été approuvée par l’Assemblée
Générale de l’ASBL Promotion du Commerce et de l’Economie Uccloise lors de sa
séance du 26 novembre 2021 et ce, en même temps que les modifications des statuts
afin de les mettre en conformité avec l’ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux
modes spécifiques de gestion communale et à la coopération intercommunale et le
nouveau Code des sociétés et des associations entré en vigueur le 1er mai 20219 ;
Décide :
d’approuver la convention gestion ci-jointe  qui doit être conclue entre la Commune
d’Uccle et l’ASBL Promotion du Commerce et de l’Economie Uccloise en vertu de
l’article 38 de l’ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques de
gestion communale et à la coopération intercommunale.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Vzw Promotion du Commerce et de l’Economie uccloise.- Afstemming op de
ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende de specifieke gemeentelijke
bestuursvormen en de samenwerking tussen gemeenten.- Goedkeuring van een
beheersovereenkomst.

De raad,
 
Overwegende dat de ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende de specifieke
gemeentelijke bestuursvormen en de samenwerking tussen gemeenten voortaan een
wettelijke definitie geeft aan de notie van gemeentelijke vzw, meer bepaald: "een vzw
waarvan de activiteiten voorzien in de uitvoering van taken van gemeentelijk belang,
waarin de gemeente rechtstreeks of onrechtstreeks deelneemt en waaraan zij een
welomschreven opdracht van gemeentelijk belang delegeert";
Dat artikel 33 van deze ordonnantie een aanname voorziet die rust op drie alternatieve
criteria; dat een vzw bijgevolg als gemeentelijk beschouwd wordt zodra ze voldoet
aan minstens een van de volgende voorwaarden:

Een of meerdere bestuursorganen (algemene vergadering, raad van bestuur,
bestuur, ...) is voor meer dan de helft samengesteld uit leden van de
gemeenteraad of leden voorgedragen door de gemeenteraad, of

De gemeente of haar rechtstreekse of onrechtstreekse vertegenwoordigers
beschikken over de meerderheid van de stemmen in een of meerdere

• 

• 
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bestuursorganen, of
De gemeente neemt het grootste deel van het structureel tekort van de vzw of

van het vereffeningspassief op zich;

Dat uit de ministeriële omzendbrief van 3 juli 2020 echter blijkt, zonder dat het
noodzakelijk is een beroep te doen op een van de drie voornoemde criteria, dat elke
vzw die opgericht wordt op basis van een beslissing van de gemeenteraad (artikel 117,
1e lid van de NGW) of elke vzw waarin de gemeente deelneemt als werkend lid
beschouwd moet worden als een gemeentelijke vzw en er bijgevolg het rechtsstelsel
voorzien door de ordonnantie op toegepast moet worden; dat deze hoedanigheid van
werkend lid van de gemeente beoordeeld wordt zowel door de aanwezigheid van de
gemeente als rechtspersoon in de organen van de vzw als door de aanwezigheid van de
gemeente in de hoedanigheid van werkend lid in de tussenkomst van haar
rechtstreekse vertegenwoordigers;
Overwegende in dit geval dat de vzw Promotion du Commerce et de l’Economie
uccloise een zogenaamde gemeentelijke vzw is in de zin van de voornoemde
ordonnantie aangezien de gemeente Ukkel optreedt als werkend lid van de vzw door
de tussenkomst van een van haar rechtstreekse vertegenwoordigers, meer bepaald
schepen Delwart;
Overwegende dat artikel 38 van de ordonnantie van 5 juli 2018 luidt: "De gemeente
sluit een overeenkomst met de gemeentelijke vzw waarvan minstens 50 % van het
budget gedekt wordt door een gemeentelijke subsidie"; dat om te bepalen of 50 % van
het budget van de vzw gedekt wordt door een gemeentelijke subsidie er rekening
gehouden moet worden zowel met de subsidies van financiële aard als met de
subsidies van niet-financiële aard;
Dat immers uit de omzendbrief van 3 juli 2020 blijkt dat de notie van subsidie
overgenomen moet worden van de notie van toelage gegeven door artikel 2 van de wet
van 14 november 1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending
van sommige toelagen en als volgt gedefinieerd: "Elke tegemoetkoming, elk voordeel
of elke hulp, ongeacht de vorm of de benaming ervan, met inbegrip van de zonder
interest verleende terugvorderbare voorschotten, toegekend ter bevordering van voor
het algemeen belang dienstige activiteiten (...)";
Overwegende bijgevolg dat er daadwerkelijk een beheersovereenkomst gesloten moet
worden tussen de gemeente Ukkel en de vzw Promotion du Commerce et de
l’Economie uccloise;
Overwegende dat krachtens artikel 39 van de ordonnantie van 5 juli 2018 de
overeenkomst minstens de volgende elementen moet bevatten:
De aard en de strekking van de taken van gemeentelijk belang die de vzw op zich
dient te nemen en voor elke van deze taken de kwalitatieve criteria en indicatoren
waarmee de verwezenlijking hiervan kan worden geëvalueerd;
Het orgaan belast met de verwezenlijking van het evaluatieverslag op grond van de
vooraf vastgestelde indicatoren en de wijze waarop dit verslag aan de gemeente
bezorgd moet worden;
De middelen waarover de gemeente beschikt om de financiële toestand van de vzw te
controleren en de concrete regels aan de hand waarvan zij een effectieve controle kan
uitoefenen op het gebruik van de subsidies die door de gemeente worden toegekend;
De middelen die aan de vzw ter beschikking gesteld worden door de gemeente;
De looptijd (in principe overgenomen van de duur van de gemeentelijke ambtsperiode;
in elk geval loopt de overeenkomst af hoogstens 6 maanden na de volledige
vernieuwing van de gemeenteraad als gevolg van de verkiezingen);
Dat de goede uitvoering van de overeenkomst het voorwerp uitmaakt van een
jaarlijkse evaluatie op basis van een schriftelijk verslag van de gemeentelijke vzw,
geanalyseerd door de gemeenteraad in aanwezigheid van de voorzitter van de raad van
bestuur van de gemeentelijke vzw;
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Overwegende dat de bijgevoegde beheersovereenkomst goedgekeurd werd door de
algemene vergadering van de vzw Promotion du Commerce et de l’Economie uccloise
in zitting van 26 november 2021 en dit gelijktijdig met de wijzigingen aan de statuten
om ze in overeenstemming te brengen met de ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende
de specifieke gemeentelijke bestuursvormen en de samenwerking tussen gemeenten
en het nieuwe Wetboek van vennootschappen en verenigingen, dat in werking
getreden is op 1 mei 2019;
Beslist:
De bijgevoegde beheersovereenkomst, die gesloten moet worden tussen de gemeente
Ukkel en de vzw Promotion du Commerce et de l’Economie uccloise krachtens
artikel 38 van de ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende de specifieke gemeentelijke
bestuursvormen en de samenwerking tussen gemeenten.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
20211011 - Convention Promotion du Commerce et de l'économie Uccloise -
Projet_01747806 (nl).DOCX, 20211011 - Convention Promotion du Commerce et de
l'économie Uccloise - Projet_01747806.DOCX

 

 

ASBL Service Ucclois de la Jeunesse.- Mise en conformité avec l’ ordonnance du
5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques de gestion communale et à la
coopération intercommunale.- Adoption d’une convention de gestion.

 
Le Conseil,
 
Considérant que l’ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques de
gestion communale et à la coopération intercommunale donne désormais une
définition légale à la notion d’ASBL communale à savoir : « une ASBL dont les
activités consistent en l’exécution de tâches d’intérêt communal et ASBL dans laquelle
la commune participe , directement ou indirectement et à qui elle a délègue
l’exécution d’une mission d’intérêt communal bien définie » ;
Que l’article 33 de ladite l’ordonnance prévoit une présomption reposant sur trois
critères alternatifs ; qu’ainsi une ASBL est réputée communale dès qu’elle remplit au
moins une des conditions suivantes :

un ou plusieurs des organes ( AG, CA, bureau,…) est composé, pour plus de
la moitié, des membres du conseil communal ou de membres proposés par le
conseil communal ou ;

la commune ou ses représentants directs ou indirects disposent de la majorité
des voix dans un ou plusieurs organes de gestion ou ;

la commune prend en charge la majeure partie du déficit structurel ou de
passif liquidation;

Que toutefois, il ressort de la circulaire ministérielle du 3 juillet 2020 que, sans qu’il
soit nécessaire de recourir à l’un de trois critères précités, chaque ASBL qui est créée
sur base d’une décision du Conseil communal (article 117, al. 1er de la NLC) ou
chaque ASBL à laquelle une commune participe en tant que membre effectif doit être
considérée comme une ASBL communale et dès lors se voir appliquer le régime
juridique prévu par l’ordonnance ; que cette qualité de membre effectif de la

• 
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Commune s’apprécie tant par la présence de la Commune en tant que personnes
morales dans les organes de l’ASBL que par la présence de la Commune en qualité de
membre effectif à l’intervention de ses représentants directs ;
Considérant en l’espèce que l’ASBL Service Ucclois de la Jeunesse est une ASBL dite
communale au sens de l’ordonnance susmentionnée vu que la Commune d’Uccle agit
en qualité de membre effectif de l’ASBL par l’intervention d’un de ses représentants
directs, à savoir Madame l’Echevin Delwart;
Considérant que l’article 38 de l’ordonnance du 5 juillet 2018 énonce que  « la
commune conclut une convention avec l'ASBL communale dont 50 % au moins du
budget est couvert par subvention communale » ; qu’ afin de déterminer si 50% du
budget de l’ASBL est couvert par subvention communale, il faut tenir compte tant des
subventions de nature financière que des subventions non financières ;
Qu’il ressort en effet de la circulaire du 3 juillet 2020 que la notion de subside doit
être calquée sur la notion de subvention donnée par l’article 2 de la loi du 14
novembre 1983 relative au contrôle de l’octroi et de l’emploi de certaines subventions
et ainsi définie : « toute contribution, avantage ou aide, quelles qu’en soient la forme
ou la dénomination, en ce compris les avances de fonds récupérables consenties sans
intérêts, octroyées en vue de promouvoir des activités utiles d’intérêt général ( …) » ;
Considérant par conséquent qu’une convention de gestion doit être effectivement
conclue entre la Commune d’Uccle et l’ASBL Service Ucclois de la Jeunesse;
Considérant qu’en vertu de l’article 39 de l’ordonnance du 5 juillet 2018, la
convention doit comprendre au minimum les éléments suivants :
-la nature et l’étendue des tâches d’intérêt communal que l’ASBL doit assumer et,
pour chacune d’elles, les critères et indicateurs qualitatifs qui permettront d’en évaluer
la réalisation ;
-l’organe chargé de la réalisation du rapport d’évaluation sur la base des indicateurs
prédifinis et les modalités de transmission à la commune de ce rapport ;
-les moyens de contrôle dont dispose la commune sur la situation financière de
l’ASBL et les modalités concrètes lui permettant d’exercer un contrôle effectif sur
l’utilisation des subsides octroyés par la commune ;
-les moyens mis à disposition de l’ASBL par la commune ;
-sa durée(en principe, calquée sur la durée de la mandature communale ; dans tous les
cas, la convention prend fin maximum 6 mois après le renouvellement complet du
conseil communal consécutif aux élections) ;
Que la bonne exécution de la convention fera l’objet d’une évaluation annuelle sur
base d’un rapport écrit par l’ASBL communale, examiné par le Conseil communal en
présence du président du conseil d’administration de l’ASBL communale ;
Considérant que la convention de gestion a été approuvée par l’Assemblée Générale
de l’ASBL Service Ucclois de la Jeunesse lors de sa séance du 22 novembre 2021 et
ce, en même temps que les modifications des statuts afin de les mettre en conformité
avec l’ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques de gestion
communale et à la coopération intercommunale et le nouveau Code des sociétés et des
associations entré en vigueur le 1er mai 2019 ;
 
Décide :
d’approuver la convention gestion ci-jointe  qui doit être conclue entre la Commune
d’Uccle et l’ASBL Service Ucclois de la Jeunesse en vertu de l’article 38 de
l’ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques de gestion communale
et à la coopération intercommunale.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Vzw Ukkelse Dienst voor de Jeugd.- Afstemming op de ordonnantie van 5 juli
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2018 betreffende de specifieke gemeentelijke bestuursvormen en de
samenwerking tussen gemeenten.- Goedkeuring van een beheersovereenkomst.

De raad,
 
Overwegende dat de ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende de specifieke
gemeentelijke bestuursvormen en de samenwerking tussen gemeenten voortaan een
wettelijke definitie geeft aan de notie van gemeentelijke vzw, meer bepaald: "een vzw
waarvan de activiteiten voorzien in de uitvoering van taken van gemeentelijk belang,
waarin de gemeente rechtstreeks of onrechtstreeks deelneemt en waaraan zij een
welomschreven opdracht van gemeentelijk belang delegeert";
Dat artikel 33 van deze ordonnantie een aanname voorziet die rust op drie alternatieve
criteria; dat een vzw bijgevolg als gemeentelijk beschouwd wordt zodra ze voldoet
aan minstens een van de volgende voorwaarden:

Een of meerdere bestuursorganen (algemene vergadering, raad van bestuur,
bestuur, ...) is voor meer dan de helft samengesteld uit leden van de
gemeenteraad of leden voorgedragen door de gemeenteraad, of

De gemeente of haar rechtstreekse of onrechtstreekse vertegenwoordigers
beschikken over de meerderheid van de stemmen in een of meerdere
bestuursorganen, of

De gemeente neemt het grootste deel van het structureel tekort van de vzw of
van het vereffeningspassief op zich;

Dat uit de ministeriële omzendbrief van 3 juli 2020 echter blijkt, zonder dat het
noodzakelijk is een beroep te doen op een van de drie voornoemde criteria, dat elke
vzw die opgericht wordt op basis van een beslissing van de gemeenteraad (artikel 117,
1e lid van de NGW) of elke vzw waarin de gemeente deelneemt als werkend lid
beschouwd moet worden als een gemeentelijke vzw en er bijgevolg het rechtsstelsel
voorzien door de ordonnantie op toegepast moet worden; dat deze hoedanigheid van
werkend lid van de gemeente beoordeeld wordt zowel door de aanwezigheid van de
gemeente als rechtspersoon in de organen van de vzw als door de aanwezigheid van de
gemeente in de hoedanigheid van werkend lid in de tussenkomst van haar
rechtstreekse vertegenwoordigers;
Overwegende in dit geval dat de vzw Ukkelse Dienst voor de Jeugd een zogenaamde
gemeentelijke vzw is in de zin van de voornoemde ordonnantie aangezien de
gemeente Ukkel optreedt als werkend lid van de vzw door de tussenkomst van een van
haar rechtstreekse vertegenwoordigers, meer bepaald schepen Delwart;
Overwegende dat artikel 38 van de ordonnantie van 5 juli 2018 luidt: "De gemeente
sluit een overeenkomst met de gemeentelijke vzw waarvan minstens 50 % van het
budget gedekt wordt door een gemeentelijke subsidie"; dat om te bepalen of 50 % van
het budget van de vzw gedekt wordt door een gemeentelijke subsidie er rekening
gehouden moet worden zowel met de subsidies van financiële aard als met de
subsidies van niet-financiële aard;
Dat immers uit de omzendbrief van 3 juli 2020 blijkt dat de notie van subsidie
overgenomen moet worden van de notie van toelage gegeven door artikel 2 van de wet
van 14 november 1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending
van sommige toelagen en als volgt gedefinieerd: "Elke tegemoetkoming, elk voordeel
of elke hulp, ongeacht de vorm of de benaming ervan, met inbegrip van de zonder
interest verleende terugvorderbare voorschotten, toegekend ter bevordering van voor
het algemeen belang dienstige activiteiten (...)";
Overwegende bijgevolg dat er daadwerkelijk een beheersovereenkomst gesloten moet
worden tussen de gemeente Ukkel en de vzw Ukkelse Dienst voor de Jeugd;
Overwegende dat krachtens artikel 39 van de ordonnantie van 5 juli 2018 de
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overeenkomst minstens de volgende elementen moet bevatten:
-De aard en de strekking van de taken van gemeentelijk belang die de vzw op zich
dient te nemen en voor elke van deze taken de kwalitatieve criteria en indicatoren
waarmee de verwezenlijking hiervan kan worden geëvalueerd;
-Het orgaan belast met de verwezenlijking van het evaluatieverslag op grond van de
vooraf vastgestelde indicatoren en de wijze waarop dit verslag aan de gemeente
bezorgd moet worden;
-De middelen waarover de gemeente beschikt om de financiële toestand van de vzw te
controleren en de concrete regels aan de hand waarvan zij een effectieve controle kan
uitoefenen op het gebruik van de subsidies die door de gemeente worden toegekend;
-De middelen die aan de vzw ter beschikking gesteld worden door de gemeente;
-De looptijd (in principe overgenomen van de duur van de gemeentelijke
ambtsperiode; in elk geval loopt de overeenkomst af hoogstens 6 maanden na de
volledige vernieuwing van de gemeenteraad als gevolg van de verkiezingen);
Dat de goede uitvoering van de overeenkomst het voorwerp uitmaakt van een
jaarlijkse evaluatie op basis van een schriftelijk verslag van de gemeentelijke vzw,
geanalyseerd door de gemeenteraad in aanwezigheid van de voorzitter van de raad van
bestuur van de gemeentelijke vzw;
Overwegende dat de bijgevoegde beheersovereenkomst goedgekeurd werd door de
algemene vergadering van de vzw Ukkelse Dienst voor de Jeugd in zitting van
22 november 2021 en dit gelijktijdig met de wijzigingen aan de statuten om ze in
overeenstemming te brengen met de ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende de
specifieke gemeentelijke bestuursvormen en de samenwerking tussen gemeenten en
het nieuwe Wetboek van vennootschappen en verenigingen, dat in werking getreden is
op 1 mei 2019;
 
Beslist:
De bijgevoegde beheersovereenkomst, die gesloten moet worden tussen de gemeente
Ukkel en de vzw Ukkelse Dienst voor de Jeugd krachtens artikel 38 van de
ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende de specifieke gemeentelijke bestuursvormen
en de samenwerking tussen gemeenten.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
20211122 - Convention Service Ucclois de la Jeunesse_01758301 (nl).DOCX,
20211122 - Convention Service Ucclois de la Jeunesse_01758301.DOCX

 

 

ASBL le Parascolaire d’Uccle.- Mise en conformité avec l’ ordonnance du 5
juillet 2018 relative aux modes spécifiques de gestion communale et à la
coopération intercommunale.- Adoption d’une convention de gestion.

Le Conseil,
 
Considérant que l’ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques de
gestion communale et à la coopération intercommunale donne désormais une
définition légale à la notion d’ASBL communale à savoir : « une ASBL dont les
activités consistent en l’exécution de tâches d’intérêt communal et ASBL dans laquelle
la commune participe, directement ou indirectement et à qui elle a délègue l’exécution
d’une mission d’intérêt communal bien définie » ;
Que l’article 33 de ladite l’ordonnance prévoit une présomption reposant sur trois
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critères alternatifs ; qu’ainsi une ASBL est réputée communale dès qu’elle remplit au
moins une des conditions suivantes :

un ou plusieurs des organes ( AG, CA, bureau,…) est composé, pour plus de
la moitié, des membres du conseil communal ou de membres proposés par le
conseil communal ou ;

la commune ou ses représentants directs ou indirects disposent de la majorité
des voix dans un ou plusieurs organes de gestion ou ;

la commune prend en charge la majeure partie du déficit structurel ou de
passif liquidation;

Que toutefois, il ressort de la circulaire ministérielle du 3 juillet 2020 que, sans qu’il
soit nécessaire de recourir à l’un de trois critères précités, chaque ASBL qui est créée
sur base d’une décision du Conseil communal (article 117, al. 1er de la NLC) ou
chaque ASBL à laquelle une commune participe en tant que membre effectif doit être
considérée comme une ASBL communale et dès lors se voir appliquer le régime
juridique prévu par l’ordonnance ; que cette qualité de membre effectif de la
Commune s’apprécie tant par la présence de la Commune en tant que personnes
morales dans les organes de l’ASBL que par la présence de la Commune en qualité de
membre effectif à l’intervention de ses représentants directs ;
Considérant en l’espèce que l’ASBL Le Parascolaire d’Uccle est une ASBL dite
communale au sens de l’ordonnance susmentionnée vu que la Commune d’Uccle agit
en qualité de membre effectif de l’ASBL par l’intervention d’un de ses représentants
directs, à savoir Madame l’Echevin Delwart;
Considérant que l’article 38 de l’ordonnance du 5 juillet 2018 énonce que « la
commune conclut une convention avec l'ASBL communale dont 50 % au moins du
budget est couvert par subvention communale » ; qu’ afin de déterminer si 50% du
budget de l’ASBL est couvert par subvention communale, il faut tenir compte tant des
subventions de nature financière que des subventions non financières ;
Qu’il ressort en effet de la circulaire du 3 juillet 2020 que la notion de subside doit
être calquée sur la notion de subvention donnée par l’article 2 de la loi du 14
novembre 1983 relative au contrôle de l’octroi et de l’emploi de certaines subventions
et ainsi définie : « toute contribution, avantage ou aide, quelles qu’en soient la forme
ou la dénomination, en ce compris les avances de fonds récupérables consenties sans
intérêts, octroyées en vue de promouvoir des activités utiles d’intérêt général ( …) » ;
Considérant par conséquent qu’une convention de gestion doit être effectivement
conclue entre la Commune d’Uccle et l’ASBL le Parascolaire d’Uccle ;
Considérant qu’en vertu de l’article 39 de l’ordonnance du 5 juillet 2018, la
convention doit comprendre au minimum les éléments suivants :
- la nature et l’étendue des tâches d’intérêt communal que l’ASBL doit assumer et,
pour chacune d’elles, les critères et indicateurs qualitatifs qui permettront d’en évaluer
la réalisation ;
-l’organe chargé de la réalisation du rapport d’évaluation sur la base des indicateurs
prédifinis et les modalités de transmission à la commune de ce rapport ;
-les moyens de contrôle dont dispose la commune sur la situation financière de
l’ASBL et les modalités concrètes lui permettant d’exercer un contrôle effectif sur
l’utilisation des subsides octroyés par la commune ;
- les moyens mis à disposition de l’ASBL par la commune ;
- sa durée(en principe, calquée sur la durée de la mandature communale ; dans tous les
cas, la convention prend fin maximum 6 mois après le renouvellement complet du
conseil communal consécutif aux élections) ;
Que la bonne exécution de la convention fera l’objet d’une évaluation annuelle sur
base d’un rapport écrit par l’ASBL communale, examiné par le Conseil communal en
présence du président du conseil d’administration de l’ASBL communale ;

• 

• 

• 
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Considérant que la convention de gestion a été approuvée par l’Assemblée Générale
de l’ASBL le Parascolaire d’Uccle lors de sa séance du 18 novembre 2021 et ce, en
même temps que les modifications des statuts afin de les mettre en conformité avec
l’ordonnance du 5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques de gestion communale
et à la coopération intercommunale et le nouveau Code des sociétés et des
associations entré en vigueur le 1er mai 2019 ;
 
Décide :
d’approuver la convention gestion ci-jointe qui doit être conclue entre la Commune
d’Uccle et l’ASBL le Parascolaire d’Uccle en vertu de l’article 38 de l’ordonnance du
5 juillet 2018 relative aux modes spécifiques de gestion communale et à la
coopération intercommunale.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Vzw Le Parascolaire d'Uccle.- Afstemming op de ordonnantie van 5 juli 2018
betreffende de specifieke gemeentelijke bestuursvormen en de samenwerking
tussen gemeenten.- Goedkeuring van een beheersovereenkomst.

 
De raad,
 
Overwegende dat de ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende de specifieke
gemeentelijke bestuursvormen en de samenwerking tussen gemeenten voortaan een
wettelijke definitie geeft aan de notie van gemeentelijke vzw, meer bepaald: "een vzw
waarvan de activiteiten voorzien in de uitvoering van taken van gemeentelijk belang,
waarin de gemeente rechtstreeks of onrechtstreeks deelneemt en waaraan zij een
welomschreven opdracht van gemeentelijk belang delegeert";
Dat artikel 33 van deze ordonnantie een aanname voorziet die rust op drie alternatieve
criteria; dat een vzw bijgevolg als gemeentelijk beschouwd wordt zodra ze voldoet
aan minstens een van de volgende voorwaarden:

Een of meerdere bestuursorganen (algemene vergadering, raad van bestuur,
bestuur, ...) is voor meer dan de helft samengesteld uit leden van de
gemeenteraad of leden voorgedragen door de gemeenteraad, of

De gemeente of haar rechtstreekse of onrechtstreekse vertegenwoordigers
beschikken over de meerderheid van de stemmen in een of meerdere
bestuursorganen, of

De gemeente neemt het grootste deel van het structureel tekort van de vzw of
van het vereffeningspassief op zich;

Dat uit de ministeriële omzendbrief van 3 juli 2020 echter blijkt, zonder dat het
noodzakelijk is een beroep te doen op een van de drie voornoemde criteria, dat elke
vzw die opgericht wordt op basis van een beslissing van de gemeenteraad (artikel 117,
1e lid van de NGW) of elke vzw waarin de gemeente deelneemt als werkend lid
beschouwd moet worden als een gemeentelijke vzw en er bijgevolg het rechtsstelsel
voorzien door de ordonnantie op toegepast moet worden; dat deze hoedanigheid van
werkend lid van de gemeente beoordeeld wordt zowel door de aanwezigheid van de
gemeente als rechtspersoon in de organen van de vzw als door de aanwezigheid van de
gemeente in de hoedanigheid van werkend lid in de tussenkomst van haar
rechtstreekse vertegenwoordigers;
Overwegende in dit geval dat de vzw Le Parascolaire d’Uccle een zogenaamde
gemeentelijke vzw is in de zin van de voornoemde ordonnantie aangezien de

• 

• 

• 
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gemeente Ukkel optreedt als werkend lid van de vzw door de tussenkomst van een van
haar rechtstreekse vertegenwoordigers, meer bepaald schepen Delwart;
Overwegende dat artikel 38 van de ordonnantie van 5 juli 2018 luidt: "De gemeente
sluit een overeenkomst met de gemeentelijke vzw waarvan minstens 50 % van het
budget gedekt wordt door een gemeentelijke subsidie"; dat om te bepalen of 50 % van
het budget van de vzw gedekt wordt door een gemeentelijke subsidie er rekening
gehouden moet worden zowel met de subsidies van financiële aard als met de
subsidies van niet-financiële aard;
Dat immers uit de omzendbrief van 3 juli 2020 blijkt dat de notie van subsidie
overgenomen moet worden van de notie van toelage gegeven door artikel 2 van de wet
van 14 november 1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending
van sommige toelagen en als volgt gedefinieerd: "Elke tegemoetkoming, elk voordeel
of elke hulp, ongeacht de vorm of de benaming ervan, met inbegrip van de zonder
interest verleende terugvorderbare voorschotten, toegekend ter bevordering van voor
het algemeen belang dienstige activiteiten (...)";
Overwegende bijgevolg dat er daadwerkelijk een beheersovereenkomst gesloten moet
worden tussen de gemeente Ukkel en de vzw Le Parascolaire d’Uccle;
Overwegende dat krachtens artikel 39 van de ordonnantie van 5 juli 2018 de
overeenkomst minstens de volgende elementen moet bevatten:
- De aard en de strekking van de taken van gemeentelijk belang die de vzw op zich
dient te nemen en voor elke van deze taken de kwalitatieve criteria en indicatoren
waarmee de verwezenlijking hiervan kan worden geëvalueerd;
- Het orgaan belast met de verwezenlijking van het evaluatieverslag op grond van de
vooraf vastgestelde indicatoren en de wijze waarop dit verslag aan de gemeente
bezorgd moet worden;
- De middelen waarover de gemeente beschikt om de financiële toestand van de vzw
te controleren en de concrete regels aan de hand waarvan zij een effectieve controle
kan uitoefenen op het gebruik van de subsidies die door de gemeente worden
toegekend;
- De middelen die aan de vzw ter beschikking gesteld worden door de gemeente;
- De looptijd (in principe overgenomen van de duur van de gemeentelijke
ambtsperiode; in elk geval loopt de overeenkomst af hoogstens 6 maanden na de
volledige vernieuwing van de gemeenteraad als gevolg van de verkiezingen);
Dat de goede uitvoering van de overeenkomst het voorwerp uitmaakt van een
jaarlijkse evaluatie op basis van een schriftelijk verslag van de gemeentelijke vzw,
geanalyseerd door de gemeenteraad in aanwezigheid van de voorzitter van de raad van
bestuur van de gemeentelijke vzw;
Overwegende dat de beheersovereenkomst goedgekeurd werd door de algemene
vergadering van de vzw Le Parascolaire d’Uccle in zitting van 18 november 2021 en
dit gelijktijdig met de wijzigingen aan de statuten om ze in overeenstemming te
brengen met de ordonnantie van 5 juli 2018 betreffende de specifieke gemeentelijke
bestuursvormen en de samenwerking tussen gemeenten en het nieuwe Wetboek van
vennootschappen en verenigingen, dat in werking getreden is op 1 mei 2019;
 
Beslist:
de bijgevoegde beheersovereenkomst, die gesloten moet worden tussen de gemeente
Ukkel en de vzw Le Parascolaire d’Uccle krachtens artikel 38 van de ordonnantie van
5 juli 2018 betreffende de specifieke gemeentelijke bestuursvormen en de
samenwerking tussen gemeenten, goed te keuren.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
20211016 - Convention Parascolaire d'Uccle_01748434.DOCX, 20211016 -
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16.12.2021/A/0033

Convention Parascolaire d'Uccle_01748434 (nl).DOCX
 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES CULTURELLES ET RÉCRÉATIVES - DEPARTEMENT
CULTURELE EN RECREATIEVE ZAKEN

Parascolaire - Bijschoolse activiteiten
 

A.S.B.L. Le Parascolaire d'Uccle.- Comptes et bilan 2020 et budget pour
l'exercice 2022.

Le Conseil,
Considérant que l'A.S.B.L. Le Parascolaire d'Uccle soumet à la commune,
conformément à la convention passée entre l'Administration communale et cette
association, les comptes et bilan 2020 et le budget 2022;
Que les comptes et bilan 2020, et le budget 2022 ont été approuvés par l'Assemblée
générale réunie le 18 novembre 2021,
Décide de prendre connaissance des comptes et bilan 2020, et du budget 2022 de
l'A.S.B.L. Le Parascolaire d'Uccle.

Le Conseil prend connaissance.

V.Z.W. Le Parascolaire d'Uccle.- Rekeningen en balans van 2020 en begroting
voor het dienstjaar 2022.

De Raad,
Overwegende dat de V.Z.W Le Parascolaire d’Uccle de rekeningen en balans 2020 en
de begroting 2022 voorlegt aan de gemeente, overeenkomstig de overeenkomst tussen
het gemeentebestuur en deze vereniging;
Dat de rekeningen en balans 2020 en de begroting 2022 op 18 november 2021
goedgekeurd werden door de algemene vergadering,
Beslist kennis te nemen van de rekeningen en balans 2020 en de begroting 2022 van
de V.Z.W. Le Parascolaire d’Uccle.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Annexes RC.pdf

 

 

 

Jeunesse - Jeugd
 

A.S.B.L. Service Ucclois de la Jeunesse.- Budget 2022.

Le Conseil, 
Ayant pris connaissance du budget 2022 de l'A.S.B.L. Service Ucclois de la Jeunesse
; 
Vu que ce budget a été approuvé à l'unanimité par l'Assemblée Générale en séance du
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22 novembre 2021, 
Prend acte du budget 2022 de l'A.S.B.L Service Ucclois de la Jeunesse, sous réserve
du montant qui sera inscrit au budget communal pour l'exercice 2022.

Le Conseil prend connaissance.

V.Z.W. Ukkelse Dienst voor de Jeugd.- Begroting 2022.

De Raad,
Na kennis genomen te hebben van de begroting 2022 van de vzw Ukkelse Dienst voor
de Jeugd;
Aangezien deze begroting unaniem goedgekeurd werd door de algemene vergadering
in zitting van 22 november 2021;
Neemt akte van de begroting 2022 van de vzw Ukkelse Dienst voor de Jeugd, onder
voorbehoud van het bedrag dat ingeschreven zal worden op de gemeentebegroting
voor het dienstjaar 2022.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Budget 2022.pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES SOCIALES ET ÉCONOMIQUES - DEPARTEMENT
SOCIALE EN ECONOMISCHE ZAKEN

Commerce - Handel
 

A.S.B.L. Promotion du Commerce et de l’Economie uccloise.- Budget 2022.

Le Conseil,
Attendu que le budget de l'A.S.B.L. Promotion du Commerce et de l’Economie
uccloise a été approuvé par l’Assemblée Générale en séance du 26 novembre 2021,
Prend connaissance du budget 2022 de l’A.S.B.L. Promotion du Commerce et de
l’Economie uccloise.

Le Conseil prend connaissance.

V..Z.W. Promotion du Commerce et de l’Economie uccloise.- Begroting 2022.

De Raad,
Aangezien in zitting van 26 november 2021 de Algemene Vergadering van de V.Z.W.
Promotion du Commerce et de l’Economie uccloise de begroting voor het dienstjaar
2021 heeft goedgekeurd,
Neemt kennis van de begroting voor het dienstjaar 2022 van de V.Z.W. Promotion du
Commerce et de l’Economie uccloise.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
asbl economie - Budget 2022.xlsx
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Subsides annuels aux associations de commerçants uccloises.- Exercice 2021.

Le Conseil,
Vu qu’un crédit de 20.000 € a été inscrit au budget 2021 à l’article 520/332-02/60 en
faveur des associations de commerçants uccloises;
Vu que, comme chaque année, chaque association a fait parvenir un rapport des
activités réalisées et prévues pour l’année à venir, les comptes, le rapport de gestion et
de la situation financière;
Sur proposition du Collège des Bourgmestre et Echevins,
Décide d'approuver l'engagement de la dépense et la répartition des subsides aux
diverses associations de commerçants comme suit :
- Vivier d'Oie                           800 €
- Bourdon                               1.300 €
- Fort-Jaco                              2.050 €
- Uccle centre                         2.550 €                                     
- Vanderkindere                      1.050 €                                    
- Bascule                                1.400 €                                                                 
- Saint-Job                                   800 €                                                                        
- Cavell Village                       1.100 €                             
- Quartier des Artisans VDK   950 €
- Rivoli                                    550 €
 
Total                                       12.550 €

 

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Subsidies aan de Ukkelse handelaarsverenigingen.- Dienstjaar 2021.

De Raad,
Aangezien er een krediet van € 20.000 is voorzien in de begroting 2021 onder artikel
520/332-02/60 ten bate van de Ukkelse handelsverenigingen;
Aangezien elke vereniging een activiteitenverslag heeft ingediend voor het afgelopen
en het komende jaar, de rekeningen en het verslag inzake het beheer en de financiële
toestand;
Op voorstel van het College van Burgemeester en schepenen,
Beslist zijn goedkeuring te verlenen aan de vastlegging van de uitgave en de
onderstaande verdeling van de subsidies aan de verschillende handelsverenigingen :
- Vivier d'Oie                           800 €
- Bourdon                               1.300 €
- Fort-Jaco                              2.050 €
- Uccle centre                         2.550 €                                     
- Vanderkindere                      1.050 €                                    
- Bascule                                 1.400 €                                                                 
- Sint-Job                                   800 €                                                                        
- Cavell Village                        1.100 €                             
- Quartier des Artisans VDK    950 €
- Rivoli                                    550 €
 
Totaal                                       12.550 €

66/125
Conseil communal - 16.12.2021 - Registre public
Gemeenteraad - 16.12.2021 - Openbaar register



16.12.2021/A/0036

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
Annexe rc (partie1).pdf, Annexe rc (partie2).pdf

 

 

L'urgence a été demandée et acceptée à l’unanimité.- COVID-19.- Horaires
d’ouverture des magasins de nuit.- Prolongation de la dérogation aux heures de
fermeture.

Le Conseil,
Considérant que la loi du 10 novembre 2006 relative aux heures d’ouverture dans le
commerce, l’artisanat et les services prévoit que les magasins de nuit (à savoir « toute
unité d’établissement dont la surface commerciale nette ne dépasse pas 150 m2, qui
n’exerce aucune autre activité que la vente de produits d’alimentation générale et
d’articles ménagers et qui affiche de manière permanente et apparente la mention
Magasin de nuit  ») doivent fermés de 7h à 18h sauf si un règlement communal fixe
d’autres heures de fermeture;
Considérant que le règlement communal du 27 mai 2010 relatif aux magasins de nuit
et aux bureaux privés pour les télécommunications ne prévoit pas d’autres heures de
fermeture, en ce qui concerne les magasins de nuit, que celles précitées (7h à 18h);
Considérant que l’arrêté du ministériel du 28 octobre 2020 portant des mesures
d'urgence pour limiter la propagation du coronavirus COVID-19 tel que modifié par
l’Arrêté royal du 27 novembre 2021 dispose que : « les magasins peuvent rester
ouverts aux jours et heures habituels, sauf disposition contraire. Les magasins de nuit
peuvent rester ouverts à partir de leur heure d'ouverture habituelle jusqu'à 23 heures
»;
Que les mesures prescrites par cet arrêté sont d’application jusqu’au 20 décembre
2021 inclus;
Considérant que pour rappel plusieurs exploitants de magasins de nuit ont pris contact
avec l’administration communale pour obtenir une dérogation à leur horaire de
fermeture vu qu’en l’espèce, ils ne peuvent ouvrir que de 18h à 23h;
Considérant que les mesures adoptées ont un impact certain sur le chiffre d’affaires
des magasins de nuit puisque les horaires d’ouverture ont été considérablement
réduits;
Considérant qu’en vertu de l’article 6 de la loi du 10 novembre 2006 susmentionnée,
le Collège peut, à la demande d’un ou plusieurs commerçants, accorder, pour des
circonstances particulières et passagères ou à l’occasion des foires et marchés, des
dérogations aux horaires de fermeture;
Que toutefois ces dérogations ne peuvent porter sur plus de 15 jours par an;
Qu’étant donné que la crise sanitaire due à la propagation du coronavirus Covid-19 est
une circonstance particulière et passagère qui justifie des dérogations à l’obligation de
fermeture, le Collège a décidé, lors de sa séance du 30 novembre 2021, d’octroyer,
dans le respect du dispositif de l’article 6 de la loi du 10 novembre 2006 relative aux
heures d’ouverture dans le commerce, l’artisanat et les services, une dérogation aux
horaires de fermeture des 6 magasins de nuits suivants dans la mesure où ils ont pu
ouvrir à partir de 12h en lieu et place de 18h à partir du 1er décembre 2021 et ce, pour
une durée de 15 jours :

AMBALA SPRL Avenue Brugmann, 238;
BAHIA TROPICA SPRL Chaussée d’Alsemberg, 404;
BRIGHT NIGHT SPRL Avenue Brugmann, 619;

• 
• 
• 
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K.A. SONS SPRL Chaussée d’Alsemberg, 539;
PHAGWARA SPRL Rue de Stalle, 169;
AGAM GURU SPRL Chaussée de Saint-Job, 701;

Que conformément au règlement communal, ces 6 magasins de nuit disposent d’une
autorisation communale d’exploitation;
Considérant qu’étant donné que les mesures fédérales susmentionnées sont
d’application jusqu’au 20 décembre 2021 inclus et que la dérogation accordée par le
Collège n’était d’application que pour une durée de 15 jours à dater du 1er décembre
2021, il a été décidé de déroger provisoirement aux heures de fermeture prévues dans
le règlement communal du 27 mai 2010 relatif aux magasins de nuit et aux bureaux
privés pour les télécommunications;
Qu’en effet, la loi du 10 novembre 2006 prévoit qu’un règlement communal peut
imposer d’autres heures de fermeture que celles qu’elle prévoit à savoir de 7h à 18h;
Considérant qu’en l’état actuel de la crise sanitaire, il apparait de toute évidence que
les mesures gouvernementales précitées seront prolongées au-delà du 20 décembre
2021;
Qu’il convient de prolonger la dérogation accordée provisoirement aux 6 magasins de
nuits précités afin de leur permettre d’ouvrir à partir de 12h00 et ce, jusqu’au 27
janvier 2022 inclus;
Considérant que si dans l’intervalle, les mesures gouvernementales précitées imposant
aux magasins de nuit de fermer plus tôt venaient à être supprimées, la présente
dérogation deviendrait automatiquement caduque et ne serait dès lors plus valable;
Qu’en tout état de cause, en ce qui concerne l’heure de fermeture nocturne, les
exploitants des magasins de nuit doivent continuer à se conformer aux différentes
législations adoptées dans le cadre de la lutte contre la propagation du coronavirus
Covid-19 et ce, tant qu’elles sont d’application,
Décide de confirmer la prolongation de la dérogation aux horaires de fermeture des 6
magasins de nuits suivants dans la mesure où ils peuvent ouvrir à partir de 12h en lieu
et place de 18h jusqu’au 27 janvier 2022 inclus :

AMBALA SPRL Avenue Brugmann, 238;
BAHIA TROPICA SPRL Chaussée d’Alsemberg, 404;
BRIGHT NIGHT SPRL Avenue Brugmann, 619;
K.A. SONS SPRL Chaussée d’Alsemberg, 539;
PHAGWARA SPRL Rue de Stalle, 169;
AGAM GURU SPRL Chaussée de Saint-Job, 701.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

De hoogdringendheid werd gevraagd en unaniem aangenomen.- COVID-19.-
Openingsuren van nachtwinkels.- Verlenging van de afwijking op de
openingsuren.

De Raad,
Overwegende dat de wet van 10 november 2006 betreffende de openingsuren in
handel, ambacht en dienstverlening bepaalt dat nachtwinkels (meer bepaald "iedere
vestigingseenheid waarvan de netto verkoopoppervlakte niet groter dan 150 m² is, die
geen andere activiteiten uitoefent dan de verkoop van algemene voedingswaren en
huishoudelijke artikelen en die op duidelijke en permanente manier de vermelding "
Nachtwinkel " draagt") moeten sluiten van 7 tot 18 uur behalve als een gemeentelijk

• 
• 
• 
• 

• 
• 
• 
• 
• 
• 
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reglement andere sluitingsuren bepaalt;
Overwegende dat het gemeentelijke belastingreglement van 27 mei 2010 op
ondernemingen die telecommunicatieapparatuur tegen een vergoeding ter beschikking
van het publiek stellen en op nachtwinkels geen andere sluitingsuren voorziet, voor
wat betreft de nachtwinkels, zoals hierboven vermeld (7 tot 18 u.);
Overwegende dat het ministerieel besluit van 28 oktober 2020 houdende dringende
maatregelen om de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken zoals
gewijzigd door het ministerieel besluit van 27 november 2021 in artikel 10 het
volgende bepaalt : “Winkels mogen open blijven volgens de gebruikelijke dagen en
uren, behoudens andersluidende bepalingen.   Nachtwinkels mogen geopend blijven
vanaf het gebruikelijke openingsuur tot 23.00 uur.“;
Dat de maatregelen van dit besluit van toepassing zijn t.e.m. 20 december 2021;
Overwegende dat verschillende uitbaters van nachtwinkels het gemeentebestuur
gecontacteerd hadden om een afwijking op hun sluitingsuren te bekomen omdat zij in
dit geval slechts kunnen openen van 18 tot 23.00 uur;
Overwegende dat de goedgekeurde maatregelen een zekere impact hebben op het
omzetcijfer van nachtwinkels omdat de openingsuren aanzienlijk beperkt werden;
Overwegende dat het college krachtens artikel 6 van de bovenvermelde wet van 10
november 2006 op verzoek van één of meerdere handelszaken afwijkingen op de
sluitingsuren kan toekennen voor bijzondere en voorbijgaande omstandigheden of ter
gelegenheid van beurzen en markten;
Overwegende dat deze afwijkingen niet op meer dan 15 dagen per jaar van toepassing
mogen zijn;
Overwegende dat de gezondheidscrisis door de verspreiding van het coronavirus
Covid-19 een bijzondere en voorbijgaande omstandigheid is die afwijkingen op het
verplichte sluitingsuur rechtvaardigt en het college daarom in zitting van 30 november
2021 beslist heeft om in naleving van de bepaling van artikel 6 van de wet van 10
november 2006 betreffende de openingsuren in handel, ambacht en dienstverlening
een afwijking op de openingsuren toe te staan van de volgende 6 nachtwinkels
waarbij zij kunnen openen vanaf 12 uur i.p.v. 18 uur vanaf 1 december 2021 en dit
voor een duur van 15 dagen :

AMBALA SPRL Brugmannlaan 238;
BAHIA TROPICA SPRL Alsembergsesteenweg 404;
BRIGHT NIGHT SPRL Brugmannlaan 619;
K.A. SONS SPRL Alsembergsesteenweg 539;
PHAGWARA SPRL Stallestraat 169;
AGAM GURU SPRL Sint-Jobsesteenweg 701;

Overwegende dat deze 6 nachtwinkels beschikken over een gemeentelijke
uitbatingstoelating krachtens het gemeentelijke reglement;
Overwegende, aangezien de bovenvermelde federale maatregelen van toepassing zijn
t.e.m. 20 december 2021 en de door het college toegestane afwijking slechts van
toepassing was voor een duur van 15 dagen vanaf 1 december 2021, dat er werd
beslist om tijdelijk af te wijken van de openingsuren, voorzien in het gemeentelijke
reglement van 27 mei 2010 op ondernemingen die telecommunicatieapparatuur tegen
een vergoeding ter beschikking van het publiek stellen en op nachtwinkels;
Overwegende dat de wet van 10 november 2006 bepaalt dat een gemeentereglement
andere sluitingsuren kan opleggen dan de in de wet voorziene uren, namelijk van 7 tot
18 uur;
Overwegende, gelet op de huidige toestand van de gezondheidscrisis, dat het
vanzelfsprekend lijkt dat de voormelde regeringsmaatregelen verlengd zullen worden
tot na 20 december 2021;

• 
• 
• 
• 
• 
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Overwegende dat het daarom gepast is om de tijdelijke afwijking voor de voormelde 6
nachtwinkels te verlengen zodat ze kunnen openen vanaf 12.00 uur en dit tot 27
januari september 2022;
Overwegende, indien de voormelde regeringsmaatregelen die nachtwinkels
verplichten vroeger te sluiten in tussentijd geschrapt zouden worden, dat deze
afwijking automatisch zou vervallen en aldus niet meer geldig zal zijn;
Overwegende dat de uitbaters van nachtwinkels in ieder geval, inzake het nachtelijke
sluitingsuur, zich moeten blijven schikken naar de verschillende wetten, goedgekeurd
in het kader van de strijd tegen de verspreiding van het coronavirus Covid-19 en dit
zolang deze van toepassing zijn,
Beslist de verlenging te bevestigen van de afwijking op de openingsuren toe te staan
van de volgende 6 nachtwinkels waarbij zij kunnen openen vanaf 12.00 uur i.p.v. 18
uur t.e.m. 27 januari september 2022 :

AMBALA SPRL Brugmannlaan 238;
BAHIA TROPICA SPRL Alsembergsesteenweg 404;
BRIGHT NIGHT SPRL Brugmannlaan 619;
K.A. SONS SPRL Alsembergsesteenweg 539;
PHAGWARA SPRL Stallestraat 169;
AGAM GURU SPRL Sint-Jobsesteenweg 701.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

 

 

 

Action sociale - Sociale actie
 

Repas à domicile.- Révision des prix.

Le Conseil,
Considérant le nouveau marché des repas à domicile de l'action sociale prenant cours
au 01/01/2022;
Considérant que le Collège en séance du 26/10/2021 a décidé d'attribuer le nouveau
marché (Lot 1 repas à domicile) à la firme TCO SERVICE SPRL, chaussée de la
Croix 92 à 1340 Ottignies-Louvain-la-Neuve;
Considérant que le prix unitaire des repas du nouveau marché est de 5,72 € TVAC
(ancien marché 4,22 € TVAC) et qu'il y a donc lieu de revoir l'annexe au règlement
des repas à domicile fixant le prix des repas ainsi que l'art.12 du règlement relatif au
service repas dans les centres récréatifs;
Considérant la segmentation du prix des repas appliqué aux bénéficiaires du précédent
marché (prix à domicile A 4,50 €, B 5,00 €,C 5,75 € et centres récréatifs 5,00 €) selon
les revenus de ceux-ci;
Considérant que le service des repas à domicile participe à l'aide au maintien à
domicile et à l'autonomie des personnes âgées et agit en interaction avec notre service
social;
Considérant l'importance de garder un prix de base (A) accessible  aux bénéficiaires à
faibles revenus et de favoriser la prise de repas dans les centres récréatifs il est proposé
de fixer les prix : A 4,95 € TVAC, B 5,75 € TVAC, C 6,90 TVAC, centres récréatifs
4,95 € TVAC,
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Décide de fixer :
- les prix des repas à domicile à : A : 4,95 € TVAC, B : 5,75 € TVAC, C : 6,90 €
TVAC et d'adapter en conséquence l'annexe du règlement repas à domicile portant les
prix (A,B,C) des repas;
- le prix des repas dans les centres récréatifs à 4,95 € TVAC et d'adapter l'article 12 du
règlement relatif au service repas dans les centres récréatifs.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Maaltijden aan huis.- Prijsherziening.

De Raad,
Overwegende de nieuwe opdracht voor maaltijden aan huis van de Sociale Actie, die
begint te lopen op 01/01/2022;
Overwegende dat het college in zitting van 26/10/2021 beslist heeft om deze nieuwe
opdracht (Perceel 1 Maaltijden aan huis) te gunnen aan de firma TCO SERVICE
SPRL, chaussée de la Croix 92 te 1340 Ottignies-Louvain-la-Neuve;
Overwegende dat de eenheidsprijs van de maaltijden van de nieuwe opdracht € 5,72
incl. btw bedraagt (vorige opdracht € 4,22 incl. btw) en dat de bijlage bij het
reglement op de maaltijden-aan-huis die de prijs van de maaltijden vastlegt en
artikel 12 van het reglement op de maaltijden in de recreatiecentra herzien moeten
worden;
Overwegende de verdeling van de prijs van de maaltijden toegepast op de
begunstigden van de vorige opdracht (prijs aan huis A € 4,50, B € 5,00, C € 5,75 en
recreatiecentra € 5,00) volgens hun inkomen;
Overwegende dat de dienst Maaltijden-aan-huis bijdraagt aan het thuisbehoud en de
zelfredzaamheid van ouderen en handelt in wisselwerking met onze Sociale Dienst;
Overwegende het belang om een basisprijs (A) te behouden die redelijk is voor de
begunstigden met lage inkomens en om het nuttigen van maaltijden in de
recreatiecentra te stimuleren wordt voorgesteld om de prijzen als volgt vast te leggen:
A € 4,95 incl. btw, B € 5,75 incl. btw, C € 6,90 incl. btw, recreatiecentra € 4,95 incl.
btw,
Beslist :
- de prijzen van de maaltijden aan huis als volgt vast te leggen: A: € 4,95 incl. btw, B:
€ 5,75 incl. btw, C: € 6,90 incl. btw en bijgevolg de bijlage bij het reglement op de
maaltijden-aan-huis met de prijzen (A, B, C) van de maaltijden aan te passen;
- de prijs van de maaltijden in de recreatiecentra vast te leggen op € 4,95 incl. btw en
artikel 12 van het reglement op de maaltijden in de recreatiecentra aan te passen.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

4 annexes / 4 bijlagen
2021+-+REGLEMENT+REPAS (Nerl).doc, 2021+-+REPAS+CENTRES+règlement
(néerl).doc, 2021+-+REPAS+-+CENTRES+-+règlement (fr).doc, 2021+-
+REGLEMENT+REPAS (fr).doc

 

 

Subsides à divers organismes à caractère social.- Exercice 2021.

Le Conseil,
Vu la loi du 14 novembre 1983 relative au contrôle de l'octroi et l'emploi de certaines
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subventions;
Vu la circulaire subséquente du 9 novembre 2016 précisant les modalités de contrôle
de l'octroi et de l'emploi des subventions accordées par les communes;
Attendu qu'un crédit de 17.500 € est prévu à l'article 849/332-02/92 du budget 2021;
Vu le formulaire de demande de subside à compléter par chacune des associations à
caractère social;
Attendu que diverses associations ont transmis ce formulaire avec, le cas échéant, les
documents comptables demandés;
Considérant que le travail social réalisé par ces associations est considérable et qu'il
convient que l'administraiton communale d'Uccle leur accorde un subside;
Sur proposition du Collège des Bourgmestre et Echevins,
Décide d'approuver l'attribution des subsides suivants pour 2021 et d'engager la
dépense à l'article 849/332-02/92 :
 
ASBL                        Activité                                                                        Nbre
bénéficiaires     Reçu 2020       Proposition 2021
Antirides   Maison de jeunes et personnes porteuses de handicaps          93           
                 1.400,00 €               1.400,00 €
 
Cap Habitat Handicapés mentaux, double diagnostic :
aide à insertion par le logement                                                                  15         
                      750,00 €                 750,00 € 
 
Carpe Diem  Activités de loisirs à prix démocratiques
pour habitants du quartier Bourdon                                                              135     
                       500,00 €                 750,00€
 
Centre guidance Uccle  Accompagnement d'enfants/ados - couples – familles 
consultation (para)psychologiques, psychothérapies, social                         228     
                      500,00 €                 750,00€
 
Centre planning familial      Accompagnement social d'ados/femmes          1984 
                      1.700,00 €               2.500,00€
 
La Doyenne                        Education technique/Impact cohésion sociale             
                              -                        500,00 € 
 
Chapelle de Bourgogne       Hébergement et animation de garçons (6-21 ans)
affectés de troubles caractériels ou prépsychotiques                                     44     
                    1.250,00 €               1.400,00 €
 
Dynaco                Opérateur de projets cohésion sociale                            4.000   
                    1.250,00 €               1.250,00 €
 
Dynamo              Travail de rue auprès des jeunes                                         283   
                    1.700,00 €              1.700,00 € 
 
Edelweiss           Animations sportives et culturelles pour enfants de types
1/2/3     23                1.000,00 €              1.000,00 €
 
Entraide Boetendael Alliance  -  Aide aux démunis                                         
1.000                     3.000,00 €             3.000,00 €
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GRECH              Soutien scolaire - aide recherche d'emploi 
                           Fracture numérique                                                                       
                            -                         500,00 €         
 
La Roseraie        École de devoirs, initiation à l'art                                             
 60                     1.400,00 €              1.400,00 € 
 
Odyssée              Lutte contre le décrochage scolaire                                         
16                     500,00 €                    500,00 €
 
               
TOTAL   2020  17.500,00 €     
 
TOTAL 2021  17.400,00 €
 
 
 

 

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Subsidies aan allerlei verenigingen met sociaal oogmerk.- Dienstjaar 2021.

De Raad,
Gelet op de wet van 14 november 1983 betreffende de controle op de toekenning en
op de aanwending van sommige toelagen;
Gelet op de omzendbrief van 9 november 2016 inzake de modaliteiten van de controle
op de toekenning en op de aanwending van sommige toelagen door de gemeentes;
Aangezien er onder artikel 849/332-02/92 van de begroting 2021 een bedrag van €
17.500 is voorzien;
Gelet op het aanvraagformulier voor subsidies, in te vullen door elke vereniging van
sociale aard;
Aangezien verschillende vereniging dit formulier hebben teruggestuurd, desgevallend
met de gevraagde boekhoudkundige documenten;
Overwegende dat het sociaal werk van deze verenigingen belangrijk is en het gepast is
dat het gemeentebestuur van Ukkel hen een subsidie toekent;
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen,
Beslist zijn goedkeuring te verlenen aan de toekenning van de volgende subsidies
voor 2021 en de uitgave vast te leggen onder artikel 849/332-02/92:
Vzw                        Activiteit                                                         Aantal begunstigden 
     Ontvangen 2020      Voorstel 2021
Antirides   Huis voor jongeren en personen met een handicap                    93            
          1.400,00€               1.400,00 €
Cap Habitat Mentale handicap, dubbele diagnose:
Hulp bij integratie via huisvesting                                                                  15         
                750,00 €                750,00 €
Carpe Diem  Ontspanningsactiviteiten aan democratische prijzen
voor de inwoners van de wijk Horzel                                                             135       
                 500,00 €               750,00 €
Centre guidance Uccle  Begeleiding kinderen/tieners - koppels - gezinnen
(para)psychologische, sociale raadplegingen, psychotherapie                      228           
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            500,00 €                750,00 €
Centre planning familial      Sociale begeleiding tieners/vrouwen                  1984       
            1.700,00 €             2.500,00 €
La Doyenne  Technische opleiding - impact sociale cohesie                                       
                    -                         500,00 €
Chapelle de Bourgogne       Onderdak en animatie van jongens (6-21 jaar)
met karakterstoornissen of prepsychotische stoornissen                                        44     
         1.250,00 €             1.400,00 €
Dynaco                Organisator van projecten rond sociale cohesie                      4000   
          1.250,00 €             1.250,00 €
Dynamo              Straathoekwerk bij jongeren                                                        283   
          1.700,00 €             1.700,00 €
Edelweiss           Animatie rond sport en cultuur voor kinderen van types 1/2/3     23   
            1.000,00 €             1.000,00 €
Entraide Boetendael Alliance  -  Hulp voor minderbedeelden                             1.000   
           3.000,00 €             3.000,00 €
GRECH              Schoolondersteuning - hulp bij werk zoeken - numerieke breuk       
                   -                           500,00 €
La Roseraie        Takenschool, initiatie in de kunst                                                  60   
           1.400,00 €              1.400,00 €
Odyssée              Bestrijding van schoolafhaking                                                     16   
             500,00 €                 500,00 €
 
 
TOTAAL 2020 :
1 7 . 5 0 0 , 0 0 €                                                                                                         
TOTAAL 2021 : 17.400,00€

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
Formulaires 2021 Subsides Action Sociale.msg

 

 

 

Tutelle CPAS - Toezicht OCMW
 

C.P.A.S..- Budget 2021.- Modification budgétaire n° 4 - Service exploitation et
investissement.

Le Conseil,
Vu le budget du Centre Public d'Action Sociale d'Uccle pour l'exercice 2021;
Vu les articles 26 bis et 88, § 2 de la loi organique;
Attendu que par sa délibération du 27/10/ 2021, parvenue à notre administration le
10/11/ 2021, le Conseil de l'action sociale a décidé d'arrêter les modifications
budgétaires n° 4 du service exploitation et du service investissement;
Attendu que ces modifications n'augmentent pas la dotation communale,
Décide d'approuver ces modifications budgétaires.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.
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O.C.M.W..- Begroting 2021.- Begrotingswijziging nr 4 - Exploitatie- en
investeringdienst.

De Raad,
Gelet op de begroting voor het jaar 2021 van het Centrum voor Maatschappelijk
Welzijn van Ukkel;
Gelet op artikels 26 bis en 88, § 2 van de organieke wet;
Aangezien de Raad voor Maatschappelijke Welzijn bij beraadslaging van 27/10/ 2021,
bij het gemeentebestuur aangekomen op 10/11/2021, besloten heeft de wijzigingen nr
4 van de exploitatiedienst en de investeringsdienst goed te keuren;
Aangezien dat deze beslissingen geen verhoging van de gemeentelijke tussenkomst
meebrengen,
Beslist deze begrotingswijzigingen goed te keuren.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

6 annexes / 6 bijlagen
20211027-A-0007-DE-FR.pdf, 20211027-A-0007-AN-002.pdf, 20211027-A-0007-AN-
001.pdf, 20211027-A-0007-AN-004.pdf, 20211027-A-0007-AN-003.pdf, 20211027-A-
0007-DE-NL.pdf

 

 

C.P.A.S..- Budget 2021.- Modification budgétaire n° 5 - Service exploitation.

Le Conseil,
Vu le budget du Centre Public d'Action Sociale d'Uccle pour l'exercice 2021;
Vu les articles 26 bis et 88, § 2 de la loi organique;
Attendu que par sa délibération du 24/11/2021, parvenue à notre administration le
25/11/2021, le Conseil de l'action sociale a décidé d'arrêter les modifications
budgétaires n° 5 du service d'exploitation;
Attendu que ces modifications augmentent la dotation communale de 170.903,00 €;
Attendu que ces modifications ont été soumises au Comité de concertation le
15/11/2021,
Décide d'approuver ces modifications budgétaires.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

O.C.M.W..- Begroting 2021.- Begrotingswijziging nr 5 - Exploitatiedienst.

De Raad,
Gelet op de begroting voor het jaar 2021 van het Centrum voor Maatschappelijk
Welzijn van Ukkel;
Gelet op artikels 26 bis en 88, § 2 van de organieke wet;
Aangezien de Raad voor Maatschappelijk Welzijn bij beraadslaging van 24/11/2021,
bij het gemeentebestuur aangekomen op 25/11/2021, besloten heeft de wijzigingen nr
5 van de exploitatiedienst goed te keuren;
Aangezien dat deze beslissing een verhoging van 170.903,00 € van de gemeentelijke
tussenkomst meebrengt;
Aangezien dat deze wijzigingen voorgelegd werden aan het overlegcomité van
15/11/2021,
Beslist deze begrotingswijzigingen goed te keuren.
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De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

13 annexes / 13 bijlagen
20211124-A-0010-AN-008.pdf, 20211124-A-0010-AN-005.pdf, 20211124-A-0010-AN-
003.pdf, 20211124-A-0010-AN-007.pdf, 20211124-A-0010-AN-011.pdf, 20211124-A-
0010-AN-010.pdf, 20211124-A-0010-AN-009.pdf, 20211124-A-0010-DE-FR.pdf,
20211124-A-0010-AN-002.pdf, 20211124-A-0010-AN-004.pdf, 20211124-A-0010-
DE-NL.pdf, 20211124-A-0010-AN-006.pdf, 20211124-A-0010-AN-001.pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES CULTURELLES ET RÉCRÉATIVES - DEPARTEMENT
CULTURELE EN RECREATIEVE ZAKEN

Séniors - Senioren
 

Subsides aux Associations et Clubs du troisième âge.- Exercice 2021.

Le Conseil,
Attendu que lors du vote du budget communal pour l'exercice 2021, un crédit de
21.400 € a été inscrit à l'article 83402/332-02/71 à titre de subsides aux associations et
clubs du troisième âge;
Considérant que le service des seniors propose au Conseil communal de répartir les
subsides 2021 en fonction de l'importance des activités et du nombre de participants
pour une montant total de 6.400 €;
Considérant que la crise engendrée par la pandémie a entraîné la suspension ou l'arrêt
d'activités, voire la mise en sommeil complète, de certaines associations et que, de ce
fait, elles ne sollicitent aucun subside;
Vu le tableau récapitulatif concernant la communication suivant :
 
Communication dans le Wolvendael Coût néant
Communication dans le G+ n° 4 Coût néant
Communication sur le site communal Coût néant
 
Décide de répartir les subsides pour l'année 2021 de la manière suivante :
 
Dénomination Subside octroyé
 
- Club de la Joie
- RPUC – 3e Age
- Lokaal Diensten Centrum Lotus
- Club 36
- asbl CECO Home Sharing
- RPUS
- Zilverdraad

700 €
1.300 €

900 €
700 €
700 €

1.200 €
900 €

 

 

Le Conseil approuve le point.
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39 votants : 39 votes positifs.

Subsidies aan de Verenigingen en Clubs van de derde leeftijd.- Dienstjaar 2021.

De Raad,
Aangezien bij de stemming van de Gemeentebegroting voor het dienstjaar 2021 een
krediet van 21.400 € werd ingeschreven onder artikel 83402/332-02/71 als subsidies
aan Verenigingen en Clubs voor de derde leeftijd;
Overwegende dat de dienst Senioren aan de Gemeenteraad voorstelt om de subsidies
van 2021 te verdelen op basis van de omvang van de activiteiten en het aantal
deelnemers, voor een totaalbedrag van € 6.400;
Overwegende dat de crisis veroorzaakt door de pandemie geleid heeft tot de
opschorting of de stopzetting van activiteiten, zelfs tot de volledige stillegging, van
bepaalde verenigingen en dat ze hierdoor geen enkele subsidie aanvragen;
Gelet op de samenvattende tabel met betrekking tot de volgende communicati e:
 
Communicatie in het Wolvendaelmagazine  Geen kosten
Communicatie in G+ nr. 4  Geen kosten
Communicatie op de gemeentelijke website  Geen kosten

 
Besluit de toelagen voor het jaar 2021 als volgt te verdelen :
 
Benaming Toegekende toelage

- Club de la Joie
- RPUC - 3e Age
- Lokaal Diensten Centrum Lotus
- Club 36
- asbl CECO Home Sharing
- RPUS
- Zilverdraad

 
700 €

1.300 €
900 €
700 €
700 €

1.200 €
900 €

 

 

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

18 annexes / 18 bijlagen
Bijlage 1 'Lijst van bestuursleden'.pdf, Bijlage 4 'Balans en resultatenrekening Lotus
2020'.pdf, subsides Club de la joie 2021.pdf, Subsides RPUS.pdf, CECO HS -
Demande subsides Uccle 2021 signée.pdf, CECO HS Rapport d'activités 2019-2020
VF .pdf, Demande subside Uccle 2021 Doc RGPD signé.pdf, Bijlage 2 'Jaarverslag
2020'.pdf, Formulier subsidies 2021.pdf, subsides Club 36 bis.pdf, subsides Club
36.pdf, Bijlage 3 'Lotus september - oktober'.pdf, ceco HS Bilan interne au
31.12.2020.pdf, subsides RPUC.pdf, Bijlage 5 'Begroting 2022'.xls, zilverdraad
subsidies.pdf, CECO HS flyer.pdf, Bijlage 6 'Verantwoording reserve eigen
middelen'.pdf
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DÉPARTEMENT FINANCES - DEPARTEMENT FINANCIËN

Cultes - Erediensten
 

Eglise Protestante d’Uccle.- Budget 2022.- Avis.

Le Conseil,
Vu le décret du 30 décembre 1809 concernant les fabriques d’église;
Vu l’ordonnance de la Région de Bruxelles-Capitale du 19 février 2004 portant
modification dudit décret;
Vu les articles 1 et 18 de la loi du 4 mars 1870 sur le temporel des cultes;
Vu l’article 255 § 9 de la nouvelle loi communale;
Vu le budget 2022 de l’Eglise Protestante d’Uccle arrêté comme suit par le Conseil de
Fabrique :
 
Recettes Dépenses  
Ordinair
es

Extraordinai
res Totaux Cultes Ordinair

es
Extraordinai
res Totaux Subside

Uccle
42.800,
00 24.000,00 66.800,

00
8.150,
00

36.350,
00 21.460,00 65.960,

00 0,00

 
Considérant que l’équilibre budgétaire est obtenu sans intervention communale;
Considérant que la différence entre les recettes totales (66.800,00 euros) et les
dépenses totales (65.960,00 euros) soit la somme de 840,00 euros sera inscrite à
l’article 44 des dépenses diverses du budget 2022 (fonds de réserve) pour atteindre
l’équilibre budgétaire,
Décide d’émettre un avis favorable à l’approbation du budget 2022 de la fabrique
d’église de l’Eglise Protestante d’Uccle sous réserve des modifications apportées par
l’autorité de tutelle régionale.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Protestanse Kerk Ukkel.- Begroting 2022.- Advies.

De Raad,
Gelet op het decreet van 30 december 1809 op de kerkfabrieken;
Gelet op de ordonnantie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest van 19 februari 2004
tot wijziging van het voornoemde decreet;
Gelet op artikels 1 en 18 van de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke der erediensten;
Gelet op artikel 255, § 9 van de nieuwe gemeentewet;
Gelet op de begroting 2022 van de Protestanse Kerk Ukkel, als volgt vastgelegd door
de kerkfabriekraad :
 
Ontvangsten Uitgaven  
Gewon
e

Buitengew
one Totalen Erediens

ten
Gewon
e

Buitengew
one Totalen Tussenkomst

Ukkel
42.800,
00 24.000,00 66.800,

00 8.150,00 36.350,
00 21.460,00 65.960,

00 0,00

 
Overwegende dat het begrotingsevenwicht bereikt wordt zonder gemeentelijke
tussenkomst;
Overwegende dat het verschil tussen de totale inkomsten (66.800,00 euro) en de totale
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uitgaven (65.960,00 euro), hetzij de som van 840,00 euro, geboekt zal worden op
artikel 44 van de diverse uitgaven van de begroting 2022 (reservefonds) om het
begrotingsevenwicht te bereiken,
Beslist gunstig advies te verlenen voor de goedkeuring van de begroting 2022 van de
Protestanse Kerk Ukkel onder voorbehoud van de wijzigingen aangebracht door de
gewestelijke toezichthoudende overheid.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
Eglise protestante Uccle - Budget 2022.pdf

 

 

Eglise protestante d’Uccle.- Compte de 2020.- Avis.

Le Conseil,
Vu le décret impérial du 30 décembre 1809;
Vu l’ordonnance du 19 février 2004 du Ministère de la Région de Bruxelles-Capitale
portant modification dudit décret;
Vu les articles 6 et 18 de la loi du 4 mars 1870 sur le temporel des cultes;
Considérant les montants des dépenses et des recettes repris dans le tableau suivant :
 

Recettes Dépenses Résulta
t

Ordinair
es

Extraordinair
es Totaux Cultes Ordinair

es
Extraordinair
es Totaux Déficit

49.653,7
3 20.067,70 69.721,4

3
5.709,0
5

48.424,3
5 18.019,30 72.152,7

0
2.431,2
7

 
Considérant que les communes ne sont pas tenues d’intervenir dans les déficits des
comptes des communautés religieuses,
Décide d’émettre un avis favorable à l’approbation par l’autorité de Tutelle du compte
2020 de l’église protestante d’Uccle.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Protestanse Kerk van Ukkel.- Rekening 2020.- Advies.

De Raad,
Gelet op het keizerlijk decreet van 30 december 1809;
Gelet op de ordonnantie van 19 februari 2004 van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest
tot wijziging van het voormelde decreet;
Gelet op artikels 6 en 18 van de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke der erediensten;
Overwegende de bedragen van de uitgaven en ontvangsten, opgenomen in de
volgende tabel :
 

Ontvangsten Uitgaven Resulta
at

Gewone Buitengewo
ne Totalen Eredienst

en Gewone Buitengewo
ne Totalen Tekort
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49.653,
73 20.067,70

69.721,4
3 5.709,05

48.424,3
5 18.019,30

72.152,7
0

2.431,2
7

 
Overwegende dat de gemeenten niet tegemoet hoeven te komen in de tekorten van de
rekeningen van geloofsgemeenschappen,
Beslist een gunstig advies aan de goedkeuring door de toezichthoudende overheid van
de rekening 2020 van de Protestanse Kerk van Ukkel.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
Eglise protestante Uccle Compte 2020.pdf

 

 

Fabrique d’église Notre Dame du Saint-Rosaire.- Budget 2022.- Avis.

Le Conseil,
Vu le décret du 30 décembre 1809 concernant les fabriques d’église;
Vu l’ordonnance de la Région de Bruxelles-Capitale du 19 février 2004 portant
modification dudit décret;
Vu les articles 1 et 18 de la loi du 4 mars 1870 sur le temporel des cultes;
Vu l’article 255, § 9 de la nouvelle loi communale;
Vu le budget 2022 de la fabrique d’église de Notre-Dame du Saint-Rosaire arrêté
comme suit par le Conseil de Fabrique :
 
Recettes Dépenses  
Ordinair
es

Extraordinai
res Totaux Cultes Ordinair

es
Extraordinai
res Totaux Subside

Uccle
56.475,
00 67.598,36 124.073,

36
11.262,
00

35.002,
00 500,00 46.764,

00 0,00

 
Considérant que l’équilibre budgétaire est obtenu sans intervention communale;
Considérant que la différence entre les recettes totales (124.073,36 euros) et les
dépenses totales (46.764,00 euros) soit la somme de 77.309,36 euros doit être inscrite
à l’article 49 des dépenses diverses du budget 2022 (fonds de réserve) pour atteindre
l’équilibre budgétaire,
Décide d’émettre un avis favorable à l’approbation du budget 2022 de la fabrique
d’église de Notre-Dame du Saint-Rosaire sous réserve des modifications apportées par
l’autorité de tutelle régionale.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Kerkfabriek Onze-Lieve-Vrouw van de Heilige Rozenkrans.- Begroting 2022.-
Advies.

De Raad,
Gelet op het decreet van 30 december 1809 op de kerkfabrieken;
Gelet op de ordonnantie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest van 19 februari 2004
tot wijziging van het voornoemde decreet;
Gelet op artikels 1 en 18 van de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke der erediensten;
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Gelet op artikel 255, § 9 van de nieuwe gemeentewet;
Aangezien de begroting voor 2022 van de kerkfabriek Onze-Lieve-Vrouw van de
Heilige Rozenkrans als volgt voorgesteld word :
 
Ontvangsten Uitgaven  
Gewon
e

Buitengew
one Totalen Erediens

ten
Gewon
e

Buitengew
one Totalen Tussenkomst

Ukkel
56.475,
00 67.598,36 124.073

,36
11.262,0
0

35.002,
00 500,00 46.764,

00 0,00

 
Aangezien de begroting in evenwicht zonder enige gemeentelijke tussenkomst
afgesloten word;
Overwegende dat het verschil tussen de totale ontvangsten (124.073,36 euro) en de
totale uitgaven (46.764,00 euro), hetzij de som van 77.309,36 euro, geboekt moet
worden op artikel 49 van de diverse uitgaven van de begroting 2022 (reservefonds)
om het begrotingsevenwicht te bereiken,
Beslist gunstig advies te verlenen voor de goedkeuring van de begroting 2022 van de
kerkfabriek Onze-Lieve-Vrouw van de Heilige Rozenkrans onder voorbehoud van de
wijzigingen aangebracht door de gewestelijke toezichthoudende overheid.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
FE St Rosaire - budget 2022.pdf

 

 

Fabrique d’église Notre-Dame de la Consolation.- Budget 2022.- Avis.

Le Conseil,
Vu le décret du 30 décembre 1809 concernant les fabriques d’église;
Vu l’ordonnance de la Région de Bruxelles-Capitale du 19 février 2004 portant
modification dudit décret;
Vu les articles 1 et 18 de la loi du 4 mars 1870 sur le temporel des cultes;
Vu l’article 255, § 9 de la nouvelle loi communale;
Vu le budget 2022 de la fabrique d’église de Notre-Dame de la Consolation arrêté
comme suit par le Conseil de Fabrique :
 
Recettes Dépenses
Ordinaire
s

Extraordinaire
s Totaux Cultes Ordinaire

s ExtraordinairesTotaux

30.811,26 31.588,45 62.400,0
0

18.000,0
0 21.000,00 23.400,00 62.400,0

0
 
Considérant que l’équilibre budgétaire est obtenu sans intervention communale,
Décide d’émettre un avis favorable à l’approbation du budget 2022 de la fabrique
d’église de Notre Dame de la Consolation.

 

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.
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Kerkfabriek Onze-Lieve-Vrouw van Troost.- Begroting 2022.- Advies.

De Raad,
Gelet op het decreet van 30 december 1809 op de kerkfabrieken;
Gelet op de ordonnantie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest van 19 februari 2004
tot wijziging van het voornoemde decreet;
Gelet op artikels 1 en 18 van de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke der erediensten;
Gelet op artikel 255, § 9 van de nieuwe gemeentewet;
Aangezien de begroting voor 2022 van de kerkfabriek Onze-Lieve-Vrouw van Troost.
als volgt voorgesteld word :
 
Ontvangsten Uitgaven

Gewone Buitengewon
e Totalen Eredienste

n Gewone Buitengewon
e Totalen

30.811,2
6 31.588,45 62.400,0

0 18.000,00 21.000,0
0 23.400,00 62.400,00

 
Aangezien de begroting in evenwicht zonder enige gemeentelijke tussenkomst
afgesloten word,
Beslist gunstig advies te verlenen voor de goedkeuring van de begroting 2022 van de
kerkfabriek Onze-Lieve-Vrouw van Troost.
 

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
FE ND Consolation - budget 2022 signé.pdf

 

 

Fabrique d’église Sacré-Cœur.- Budget 2022.- Avis.

Le conseil,
 
Vu le décret du 30 décembre 1809 concernant les fabriques d’église ;
Vu l’ordonnance de la Région de Bruxelles - Capitale du 19 février 2004 portant
modification dudit décret ;
Vu les articles 1 et 18 de la loi du 4 mars 1870 sur le temporel des cultes ;
Vu l’article 255 § 9 de la nouvelle loi communale ;
Vu le budget 2022 de la fabrique d’église du Sacré-Cœur arrêté comme suit par le
Conseil de Fabrique :
 
Recettes Dépenses

Ordinaires Extraordinaires Totaux Cultes Ordinaires Extraordinaires Totaux

31.187,40 13.575,10 44.762,50 12.770,00 31.992,50 0,00 44.762,5
0

 
Considérant que l’équilibre budgétaire est obtenu grâce à une intervention communale
de 8.152,40 € pour les frais ordinaires du culte dont 86,75% à charge de la commune
d’Uccle soit un montant de 7.072,21 € ;
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Décide :
d’émettre un avis favorable à l’approbation du budget 2022 de la fabrique d’église du
Sacré-Cœur
 
 
 

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 38 votes positifs, 1 vote négatif.
Non : Cédric Didier Norré.

Kerkfabriek Heilige Hart.- Begroting 2022.- Advies.

De raad,
 
Gelet op het decreet van 30 december 1809 op de kerkfabrieken;
Gelet op de ordonnantie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest van 19 februari 2004
tot wijziging van het voornoemde decreet;
Gelet op artikels 1 en 18 van de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke der erediensten;
Gelet op artikel 255, §9 van de Nieuwe Gemeentewet;
Gelet op de begroting 2022 van de kerkfabriek Heilige Hart, als volgt vastgelegd door
de kerkfabriekraad:
 
Ontvangsten Uitgaven

Gewone Buitengewone Totalen Erediensten Gewone Buitengewone Totalen

31.187,40 13.575,10 44.762,50 12.770,00 31.992,50 0,00 44.762,50
 
Overwegende dat het begrotingsevenwicht bereikt werd dankzij een gemeentelijke
tegemoetkoming van € 8.152,40 voor de gewone kosten van de erediensten, waarvan
86,75 % voor rekening van de gemeente Ukkel, hetzij een bedrag van € 7.072,21 ;
 
Beslist:
gunstig advies te verlenen voor de goedkeuring van de begroting 2022 van de
kerkfabriek Heilige Hart
 

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 38 positieve stemmen, 1 negatieve stem.
Nee : Cédric Didier Norré.

1 annexe / 1 bijlage
FE Sacré Coeur - Budget 2022.pdf

 

 

Fabrique d’église Saint-Pierre.- Budget 2022.- Avis.

Le Conseil,
Vu le décret du 30 décembre 1809 concernant les fabriques d’église;
Vu l’ordonnance de la Région de Bruxelles-Capitale du 19 février 2004 portant
modification dudit décret;
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Vu les articles 1 et 18 de la loi du 4 mars 1870 sur le temporel des cultes;
Vu l’article 255, § 9 de la nouvelle loi communale;
Vu le budget 2022 de la fabrique d’église de Saint-Pierre arrêté comme suit par le
Conseil de Fabrique :
 
Recettes Dépenses  
Ordinair
es

Extraordina
ires Totaux Cultes Ordinair

es
Extraordina
ires Totaux Subside

Uccle
144.350,
00 729.969,85 874.319,

85
15.500,
00

107.660,
00 766.659,85 874.319,

85 0,00

 
Vu que l’équilibre budgétaire est obtenu sans intervention communale ordinaire;
Considérant que, suite à la modification apportée au budget 2021 par la tutelle
régionale le 27 juillet 2021, l’excédent présumé de l’exercice courant à l’article 20 du
budget 2021 doit être de 1.499.534,29 euros au lieu de 901.982,46 euros;
Considérant la modification apportée par le Conseil Communal en séance du 30
septembre 2021 au résultat du compte 2020 de la fabrique qui passe de 135.322,61
euros à 109.259 euros; 
Considérant que suite à ces deux modifications, l’article 52 des dépenses
extraordinaires du budget 2022 passe de 766.659,89 euros à 1.390.275,29 euros;
Considérant que pour garder l’équilibre budgétaire, la différence entre le montant
initialement inscrit par la fabrique et le montant proposé en modification soit la
somme de 623.615,44 euros sera inscrite à l’article 28d des recettes extraordinaires du
budget 2022 (fonds de réserve);
Considérant que la fabrique d’église a inscrit un subside extraordinaire de 220.050,20
euros au budget 2022;
Considérant que ce montant ne doit pas être inscrit au budget extraordinaire 2022 de
la commune car il a déjà été prévu au budget communal antérieur et ne donne pas
droit à un nouveau subside. Qu’en effet, la comptabilité des fabriques permet
d’inscrire des subsides antérieurs à leurs budgets tant qu’ils n’ont pas été liquidés,
Décide d’émettre un avis favorable à l’approbation du budget 2022 de la fabrique
d’église de Saint-Pierre sous réserve des modifications apportées par l’autorité de
tutelle régionale.

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Kerkfabriek Sint-Pieter.- Begroting 202.- Advies.

De Raad,
Gelet op het decreet van 30 december 1809 op de kerkfabrieken;
Gelet op de ordonnantie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest van 19 februari 2004
tot wijziging van het voornoemde decreet;
Gelet op artikels 1 en 18 van de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke der erediensten;
Gelet op artikel 255, § 9 van de Nieuwe Gemeentewet;
Aangezien de begroting voor 2022 van de kerkfabriek Sint-Pieter als volgt
voorgesteld door de kerkfabriekraad :
 
Ontvangsten Uitgaven

Gewone Buitengewone Totalen Erediensten Gewone Buitengewone Totalen

144.350,00 729.969,85 874.319,85 15.500,00 107.660,00 766.659,85 874.319,85
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Aangezien het begrotingsevenwicht bereikt werd zonder gemeentelijke gewone
tussenkomst;
Overwegende dat, ingevolge de wijziging aangebracht aan de begroting 2021 door de
gewestelijke voogdij op 27 juli 2021, het vermeende overschot van het lopende
dienstjaar op artikel 20 van de begroting 2021 1.499.534,29 euro moet zijn in plaats
van 901.982,46 euro;
Overwegende de wijziging aangebracht door de gemeenteraad in zitting van 30
september 2021 aan het resultaat van de rekening 2020 van de fabriek, dat daalt van
135.322,61 euro naar 109.259 euro; 
Overwegende dat ingevolge deze twee wijzigingen artikel 52 van de buitengewone
uitgaven van de begroting 2022 stijgt van 766.659,85 euro naar 1.390.275,29 euro;
Overwegende dat om het begrotingsevenwicht te bewaren het verschil tussen het
bedrag dat oorspronkelijk door de fabriek ingeschreven werd en het bedrag
voorgesteld in wijziging, hetzij de som van 623.615,44 euro, ingeschreven zal worden
op artikel 28d van de buitengewone uitgaven van de begroting 2022 (reservefonds);
Overwegende dat de kerkfabriek een buitengewone subsidie van 220.050,20 euro
ingeschreven heeft op de begroting 2022;
Overwegende dat dit bedrag niet ingeschreven moet worden op de buitengewone
begroting 2022 van de gemeente aangezien het al voorzien is in de vorige
gemeentebegroting en geen recht geeft op een nieuwe subsidie; Dat de boekhouding
van de fabrieken het immers mogelijk maakt vorige subsidies op hun begroting in te
schrijven zolang ze niet uitbetaald zijn,
Beslist een gunstig advies te verlenen aan de goedkeuring van de begroting 2022 van
de kerkfabriek Sint-Pieter, onder voorbehoud van de wijzigingen aangebracht door de
gewestelijke toezichthoudende overheid.

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
FE St Pierre - budget 2022 signé.pdf

 

 

Fabrique d’église Sainte Anne.- Budget 2022.- Avis.

Le Conseil,
 
Vu le décret du 30 décembre 1809 concernant les fabriques d’église ;
Vu l’ordonnance de la Région de Bruxelles - Capitale du 19 février 2004 portant
modification dudit décret ;
Vu les articles 1 et 18 de la loi du 4 mars 1870 sur le temporel des cultes ;
Vu l’article 255 § 9 de la nouvelle loi communale ;
Vu le budget 2022 de la fabrique d’église de Sainte Anne arrêté comme suit par le
Conseil de Fabrique :
 
Recettes Dépenses

Ordinaires Extraordinaires Totaux Cultes Ordinaires Extraordinaires Totaux

44.100,00 46.966,39 91.066,39 10.000,00 38.930,00 0,00 48.930,0
0

 
Vu que l’équilibre budgétaire est obtenu sans intervention communale ;
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Considérant que sur base de l’arrêté de la tutelle du 1 juin 2021, il y a lieu de
soustraire du résultat présumé de l’exercice précédent à l’article 20 du présent budget
un montant de 636,18 euros. Le montant de 41.966,39 euros passe à 41.330,21 euros.
Considérant que suite à cette modification le total des recettes passe de 91.066,39
euros à 90.430,21 euros.  
Considérant que la différence entre les recettes totales (90.430,21 euros) et les
dépenses totales (48.930,00 euros) soit la somme de 41.500,21 euros sera inscrite à
l’article 49 des dépenses diverses du budget 2022 (fonds de réserve) pour atteindre
l’équilibre budgétaire;
 
Décide :
d’émettre un avis favorable à l’approbation du budget 2022 de la fabrique d’église de
Sainte Anne sous réserve des modifications apportées par l’autorité de tutelle
régionale.
 
 
 

Le Conseil approuve le point.
39 votants : 39 votes positifs.

Kerkfabriek Sint Anna.- Begroting 2022.- Advies.

De raad,
 
Gelet op het decreet van 30 december 1809 op de kerkfabrieken;
Gelet op de ordonnantie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest van 19 februari 2004
tot wijziging van het voornoemde decreet;
Gelet op artikels 1 en 18 van de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke der erediensten;
Gelet op artikel 255, §9 van de Nieuwe Gemeentewet;
Gelet op de begroting 2022 van de kerkfabriek Sint Anna, als volgt vastgelegd door de
kerkfabriekraad:
 
Ontvangsten Uitgaven

Gewone Buitengewone Totalen Erediensten Gewone Buitengewone Totalen

44.100,00 46.966,39 91.066,39 10.000,00 38.930,00 0,00 48.930,00
 
Overwegende dat het begrotingsevenwicht bereikt wordt zonder gemeentelijke
tussenkomst;
Overwegende dat er op basis van het besluit van de Voogdij van 1 juni 2021 een
bedrag van 636,18 euro afgetrokken moet worden van het veronderstelde resultaat van
het vorige dienstjaar op artikel 20 van de onderhavige begroting. Het bedrag van
41.966,39 euro daalt naar 41.330,21 euro;
Overwegende dat na deze wijziging de totale inkomsten dalen van 91.066,39 euro naar
90.430,21 euro;
Overwegende dat het verschil tussen de totale inkomsten (90.430,21 euro) en de totale
uitgaven (48.930,00 euro), hetzij de som van 41.500,21 euro, geboekt zal worden op
artikel 49 van de diverse uitgaven van de begroting 2022 (reservefonds) om het
begrotingsevenwicht te bereiken;
 
Beslist:
gunstig advies te verlenen voor de goedkeuring van de begroting 2022 van de
kerkfabriek Sint Anna onder voorbehoud van de wijzigingen aangebracht door de
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gewestelijke toezichthoudende overheid.
 
 

De Raad keurt het punt goed.
39 stemmers : 39 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
FE Ste Anne - budget 2022.pdf

 

Aleksandra Kokaj quitte la séance / verlaat de zitting. 
Boris Dilliès préside la séance / zit de zitting voor. 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES ÉDUCATIVES - DEPARTEMENT EDUCATIEVE ZAKEN

Famille - Familie
 

Subsides à divers organismes à caractère social.- Année 2021.

Le Conseil,
Vu la loi du 14 novembre 1983 relative au contrôle et l’emploi de certaines
subventions;
Vu la circulaire subséquente du 9 novembre 2006 précisant les modalités de contrôle
de l’octroi et de l’emploi des subventions accordées par les communes;
Attendu qu’un crédit de 15.500 € est prévu à l’article 833/332-02/90 du budget 2021;
Vu le formulaire de demande de subside à  compléter par chacune des associations à
caractère social;
Attendu que diverses associations ont transmis ces formulaires avec, le cas échéant,
les documents comptables demandés;
Considérant que le travail social réalisé par ces associations est considérable et qu’il
convient que l’administration communale d’Uccle leur accorde un subside;
Sur proposition du Collège des Bourgmestre et échevins,
Décide d’approuver l’attribution des subsides repris dans la liste en annexe.

 

Le Conseil approuve le point.
38 votants : 38 votes positifs.

Subsidies aan allerlei sociale instellingen.- Dienstjaar 2021.

De Raad,
Gelet op de wet van 14 november 1983 betreffende de controle op de toekenning en
op de aanwending van sommige toelagen;
Gelet op de omzendbrief van 9 november 2006 inzake de modaliteiten van de controle
op de toekenning en op de aanwending van sommige toelagen door de gemeentes;
Aangezien er onder artikel 833/332-02/90 van de begroting 2021 een bedrag van
15.500 € is voorzien;
Gelet op het aanvraagformulier voor subsidies, in te vullen door elke vereniging van
sociale aard;
Aangezien verschillende verenigingen dit formulier hebben teruggestuurd,
desgevallend met de gevraagde boekhoudkundige documenten;
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Overwegende dat het sociaal werk van deze verenigingen belangrijk is en het gepast is
dat het gemeentebestuur van Ukkel hen een subsidie toekent;
Op voorstel van het Ccollege van burgemeester en schepenen,
Beslist zijn goedkeuring te verlenen aan de toekenning van de subsidies zoals vermeld
in de toegevoegde lijst.

 

De Raad keurt het punt goed.
38 stemmers : 38 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
Tableau subsides 2021.xls

 

 

 

Crèches - Kinderdagverblijven
 

Nouveaux contrats d'accueil pour les crèches, prégardiennats et haltes-accueil.-
Approbation.

Le Conseil,
Considérant le décret du gouvernement de la Communauté française portant sur la
réforme des milieux d’accueil du 21 février 2019, stipulant e.a. que toutes les
structures d'accueil deviennent des crèches et que le règlement d'ordre intérieur
devient "contrat d'accueil";
Vu que plusieurs réunions ont eu lieu avec les directions des crèches, prégardiennats et
haltes-accueil, afin d'adapter de commun accord le nouveau contrat d'accueil type de
l'O.N.E.;
Vu l’obligation de modifier les contrats d’accueil pour le 31 décembre 2021 suite à ce
nouveau décret;
Qu'une réunion a également eu lieu avec le coordinateur accueil de l'O.N.E.;
Vu que pour tout ce qui concerne les aspects médicaux, contact a été pris avec les
pédiatres travaillant dans nos crèches et prégardiennats;
Vu que ce nouveau contrat d'accueil a été envoyé à l'O.N.E., pour approbation
définitive par son Comité;
Vu que par mail du 30 novembre 2021, l'O.N.E. nous fait savoir que l'avis du Comité
Subrégional de l'O.N.E. est favorable, sous réserve de la validation officielle des
contrats par l’inspectrice comptable de l’ONE et le responsable de la direction accueil
petite enfance,
Décide d'approuver les deux nouveaux contrats d'accueil (subventionné pour les
crèches et prégardiennat et, non subventionné pour les haltes-accueil), sous réserve de
la validation officielle des contrats par l’inspectrice comptable de l’ONE et le
responsable de la direction accueil petite enfance.

Le Conseil approuve le point.
38 votants : 38 votes positifs.

Nieuwe opvangcontracten voor kinderdagverblijven, peutertuinen en tijdelijke
opvang - Goedkeuring.

De Raad,
Gelet op het decreet van de regering van de Franse Gemeenschap betreffende de
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hervorming van de opvangmilieus van 21 februari 2019, waarin o.a. wordt bepaald dat
alle opvangstructuren kinderdagverblijven worden en dat het huishoudelijk reglement
"opvangcontract" wordt; Aangezien er verschillende vergaderingen zijn gehouden met
de directies van de kinderdagverblijven, peutertuinen en tijdelijke opvang om het
nieuwe modelopvangcontract van de ONE in onderling overleg aan te passen; Gelet
op de verplichting om de opvangcontracten uiterlijk op 31 december 2021 te wijzigen
ingevolge dit nieuwe decreet; Aangezien er ook een ontmoeting is geweest met de
opvangcoördinator van de ONE; Aangezien er voor de medische aspecten contact is
opgenomen met de kinderartsen die in onze kinderdagverblijven en peutertuinen
werken; Aangezien dit nieuwe opvangcontract naar de ONE werd overgemaakt voor
definitieve goedkeuring door haar comité; Aangezien de ONE ons per e-mail van 30
november 2021 heeft meegedeeld dat het advies van het subregionaal comité van de
ONE gunstig is, onder voorbehoud van de officiële validering van de contracten door
de ONE-boekhoudinspecteur en het hoofd van de dienst Kinderopvang,
Beslist de twee nieuwe opvangcontracten goed te keuren (gesubsidieerd voor
kinderdagverblijven en peutertuinen, niet gesubsidieerd voor tijdelijke opvang), onder
voorbehoud van de officiële validering van de contracten door de ONE-
boekhoudinspecteur en het hoofd van de dienst Kinderopvang.

De Raad keurt het punt goed.
38 stemmers : 38 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
PROJET ACCUEIL H.A. CORRIGE.docx, 04-10-2021 CONTRAT ACCUEIL
ADAPTEPOUR VALIDATION COLLEGEdocx.docx

 

 

Octroi d'une prime de remerciement au personnel des milieux d'accueil sous
forme d'un écochèque.- Modalités d'octroi.

Le Conseil,
Considérant le décret-programme du 14 juillet 2021, portant diverses mesures
relatives à la lutte contre la crise du coronavirus, au plan de relance européen, à
l'Egalité des chances, aux Bâtiments scolaires, à WBE, au Droit des femmes, à
l'Enseignement supérieur, à la Recherche scientifique, au Secteur non-marchand, à
l'Education et aux Fonds budgétaires;
Considérant que son article 122 stipule : "En 2021, une prime de remerciement d'une
valeur maximale de 250 € est octroyée au personnel des milieux d'accueil visés à
l'article 3 du décret du 21 février 2019 visant à renforcer la qualité et l'accessibilité de
l'accueil de la petite enfance en Communauté française ainsi qu'au personnel des
équipes SOS Enfants visées au Titre III du décret du 12 mai 2004 relatif à l'Aide aux
enfants victimes de maltraitance";
Considérant le décret du 21 février 2019, visant à renforcer la qualité et l'accessibilité
de l'accueil de la petite enfance en Communauté française;
Que son article 1er, 8° stipule "Milieu d'accueil : structure comportant un ou plusieurs
lieu(x) d'accueil, des moyens matériels et en personnel au sein de laquelle est
organisé, un accueil de la petite enfance conformément aux dispositions du présent
décret ou prises en vertu de celui-ci";
Vu le courrier envoyé par l'O.N.E. du 6 septembre 2021 concernant les modalités de
l'octroi d'une prime de remerciement au personnel des milieux d'accueil sous forme
d'un écochèque;
Qu'en vue de l'octroi de ces écochèques, une subvention complémentaire de 250
(équivalent TP) sera octroyée par l'ONE aux pouvoirs organisateurs;
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Vu les décisions du Collège des 10 et 16 novembre 2021, marquant son accord sur
l'octroi d'écochèques pour le personnel travaillant dans les crèches, prégardiennats et
haltes-accueil d'un montant de maximum 250 €, à octroyer au prorata des prestations
et certaines absences n'étant pas prises en compte;
Vu que les écochèques ne pourront être octroyés que s'ils sont considérés comme un
avantage exonéré de cotisations sociales et d'impôt, moyennant les conditions à
respecter (art. 19 quater de l'arrêté royal du 28 novembre 2009 pris en application de
la loi du 27 juin 1969 révisant l'arrêté-loi du 28 décembre 1944 concernant la sécurité
sociale des travailleurs) :
- les écochèques ne peuvent être accordés en remplacement ou en conversion de la
rémunération, de primes, d’avantages en nature ou de tout autre avantage ; les
écochèques peuvent toutefois être délivrés en remplacement ou en conversion de
chèques-repas qui ne sont pas passibles de cotisations de sécurité sociale;
- en ce qui concerne le secteur public, en lieu et place d'une convention collective de
travail, chaque commune devra obtenir une décision de l'instance compétente (Conseil
communal) afin que les écochèques soient exemptés de cotisations de sécurité sociale;
- l’écochèque doit mentionner que sa validité est de 24 mois et qu’il ne peut être
utilisé que pour l’achat des produits et services repris sur la liste annexée à la CCT 98;
- le montant total des écochèques ne peut dépasser 250 € pour l'année 2021;
- l'écochèque ne peut être échangé partiellement ou totalement contre des liquidités;
Décide :
- d'octroyer des écochèques au personnel suivant travaillant dans les crèches,
prégardiennats et haltes-accueil : directrice, assistante sociale, infirmière, puéricultrice
chef, puéricultrice ou assimilé en fonction du diplôme accepté lors de l'engagement,
personnel ouvrier travaillant uniquement dans les crèches, à savoir nettoyeuses,
buandières, cuisinières;
- que les écochèques seront exemptés de cotisation de sécurité sociale;
- que la prime octroyée concernera la période du 1er janvier au 31 décembre 2021;
- que le montant octroyé en écochèques sera de maximum 250 € pour un temps plein
et qu'il sera octroyé en fonction du temps de travail effectué;
- que les absences suivantes ne seront pas comptabilisées pour l'octroi des écochèques
: jours de congés sans solde, diminution du temps de travail (toutes les interruptions
de carrière, prestations réduites, suspension du contrat de travail suite à une peine
disciplinaire, jours de maladie à charge de la mutuelle pour le personnel contractuel et
jours de maladie avec mise en disponibilité pour maladie pour le personnel nommé
définitivement;
- qu'après calcul des réductions suite aux absences, le montant définitif d'octroi des
écochèques sera arrondi à la dizaine supérieure si nécessaire
- d'autoriser un marché public auprès des trois firmes imposées par l'ONE;
- de faire signer une attestation sur l'honneur à chaque bénéficiaire recevant ces
écochèques qu'aucun écochèque n'a été reçu d'un autre employeur au cours de l'année
2021 (si tel a été le cas, le montant total des écochèques reçus auprès de plusieurs
employeurs ne pourra dépasser 250 € au total).

Le Conseil approuve le point.
38 votants : 38 votes positifs.

Toekenning van een bedankpremie aan het personeel van de opvangcentra in de
vorm van een ecocheque.- Toekenningsvoorwaarden.

De Raad,
Gelet op het programmadecreet van 14 juli 2021 houdende verschillende maatregelen
inzake de bestrijding van de coronacrisis, het Europees herstelplan, de
Kansengelijkheid, de Schoolgebouwen, Wallonie-Bruxelles Enseignement, de
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Vrouwenrechten, het Hoger Onderwijs, het Wetenschappelijk Onderzoek, de Non-
profitsector, het Onderwijs en de Begrotingsfondsen; Gelet op artikel 122 hiervan: "In
2021 wordt een bedankingspremie met een maximale waarde van 250 EUR toegekend
aan het personeel van de opvangcentra bedoeld in het artikel 3 van het decreet van 21
februari 2019 betreffende de versteviging van de kwaliteit en de toegankelijkheid van
de opvang van jonge kinderen in de Franse Gemeenschap, alsook aan het personeel
van de teams van SOS Kinderen bedoeld in Titel III van het decreet van 12 mei 2004
betreffende de hulpverlening aan mishandelde kinderen"; Gelet op het decreet van 7
februari 2019 betreffende de versteviging van de kwaliteit en de toegankelijkheid van
de opvang van jonge kinderen in de Franse Gemeenschap; Gelet op artikel 1, 8°
hiervan: "Opvangcentrum: structuur die een of meer ontvangstplaatsen, materiaal en
personeel bevat waarin georganiseerd is, een opvang in de vroege kinderjaren
overeenkomstig de bepalingen van dit decreet of genomen krachtens dit decreet;";
Gelet op de brief van de ONE van 6 september 2021 betreffende de voorwaarden voor
de toekenning van een bedankpremie aan het personeel van de opvangcentra in de
vorm van een ecocheque; Aangezien er voor de toekenning van deze ecocheques door
de ONE aan de organiserende machten een extra subsidie van € 250 (VT-equivalent)
zal worden toegekend; Gelet op de besluiten van het college van 10 en 16 november
2021 tot goedkeuring van de toekenning van ecocheques aan het personeel dat
werkzaam is in kinderdagverblijven, peutertuinen en opvangdiensten ten bedrage van
max. € 250, toe te kennen naar rato van de geleverde prestaties, waarbij bepaalde
afwezigheden niet in aanmerking worden genomen; Overwegende dat de ecocheques
slechts kunnen worden toegekend indien zij worden beschouwd als een voordeel
vrijgesteld van socialezekerheidsbijdragen en belastingen, onder de in acht te nemen
voorwaarden (art. 19 quater van het koninklijk besluit van 28 november 2009 tot
uitvoering van de wet van 27 juni 1969 tot herziening van de besluitwet van 28
december 1944 betreffende de maatschappelijke zekerheid der arbeiders) :
- de ecocheques mogen niet worden toegekend ter vervanging of omzetting van
bezoldigingen, premies, voordelen in natura of andere voordelen; de ecocheques
mogen echter wel worden toegekend ter vervanging of omzetting van maaltijdcheques
die niet onderworpen zijn aan socialezekerheidsbijdragen;
- wat de overheidssector betreft zal elke gemeente, in plaats van een collectieve
arbeidsovereenkomst, een besluit van de bevoegde instantie (gemeenteraad) moeten
verkrijgen om de ecocheques vrij te stellen van socialezekerheidsbijdragen;
- op de ecocheque moet worden vermeld dat hij 24 maanden geldig is en dat hij alleen
kan worden gebruikt voor de aankoop van producten en diensten die zijn opgenomen
in de lijst in de bijlage bij CTC 98;
- het totaalbedrag van de ecocheques mag niet hoger zijn dan € 250 voor het jaar 2021;
- de ecocheque kan niet geheel of gedeeltelijk worden ingewisseld voor contanten;
Beslist :
- ecocheques toe te kennen aan het volgende personeel dat werkzaam is in de
kinderdagverblijven, peutertuinen en opvangdiensten: directrice, maatschappelijk
werker, verpleegster, hoofdkinderverzorgster, kinderverzorgster of een gelijkwaardige
functie naar gelang van het bij de aanwerving behaalde diploma, arbeiders die
uitsluitend in de kinderdagverblijven werkzaam zijn, d.w.z. schoonmakers,
wasserijmedewerkers, koks;
- dat de ecocheques vrijgesteld zullen zijn van socialezekerheidsbijdragen;
- dat de toegekende premie betrekking zal hebben op de periode van 1 januari t.e.m.
31 december 2021;
- dat het in ecocheques toegekende bedrag max. € 250 zal bedragen voor een voltijdse
werknemer en dat het zal worden toegekend naar gelang van de gewerkte tijd;
- dat de volgende afwezigheden niet in aanmerking worden genomen voor de
toekenning van de ecocheques: dagen onbezoldigd verlof, arbeidstijdvermindering
(alle loopbaanonderbrekingen, verminderde prestaties, schorsing van de
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arbeidsovereenkomst ingevolge een tuchtmaatregel, ziektedagen ten laste van de
mutualiteit voor contractueel personeel en ziektedagen met disponibiliteitstelling voor
definitief benoemd personeel;
- dat na berekening van de verminderingen wegens afwezigheid, het eindbedrag van
de ecocheques zo nodig naar boven wordt afgerond op het volgende tiental;
- om een overheidsopdracht toe te laten bij de drie bedrijven die door de ONE zijn
opgelegd;
- elke begunstigde die deze ecocheques ontvangt een verklaring op erewoord te laten
ondertekenen dat hij in het jaar 2021 geen ecocheques van een andere werkgever heeft
ontvangen (indien dit wel het geval was, mag het totale bedrag van de ecocheques die
van verschillende werkgevers zijn ontvangen, in totaal niet meer dan € 250 bedragen).

De Raad keurt het punt goed.
38 stemmers : 38 positieve stemmen.

 

 

 

Santé - Gezondheid
 

Service Santé.- Approbation de la convention de soutien financier entre le Centre
de Secours d'Uccle "A.C.S.-UCCLE" et le service de la Santé" de
l'Administration communale d'Uccle.

Le Conseil,
Vu que l'A.S.B.L. "Centre de Secours d'Uccle (ACS UCCLE)" est une association qui
offre un soutien logistique lors d'organisations communales;
Que leur local se situe rue du Doyenné 62 à Uccle;
Que cette A.S.B.L. est rarement rétribuée pour sa présence lors d'événements
organisés par la Commune;
Qu'elle vit grâce aux produits de prestations offerts lors différents événements non
communaux ucclois;
Vu que depuis plusieurs années, le service de la Santé fait appel à l'asbl "Centre de
Secours d'Uccle (ACS UCCLE)" lors d'événements publics;
Qu'en outre, d'autres services communaux font également régulièrement appel à cette
asbl;
Qu'ils sont notamment intervenus lors de la Foire de Saint-Job, Quinzaine de la Petite
Enfance, divers événements dans le parc du Wolvendael, cérémonie du 1er novembre,
Halloween, Jeunesse en fête...;
Vu que pour pouvoir pérenniser ce service indispensable lors de nos événements
publics, une convention de soutien financier pourrait être signée entre les ACS
UCCLE et la commune d'Uccle, via son Service Santé,
Décide d'approuver la convention de soutien financier de 2021.

 

Le Conseil approuve le point.
38 votants : 38 votes positifs.

Dienst Gezondheid.- Goedkeuring van de overeenkomst inzake financiële steun
tussen het "Centre de Secours d'Uccle (A.C.S.-UCCLE) en de dienst Gezondheid
van het Gemeentebestuur van Ukkel.
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De Raad,
Overwegende dat vzw "Centre de Secours d'Uccle (A.C.S.-UCCLE)" een vereniging
is die logistieke steun biedt tijdens gemeentelijke organisaties; Overwegende dat zij
gevestigd zijn in de Dekenijstraat 62 in Ukkel;
Overwegende dat deze vzw zelden betaald wordt voor haar aanwezigheid bij door de
gemeente georganiseerde manifestaties;
Overwegende dat het leeft dankzij de producten of diensten die tijdens verschillende
niet-gemeentelijke evenementen in Ukkel worden aangeboden; Overwegende dat de
dienst Gezondheid sinds enkele jaren tijdens openbare evenementen een beroep doet
op de vzw "Centre de Secours d'Uccle (A.C.S. -UCCLE);
Overwegende dat ook andere gemeentediensten regelmatig een beroep doen op deze
vzw;
Overwegende dat zij met name tussenbeide zijn gekomen tijdens de kermis van Sint-
Job, de Veertiendaagse voor jonge kinderen, diverse evenementen in het
Wolvendaelpark, de 1 novemberceremonie, Halloween, het jeugdfeest, enz.;
Dat om deze onontbeerlijke dienstverlening tijdens onze openbare evenementen te
bestendigen, zou een overeenkomst inzake financiële steun kunnen worden
ondertekend tussen "A.C.S.-UCCLE" en de gemeente Ukkel, via haar dienst
Gezondheid;
Beslist zijn goedkeuring te verlenen aan de overeenkomst inzake financiële steun van
2021.

 

De Raad keurt het punt goed.
38 stemmers : 38 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
ACS UCCLE.docx

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES GÉNÉRALES - DEPARTEMENT ALGEMENE ZAKEN

Secrétariat central - Centraal secretariaat
 

Question écrite de M. Cools sur les inondations avenue de Beersel.

Depuis juillet de cette année les maisons situées aux environs du 95 av de Beersel, à
hauteur du croisement Steenvelt/Beersel, ont été quatre fois inondées (garage et
buanderie inondés, 20 cm d’eau dans le hall,…). Ce sont des inondations très
localisées et qui ne se produisaient pas ces dernières années. Peut être sont-elles en
lien avec le fait que les avaloirs sont bouchés par les feuilles mortes qui n’ont toujours
pas été enlevées dans l’avenue ? Visiblement cet enlèvement se produit plus
tardivement que les autres années. A noter aussi que la taille des arbres de cette
avenue ne se fait plus comme par le passé tos les deux mais tous les quatre ans. Peut-
être l’égout est-il à cet endroit sous pression en raison des eaux qui dévalent le
Steenvelt par pluie exceptionnelle ? Quelle que soit la cause de ces inondations à
répétition une solution doit être trouvée. Pouvez-vous m’indiquer comment le Collège,
qui a déjà été averti depuis un certain temps par les habitants, compte solutionner ce
problème ?
 
Réponse :
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La Commune a sollicité Vivaqua afin d’inspecter les connexions entre l’avaloir et le
collecteur sur le tronçon de voirie concerné. 
Il apparaît que les trois avaloirs disposent de raccords en PEHD et sont en bon état.
L’un d’entre eux était bouché, le bon écoulement a été rétabli. 
Le problème devrait donc être réglé.

Le Conseil prend connaissance.

Schriftelijke vraag van de h. Cools betreffende de overstromingen in de
Beersellaan.

Sinds juli dit jaar zijn de woningen in de omgeving van de Beersellaan 95 (kruispunt
Steenvelt/Beersel) vier keer onder water gelopen (garage en wasplaats, 20 cm water in
de hal, ...). Dit zijn zeer plaatselijke overstromingen die zich de laatste jaren niet
hebben voorgedaan. Misschien hebben ze te maken met het feit dat de kolken verstopt
zijn door dode bladeren die nog steeds niet uit de laan zijn verwijderd? Het lijkt erop
dat deze verwijdering later plaatsvindt dan in andere jaren. Ook moet worden
opgemerkt dat de bomen in deze laan niet langer om de twee jaar worden gesnoeid,
zoals in het verleden, maar om de vier jaar. Misschien staat het riool op dit punt onder
druk door het water dat bij uitzonderlijke regenval Steenvelt afstroomt ? Wat ook de
oorzaak is van deze steeds terugkerende overstromingen, er moet een oplossing
worden gevonden. Kunt u mij vertellen hoe het college, dat al enige tijd door de
bewoners is gewaarschuwd, dit probleem denkt op te lossen ?
 
Antwoord :
 
De gemeente heeft Vivaqua verzocht de aansluitingen tussen de kolk en de collector
op het betrokken weggedeelte te inspecteren. 
Alle drie kolken blijken te beschikken over HDPE-aansluitingen en verkeren in goede
staat. Een ervan was verstopt en een goede afwatering werd hersteld. 
Het probleem zou dus opgelost moeten zijn.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
21 39 Cools inondations av de Beersel.docx

 

 

Question écrite de M. De Bock concernant le nouveau plan de circulation dans la
rue Vanderkindere et la fermeture de la rue Marie Depage.

La fermeture de cette voirie pose question dès lors que c’est un axe important tant le
matin que le soir qui constitue un point de passage amenant au rond point churchill.
La fermeture de cet axe entraine de nombreux reports dans les voiries avoisinantes,
Lotz, Mac Arthur, grossissant le flux de circulation sur Churchill et Vanderkindere. 
Le réaménagement des carrefours de VDK ne nécessite pas la fermeture de la Rue
Depage. 
C’est étonnant puisque personne n’en a été informé.
Aucune demande locale du comité de quartier n’a sollicité la fermeture de cet axe. 
Et aucune décision n’a été soumise au conseil communal. 
Alors que visiblement des comptages par Bruxelles-Mobilité seraient annoncés en
amont de la période de test (3/11 au 26/1)
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Je souhaite dès lors connaître 
1. le fondement de cette décision (date de la décision, volonté du collège, choix de la
période, délégation de comptage, mise en œuvre de la décision, l’absence de
concertation, participation, information locale)
2. le résultat des comptages en amont et leur pertinence (date et heures de ces relevés,
lieux de ces relevés / philosophie poursuivie.
Je remercie d’avance le Collège pour ses réponses
 
Réponse :
 
- Un permis ICR (itinéraires cyclables régionaux), introduit en 2014, a été délivré en
2019. Il prévoit le réaménagement de nombreuses voiries et carrefours. C'est
notamment sur base de celui-ci qu'une petite dizaine de carrefours ont été sécurisés sur
l'axe Fauvette ces derniers mois (création d'oreilles et de passages pour piétons,
élargissement de trottoirs et plantations d'arbres).
 
- C'est sur base de ce permis également que l'avenue Bourgmestre J. Herinckx sera
totalement rénovée en 2022 (nouveaux trottoirs, création d'une piste cyclable séparée
bidirectionnelle, suppression de l'îlot central etc).
 
- Ce permis prévoit aussi de réaménager l'ensemble des carrefours de la rue
Vanderkindere, ce qui sera fait en 2022 (trottoirs plus larges, plantations d'arbres, ce
qui répond à une demande forte dans le quartier) pour la partie située entre la chaussée
de Waterloo et la place Vanderkindere.
 
- Pour le carrefour Vanderkindere-Gabrielle-Depage, le permis prévoit de supprimer
le double sens de circulation pour élargir l'oreille de trottoir, la verduriser et la rendre
plus confortable, sécurisante pour les usagers faibles, en particulier les piétons. 
 
- Conscient que cet aménagement peut avoir des impacts mobilité, le Collège des
bourgmestre et échevins d'Uccle n'a précisément pas voulu foncer "tête baissée" et a
souhaité que soit au préalable organisé un test en conditions réelles, en effectuant des
mesurages précis, des comptages dans l'ensemble du quartier, en collaboration avec
Bruxelles Mobilité, pour objectiver les choses au maximum. C’est pour cette raison
qu’un test de 3 mois est organisé avant d’envisager tous travaux (autorisés par le
permis délivré en 2019), cela nous a semblé prudent.
 
- En matière de mobilité, 3 mois est une durée minimale afin de pouvoir apprécier
correctement la situation, d’examiner comment ce changement est intégré par les
usagers de la voirie.
 
- Au terme de celui-ci, et en fonction des recommandations des services Voirie-
Mobilité et Police, ainsi que des retours des riverains et commerçants, il sera décidé
de pérenniser le dispositif (et de réaliser l'aménagement définif prévu) ou non.
Aucune décision n'a donc encore été prise à cet égard.
 
- Pour être tout à fait complet, nous avons organisé une rencontre à l’attention des
citoyens du quartier (qui a rassemblé plus d’une cinquantaine de personnes à l’école
Longchamp), au cours de laquelle nous avons notamment détaillé cet aménagement et
le test. Deux toutes-boîtes ont été distribués, un article publié dans le Wolvendael et
une publication diffusée via la page facebook de la Commune. Des contacts sont
également intervenus auprès des commerçants.
 
- Enfin, sachez que le tronçon de la rue M. Depage entre Lotz et Cavell, à sens unique
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compte tenu du chantier « Cavell Court » devrait être remis à double sens de
circulation à partir du 13 décembre prochain.

Le Conseil prend connaissance.

Schriftelijke vraag van de h. De Bock over het nieuwe verkeersplan van de
Vanderkinderestraat en het de sluiting van de Marie Depagestraat.

De sluiting van deze weg doet vragen rijzen aangezien het een belangrijke as is en een
doorgang naar de Churchillrotonde. Deze sluiting leidt tot talrijke verschuivingen naar
aangrenzende wegen (Lotz, Mac Arthur) waardoor de verkeersstroom in Churchill en
Vanderkindere toeneemt. 
Voor de herinrichting van de VDK-kruispunten is de sluiting van de Depagestraat niet
nodig. 
Dit is verrassend aangezien niemand hiervan op de hoogte is gesteld.
Er was geen plaatselijk verzoek van het wijkcomité om deze weg af te sluiten. 
En er is geen besluit voorgelegd aan de gemeenteraad. 
Toch lijkt het erop dat Brussel Mobiliteit heeft aangekondigd dat er tellingen zullen
worden uitgevoerd vóór de testperiode (3/11 tot 26/1).
Ik zou daarom graag willen weten 
1. de grondslag van dit besluit (datum van het besluit, wensen van het college, keuze
van de periode, delegatie van de telling, uitvoering van het besluit, gebrek aan
raadpleging, inspraak, plaatselijke informatie)
2. de resultaten van de tellingen en hun relevantie (datum en tijdstip van deze
tellingen, plaats van deze tellingen / nagestreefde filosofie).
Ik bedank het college bij voorbaat voor zijn antwoorden
 
Antwoord :
 
- In 2019 is een GFR-vergunning (gewestelijke fietsroutes) afgegeven (ingediend in
2014). Het voorziet in de herinrichting van talrijke wegen en kruispunten. Het is met
name op basis van deze vergunning dat de laatste maanden een klein aantal
kruispunten op de as Grasmus veilig is gemaakt (aanleg van oren en oversteekplaatsen
voor voetgangers, verbreding van trottoirs en boomaanplantingen).
 
- Ook de Herinckxlaan wordt in 2022 volledig vernieuwd op basis van deze
vergunning (nieuwe trottoirs, aanleg van een afzonderlijk tweerichtingsfietspad,
verwijdering van het middeneiland …).
 
- Deze vergunning voorziet ook in de heraanleg van alle kruispunten in de
Vanderkinderestraat, die in 2022 zal worden uitgevoerd (bredere trottoirs,
boomaanplanting, wat beantwoordt aan een grote vraag in de wijk) voor het gedeelte
tussen de Waterloosesteenweg en het Vanderkindereplein.
 
- Voor het kruispunt Vanderkindere-Gabrielle-Depage voorziet de vergunning in de
opheffing van tweerichtingsverkeer om het trottoir te verbreden, het te vergroenen en
het comfortabeler en veiliger te maken voor zwakke gebruikers, met name
voetgangers. 
 
- Het college van burgemeester en schepenen van Ukkel was zich ervan bewust dat
deze inrichting gevolgen kon hebben voor de mobiliteit en wilde er niet te snel mee
beginnen. Om de zaken zo objectief mogelijk te maken wou het college vooraf een
test in reële omstandigheden organiseren, door in samenwerking met Brussel
Mobiliteit nauwkeurige metingen en tellingen in de hele wijk uit te voeren. Daarom
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wordt er een test van drie maanden georganiseerd voordat er werkzaamheden worden
overwogen (toegestaan door de vergunning die in 2019 is afgegeven).
 
- Inzake mobiliteit is 3 maanden een minimumperiode om de situatie goed te kunnen
beoordelen en na te gaan hoe deze verandering door de gebruikers van de weg wordt
geïntegreerd.
 
- Na afloop van deze periode zal op basis van de aanbevelingen van de diensten
Wegen en Mobiliteit en de politie en feedback van omwonenden en handelaars
worden besloten of het systeem al dan niet een permanent karakter krijgt (en of de
geplande definitieve inrichting wordt uitgevoerd). Er is in dit verband nog geen
besluit genomen.
 
- Voor de volledigheid hebben we in de school Longchamp een bijeenkomst voor de
wijkinwoners georganiseerd (+50 aanwezigen) om de regeling en de proef toe te
lichten. Er werden twee huis-aan-huisberichten verdeeld, er verscheen een artikel in
de Wolvendael en er werd een publicatie geplaatst op de gemeentelijke
Facebookpagina. Er werd ook contact opgenomen met handelaars.
 
- Het gedeelte van de M. Depagestraat tussen Lotz en Cavell, dat eenrichtingsverkeer
is wegens de bouwplaats "Cavell Court", zou vanaf 13 december tweerichtingsverkeer
moeten worden.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
21 38 De Bock Vdk Depage .docx

 

Aleksandra Kokaj entre en séance / treedt in zitting.  
Patrick Zygas entre en séance / treedt in zitting.  
Aleksandra Kokaj préside la séance / zit de zitting voor. 

 

Interpellation de Mme Fraiteur : carence de parking au centre d’Uccle : quelles
solutions ?

Mme Fraiteur rappelle que le manque de stationnement au centre de la commune est
loin d’être un phénomène nouveau.
Le quartier subit une pression importante et, si aucune mesure n’est prise, la situation
risque de se dégrader fortement.
Les travaux de rénovation entrepris sur la chaussée d’Alsemberg l’ont dotée de
trottoirs larges et confortables mais ont entraîné la suppression de plus d’une
cinquantaine de places de parking dans la partie commerçante.
Les rues perpendiculaires à la chaussée sont confrontées de plus en plus souvent à du
parking sauvage.
Les spectateurs du Centre culturel ont du mal à trouver une place lors des
représentations, et l’arrivée du théâtre Le Public va encore accentuer ce phénomène.
Certes, le centre de la commune dispose d’un parking rue du Doyenné mais celui-ci
comprend seulement 40 places pour le public au 1er étage et 40 autres places réservées
aux commerçants et riverains abonnés au sous-sol.
Le projet visant à la création d’un parking souterrain place Jean Vander Elst, envisagé
durant plusieurs années, a été refusé par la Région.
Quelles sont les solutions préconisées par le Collège ?
Il semblerait que des contacts ont été établis avec les commerçants et riverains.
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Quelles sont les futures étapes de ces concertations ?
 
M. Cools constate avec un certain étonnement que Mme Fraiteur semble découvrir la
réalité du problème.
 
Mme Fraiteur nie le découvrir à l’instant.
 
M. Cools précise que les questions de Mme Fraiteur sont identiques à celles que M.
De Bock avait posées le mois dernier dans le cadre d’une question orale et que lui-
même avait posées en 2019. Il s’interroge d’ailleurs sur la conformité au règlement
d’ordre intérieur de questions posées sur un même sujet dans un intervalle aussi
rapproché.
Nonobstant ces considérations sur le respect des normes procédurales relatives au
fonctionnement du Conseil communal, M. Cools rappelle que le Collège a approuvé
la réduction massive des places de parking sur la chaussée d’Alsemberg. Le Collège a
en effet marqué son accord tant dans son avis sur les travaux en cours que dans l’avis
qu’il a rendu dans le cadre de la commission de concertation.
M. Cools souhaiterait obtenir des informations sur le refus d’un parking de la part de
la Région, évoqué par Mme Fraiteur, car il ne s’en souvient pas.
Dans le cadre de son interpellation de 2019, M. Cools avait évoqué l’étude de
faisabilité qui avait été réalisée, mais aucune suite n’y a été donnée. Regrettant la
suppression de plus de la moitié des places de parking, il avait alors suggéré d’en
aménager de nouvelles dans le dépôt du service de la Voirie rue des Fidèles. M.
l’Echevin Wyngaard lui avait répondu que le nombre de places disponibles serait très
limité mais semblait plus ouvert à l’égard de cette solution dans sa réponse à la
question orale de M. De Bock du mois dernier. Qu’en est-il actuellement ?
Dans son intervention de 2019, M. Cools avait aussi évoqué la possibilité de mobiliser
en soirée et durant la nuit au profit des riverains les parkings des grandes surfaces
(Delhaize, Lidl, Carrefour) qui, durant la journée, sont évidemment réservés à la
clientèle de ces magasins.
M. Cools se montre quelque peu dubitatif à l’égard du changement du statut du
parking situé au sous-sol du Doyenné : ce n’est pas en passant d’un système de
parking par location mensuelle à un système de parking par horodateur et en
contraignant donc les utilisateurs au mois à souscrire à une carte de riverain ou une
carte d’entreprise qu’on va résoudre le problème de stationnement.
Les problèmes de parking à Uccle-Centre ne peuvent être réellement résolus que par
l’aménagement de nouvelles places de parking.
On ne peut donc exclure définitivement des solutions qui seraient situées au sous-sol
de la place Jean Vander Elst ou dans les environs du Globe.
 
M. De Bock partage tout à fait le point de vue développé par M. Cools.
 
M. Desmet précise que pour le groupe Ecolo, il est illusoire de penser que le problème
du stationnement pourrait être résolu par le maintien ou l’augmentation du nombre de
places de parking.
Ce point de vue est d’ailleurs corroboré par l’ensemble des études réalisées en ce
domaine.
Et les différentes majorités qui se sont succédé à Uccle depuis 20 ans n’ont pu aboutir
à des solutions avec des dispositifs tels que les parcmètres ou les stationnements
réglementés.
En réalité, le problème du stationnement à Uccle-Centre, ou dans d’autres zones
urbaines, réside dans la concurrence avec le parking quasiment gratuit offert dans les
centres commerciaux de type « shopping center ».
Il va de soi que l’administration communale ne pourrait en aucune manière rivaliser
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avec des infrastructures telles que celles qui ont été établies au Woluwe Shopping
Center.
La promotion du commerce dans un secteur tel qu’Uccle-Centre exige une approche
spécifique, qui requiert une réelle accessibilité des transports en commun et une
amélioration de la qualité des trottoirs, même si ceci entraîne localement une certaine
réduction des places de parking.
M. Desmet reconnaît toutefois la réalité des difficultés auxquelles les riverains sont
confrontés en termes de stationnement mais estime qu’il convient de bien dissocier le
volet riverains du volet promotion du commerce local.
 
M. le Bourgmestre déplore les contre-vérités, malhonnêtetés intellectuelles et autres
propos démagogiques véhiculés sur les réseaux sociaux à propos de l’action du
Collège en ce domaine.
Il est faux de prétendre que le Collège a soutenu les suppressions actuelles de
stationnement, puisqu’il a émis un avis défavorable.
M. le Bourgmestre rappelle aussi qu’un accord avait été conclu avec l’ancien ministre
régional de la mobilité Pascal Smet pour le lancement d’une étude de faisabilité
relative à l’installation éventuelle d’un parking souterrain place Jean Vander Elst.
Le nouveau ministre nommé suite au changement de gouvernement ne partage pas le
point de vue de son prédécesseur. Quoiqu’on déplore ce changement de cap, on ne
peut que respecter le fonctionnement des institutions démocratiques.
Mme Van den Brandt, qui a donc succédé à M. Smet au poste de ministre de la
Mobilité, propose un parking de dissuasion à hauteur du rond-point des Menhirs sur le
site « Infac/Infobo ».
Selon M. le Bourgmestre, il ne s’agit pas d’une alternative crédible car ce parking est
beaucoup trop éloigné.
Si d’aucuns, se cantonnant à présent dans les incantations du « ministère de la
parole », avaient pris des mesures énergiques il y a une dizaine d’années, la situation
actuelle aurait pu être évitée.
Quoi qu’il en soit, le Collège appréhende ce dossier de manière pragmatique, promeut
des solutions qui pourront bientôt être mises en pratique et a la volonté de mener le
débat complexe sur la mobilité sans la moindre démagogie.
 
M. Cools est choqué par les propos de M. le Bourgmestre, qu’il réfute de façon
absolue.
Le Collège a bien émis des avis favorables pour la rénovation de la chaussée
d’Alsemberg, pour laquelle il a affirmé avoir tenté d’obtenir 5 ou 6 places de parking
supplémentaires.
Le Collège est d’ailleurs loin d’avoir utilisé tous les moyens à sa disposition : s’il était
vraiment hostile au projet, il aurait pu introduire des recours contre les permis
délivrés.
 
M. Cohen approuve les propos de M. le Bourgmestre.
L’examen de la genèse de cette histoire atteste que la commune n’était porteuse de ce
projet, qui lui a été imposé.
 
M. l’Echevin Wyngaard  répond que les aménagements effectués donnent à la
chaussée une tout autre allure grâce à un pavage de qualité et à la plantation d’arbres.
L’entrepreneur a respecté son engagement d’achever l’aménagement de ce tronçon
commerçant avant les fêtes de fin d’année.
Ce dossier a donné lieu à une très large concertation. M. le Bourgmestre, M. l’Echevin
Wyngaard et Mme l’Echevin Delwart ont eu l’occasion de rencontrer les commerçants
et riverains à de nombreuses reprises. Ces échanges ont été prolongés par les réunions
du comité de pilotage, les séances d’information publiques complétées par les données
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diffusées dans le magazine Wolvendael, la page Facebook et le site internet de la
commune.
Il faut toutefois souligner la difficulté de mener un chantier important sur une voirie
aussi étroite.
Le Collège a reporté au 17 janvier prochain une réunion publique consacrée à la
problématique du parking et de la mobilité à Uccle-Centre, initialement prévue en
décembre, car il lui semblait important que cette rencontre ait lieu selon le mode
présentiel. M. l’Echevin Wyngaard espère que les conditions sanitaires le permettront.
Le Collège est bien conscient des problèmes de stationnement propres à Uccle-Centre.
L’étude de Parking Brussels sur Uccle-Centre analysait la perspective du parking
souterrain, envisagée avec le Ministre Smet.
Toutefois, un tel projet aurait nécessité l’intervention d’un opérateur privé prêt à
prendre des risques, ce qui est loin d’être évident, et le parking souterrain installé
place du Miroir à Jette est loin de donner entière satisfaction.
Par ailleurs, l’étude sur ce quartier effectuée par Hub Brussels démontre qu’à peine un
quart des clients d’Uccle-Centre se rend dans les commerces en voiture. L’écrasante
majorité de cette clientèle s’y rend à pied ou via les transports en commun. Il s’agit là
d’une caractéristique qui distingue nettement Uccle-Centre des autres quartiers
commerçants ucclois.
Le fait que le tram 51 circulera à nouveau dans cette zone seulement en 2023
constitue une difficulté supplémentaire, à laquelle le Collège a tenu à répondre en
réclamant des compensations dans le cadre de son avis émis en commission de
concertation.
Conformément aux demandes des riverains et commerçants, des démarches ont été
entreprises auprès de la Région pour étendre l’aménagement de plain-pied jusqu’à
hauteur du carrefour entre la rue Joseph Bens et l’avenue de Floréal, alors
qu’initialement, il n’était pas censé aller au-delà de la rue Alphonse Asselbergs.
De même, le Collège est intervenu pour récupérer une quinzaine de places de parking
sur le tronçon situé entre les rues Xavier De Bue et Alphonse Asselbergs.
N’ayant pas été entendu sur ces deux points, le Collège a introduit un recours à
l’échelon régional et est parvenu à obtenir gain de cause grâce au dialogue constructif
qui a pu être noué.
Parmi les pistes de solution, M. l’Echevin Wyngaard évoque aussi la gestion plus
dynamique du parking Doyenné/Saint-Pierre grâce à un système de « télé-
jalonnement », l’exploitation du dépôt du service de la Voirie rue des Fidèles, rendu
disponible par le déménagement des services communaux, et la libération d’une
dizaine de places pour le stationnement grâce à la mise en sens unique de la rue du
Postillon dans le tronçon compris entre la rue Xavier De Bue et la rue des Fidèles.
 
M. De Bock souhaite que les deux études citées par M. l’Echevin Wyngaard soient
disponibles sur le site internet de la commune.
Selon lui, il serait intéressant de comparer les parts respectives des modes de transport
utilisés par la clientèle des commerces d’Uccle-Centre avant et après travaux.
 
M. Cools invite tous les membres de l’assemblée ainsi que tous les citoyens qui
assistent à cette séance du Conseil par visioconférence à consulter la rubrique
« commission de concertation » sur le site internet « uccle.be » : ils pourront constater
que l’avis rendu le 4 décembre 2019 est bien un avis unanimement favorable.
Les propos de M. Cools ne relevaient donc en aucune manière de la démagogie ou de
la malhonnêteté intellectuelle lorsqu’il affirmait que la commune était favorable au
projet.
Certes, il y a eu un recours par rapport à l’allongement de la zone de plain-pied, mais
il s’agit d’une modification sollicitée parce qu’une condition émise par la commission
de concertation n’avait pas été rencontrée.
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M. Norré invite le Collège à veiller au bon entretien de la partie ayant fait l’objet de
travaux et à accorder le même intérêt au reste des travaux à effectuer, notamment la
partie qui s’étend jusqu’à l’avenue Coghen.
L’attention du Collège ne doit pas se limiter à la partie strictement commerçante de ce
secteur.
 
M. l’Echevin Biermann reconnaît qu’en commission de concertation, le Collège a
émis un avis favorable sur la rénovation de la chaussée d’Alsemberg, mais en le
complétant par des remarques sur la problématique du stationnement et sur la
nécessité d’y répondre par des compensations.
Cependant, l’auteur du projet, en l’occurrence Bruxelles-Mobilité, n’a pris aucune
initiative à cet égard.
 
M. l’Echevin Wyngaard  signale que les pistes de solution relatives au parking du
Doyenné et au dépôt du service de la Voirie à la rue des Fidèles seront discutées lors
de la réunion publique du 17 janvier prochain. À ce stade, aucune décision définitive
n’a encore été prise.
Pour ce qui concerne le stationnement potentiel à proximité des grandes surfaces, le
dialogue établi avec le gérant du grand magasin situé du côté de la rue Gatti de
Gamond laisse entrevoir des perspectives intéressantes. Par contre, le parking de la
grande surface située du côté du square George Marlow est saturé, à tout le moins en
journée.
Les réductions du nombre de places de stationnement ne résultent pas d’un postulat
idéologique mais de la nécessité de respecter les dispositions du code de la route
quant à la distance requise entre un parking et un carrefour et de la volonté de garantir
une largeur de deux mètres pour les trottoirs et de verduriser davantage une voirie très
« minérale ».

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie van Mevr. Fraiteur : gebrek aan parkin in Ukkel-centrum : welke
oplossingen ?

Mevr. Fraiteur  herinnert eraan dat het parkeertekort in het centrum geen nieuw
verschijnsel is. Er is een grote parkeerdruk in de wijk en zonder maatregelen kan dit
nog veel erger worden. De renovatie van de Alsembergsesteenweg heeft gezorgd voor
brede, comfortabele trottoirs, met als gevolg de schrapping van meer dan 50
parkeerplaatsen in het winkelgebied. De haaks op de weg liggende straten worden
steeds vaker geconfronteerd met wildparkeren. Toeschouwers in het cultureel centrum
kunnen moeilijk een parkeerplaats vinden en door de komst van het theater Le Public
zal dit nog slechter worden.
 
In het centrum van de gemeente is er een parkeergarage (Dekenijstraat) maar deze telt
slechts 40 plaatsen voor het publiek op de eerste verdieping en nog eens 40 plaatsen
gereserveerd voor handelaars en omwonenden op de kelderverdieping. De overwogen
aanleg van een ondergrondse parkeergarage onder het Jean Vander Elstplein, al
meerdere jaren overwogen, werd door het Gewest afgewezen.
 
Wat oplossingen overweegt het college ? Er zouden al contacten zijn met handelaars
en wijkinwoners. Wat zijn de volgende stappen in dit overleg ?
 
De h. Cools merkt met enige verbazing op dat mevr. Fraiteur de realiteit van het
probleem lijkt te hebben ontdekt.
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Mevr. Fraiteur ontkent het zojuist ontdekt te hebben.
 
De h. Cools wijst erop dat de vragen van mevr. Fraiteur identiek zijn aan de vragen
die de h. De Bock vorige maand in een mondelinge vraag heeft gesteld en die hij zelf
in 2019 had gesteld. Hij vroeg zich ook af of vragen over hetzelfde onderwerp in zo'n
kort tijdsbestek wel in overeenstemming zijn met het reglement.
 
Hij herinnert eraan dat het college zijn goedkeuring had verleend aan de massale
vermindering van parkeerplaatsen in de Alsembergsesteenweg, zowel in zijn advies
over de lopende werken als in het advies uitgebracht in het kader van de
overlegcommissie. Hij wil graag meer informatie over de door het Gewest geweigerde
parking.
 
In zijn interpellatie van 2019 had hij melding gemaakt van de uitgevoerde
haalbaarheidsstudie maar er werd geen gevolg aan gegeven. Hij betreurt de
schrapping van meer dan de helft van de parkeerplaatsen en stelt voor nieuwe
parkeerplaatsen te creëren in het depot van de dienst Wegen in de Gelovigenstraat.
Schepen Wyngaard antwoordde dat het aantal beschikbare plaatsen zeer beperkt zou
zijn maar leek meer open te staan voor deze oplossing in zijn antwoord op de
mondelinge vraag van de h. De Bock vorige maand. Wat is de huidige situatie?
 
In zijn tussenkomst van 2019 gaf hij ook de mogelijkheid aan om 's avonds en 's
nachts de parkeerplaatsen van grote supermarkten (Delhaize, Lidl, Carrefour) te
mobiliseren voor omwonenden, die overdag uiteraard voorbehouden zijn aan de
klanten van deze winkels.
 
De h. Cools is enigszins sceptisch over de wijziging van het statuut van de
parkeergarage op de kelderverdieping van Dekenij: het parkeerprobleem zal niet
worden opgelost door over te schakelen van een systeem met maandelijkse huur naar
een systeem met parkeerautomaten en door de maandelijkse gebruikers te verplichten
een abonnement te nemen op een bewoners- of bedrijfskaart. De parkeerproblemen in
Ukkel-Centrum kunnen alleen echt worden opgelost door nieuwe parkeerplaatsen te
creëren. Oplossingen onder het Jean Vander Elstplein of in de omgeving van Globe
kunnen dus niet definitief worden uitgesloten.
 
De h. De Bock is het volledig eens met de h. Cools.
 
De h. Desmet verklaart dat het voor Ecolo een illusie is te denken dat het
parkeerprobleem kan worden opgelost door het aantal parkeerplaatsen te handhaven
of uit te breiden. Dit standpunt wordt bevestigd door alle studies die op dit gebied zijn
verricht. En de verschillende meerderheden die elkaar de afgelopen 20 jaar in Ukkel
hebben opgevolgd, zijn er niet in geslaagd oplossingen te vinden met systemen zoals
parkeerautomaten of gereguleerd parkeren.
 
In werkelijkheid ligt het parkeerprobleem in Ukkel-Centrum, of in andere stedelijke
gebieden, in de concurrentie met het bijna gratis parkeren dat in winkelcentra wordt
aangeboden. Het spreekt voor zich dat het gemeentebestuur in geen geval kon
concurreren met infrastructuren zoals Woluwe Shopping Center. De bevordering van
de handel in een gebied als Ukkel-Centrum vereist een specifieke aanpak, die een
reële toegankelijkheid van het openbaar vervoer en een betere kwaliteit van de
trottoirs vereist, ook al leidt dit tot een vermindering van parkeerplaatsen. Hij erkent
de realiteit van de parkeermoeilijkheden voor omwonenden maar vindt het belangrijk
het aspect van de omwonenden te scheiden van het aspect van de bevordering van de
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lokale handel.
 
De burgemeester betreurt de onwaarheden, de intellectuele oneerlijkheid en andere
demagogische uitlatingen op sociale netwerken over het optreden van het college op
dit gebied. Het is onjuist te beweren dat het college de huidige parkeerbeperkingen
steunde, aangezien het een ongunstig advies heeft uitgebracht.
 
Hij herinnert er ook aan dat met de voormalige gewestelijke minister van Mobiliteit
Pascal Smet een akkoord was bereikt om een haalbaarheidsstudie uit te voeren over
de eventuele ondergrondse parkeergarage onder het Jean Vander Elstplein. De nieuwe
benoemde minister na de regeringswisseling deelt deze mening niet. Hoewel we deze
koerswijziging betreuren, kunnen we de werking van de democratische instellingen
alleen maar respecteren. Mevr. Van den Brandt, de opvolger van de h. Smet, stelt een
parkeerterrein voor aan de rotonde Menhirs op het terrein "Infac/Infobo". Volgens de
burgemeester is dit geen geloofwaardig alternatief omdat de parking veel te ver weg
is.
 
Als er tien jaar geleden doortastend was opgetreden, had de huidige situatie
voorkomen kunnen worden.Het college benadert dit dossier in ieder geval
pragmatisch, met oplossingen die snel in praktijk kunnen worden gebracht en is bereid
het complexe debat over mobiliteit zonder demagogie te voeren.
 
De h. Cools is geschokt door de opmerkingen van de burgemeester die hij absoluut
weerlegde. Het college had inderdaad gunstige adviezen uitgebracht over de renovatie
van de Alsembergsesteenweg, waarvoor het naar eigen zeggen had getracht 5 of 6
extra parkeerplaatsen te verkrijgen. Het college heeft lang niet alle middelen gebruikt
waarover het beschikte: als het echt vijandig tegenover het project stond, had het
beroep kunnen aantekenen tegen de afgegeven vergunningen.
 
De h. Cohen sluit zich aan bij de opmerkingen van de burgemeester. Uit het
onderzoek van de ontstaansgeschiedenis van dit verhaal blijkt dat de gemeente niet de
drager was van dit project, dat haar werd opgelegd.
Schepen Wyngaard antwoordt dat de aangebrachte inrichtingen de weg een heel
ander aanzien geven dankzij de kwaliteitsbestrating en de aanplanting van bomen. De
aannemer is zijn verbintenis nagekomen om de inrichting van dit commerciële
gedeelte vóór het einde van het jaar te voltooien.
 
Over dit project is uitvoerig overleg gepleegd. De burgemeester, schepen Wyngaard
en schepen Delwart hebben herhaaldelijk de gelegenheid gehad om met handelaars en
bewoners te spreken. Deze uitwisselingen werden verlengd door vergaderingen van de
stuurgroep, openbare infosessies, aangevuld door informatie in de Wolvendael, op
Facebook en de gemeentelijke website.
Er moet echter op worden gewezen hoe moeilijk het is een groot project op een
dergelijke smalle weg uit te voeren.
 
De raad heeft een openbare vergadering over het parkeer- en mobiliteitsvraagstuk in
Ukkel-Centrum, oorspronkelijk gepland voor december, verschoven naar 17 januari,
omdat hij het van belang achtte dat deze vergadering fysiek zou plaatsvinden. Schepen
Wyngaard hoopt dat de omstandigheden dit zouden toelaten.
 
Het college is zich bewust van de parkeerproblemen in Ukkel-Centrum. In de studie
van Parking Brussels over Ukkel-Centrum werd het vooruitzicht geanalyseerd van een
ondergrondse parkeergarage, die samen met minister Smet werd overwogen. Een
dergelijk project vereist echter de tussenkomst van een particuliere exploitant die

103/125
Conseil communal - 16.12.2021 - Registre public
Gemeenteraad - 16.12.2021 - Openbaar register



bereid is risico's te nemen, wat niet vanzelfsprekend is, en de ondergrondse
parkeergarage onder het Miroirplein in Jette voldoet lang niet aan de eisen. Bovendien
blijkt uit de studie van Hub Brussels over deze wijk dat nauwelijks een kwart van de
klanten van Ukkel-Centrum de auto neemt. De overgrote meerderheid van deze
klanten gaat te voet of met het openbaar vervoer. Dit is een kenmerk dat Ukkel-
Centrum duidelijk onderscheidt van de andere winkelwijken in Ukkel.
 
Het feit dat tram 51 pas in 2023 weer door dit gebied zal rijden, is een extra
moeilijkheid, waarop het college heeft gereageerd door in zijn advies in de
overlegcommissie compensatie te eisen. Op verzoek van omwonenden en handelaars
is met het Gewest besloten om de gelijkvloerse inrichting uit te breiden tot het
kruispunt tussen de Joseph Bensstraat en de Floréalaan, terwijl het oorspronkelijk niet
verder mocht gaan dan de Alphonse Asselbergstraat. Het college is ook
tussengekomen om een vijftiental parkeerplaatsen terug te vorderen op het gedeelte
tussen de Xavier De Buestraat en de Alphonse Asselbergsstraat. Aangezien het
college op deze twee punten niet werd gehoord, stelde het beroep in op gewestelijk
niveau en slaagde het erin de zaak te winnen dankzij de constructieve dialoog die op
gang werd gebracht.
 
Onder de mogelijke oplossingen noemde schepen Wyngaard ook het dynamischer
beheer van de parkeergarage Dekenij/Sint-Pieter dankzij een systeem van "parkeren
op afstand", het gebruik van het depot van de Wegendienst in de Gelovigenstraat,
beschikbaar door de verhuizing van de gemeentediensten, en het vrijmaken van een
tiental parkeerplaatsen dankzij de invoering van eenrichtingsverkeer in de
Postiljonstraat op het gedeelte tussen de Xavier De Buestraat en de Gelovigenstraat.
 
De h. De Bock wenst dat de twee door schepen Wyngaard genoemde studies op de
gemeentelijke website beschikbaar worden gesteld. Volgens hem zou het interessant
zijn om de respectieve aandelen van de door de klanten van de winkels in Ukkel-
Centrum gebruikte vervoermiddelen vóór en na de werkzaamheden te vergelijken.
 
De h. Cools nodigt iedereen uit om de rubriek "overlegcommissie" op ukkel.be te
raadplegen: daar is te zien dat het op 4 december 2019 uitgebrachte advies inderdaad
unaniem gunstig was. De opmerkingen van de h. Cools waren derhalve geenszins
demagogisch of intellectueel oneerlijk toen hij verklaarde dat de gemeente
voorstander van het project was. Er was weliswaar beroep aangetekend tegen de
uitbreiding van de zone op maaiveldniveau maar het betrof een wijziging die was
gevraagd omdat niet was voldaan aan een voorwaarde van de overlegcommissie.
 
De h. Norré verzoekt het college toe te zien op het onderhoud van het weggedeelte
waaraan is gewerkt en dat dezelfde belangstelling wordt getoond voor de rest van de
weg waaraan moet worden gewerkt, met name het gedeelte dat doorloopt tot de
Coghenlaan. De aandacht van het college mag niet beperkt blijven tot het strikt
commerciële gedeelte van deze sector.
 
Schepen Biermann erkent dat het college in de overlegcommissie een gunstig advies
had uitgebracht over de renovatie van de Alsembergsesteenweg maar vulde dit aan
met opmerkingen over het parkeerprobleem en de noodzaak om daarop te reageren
met compensatie. De auteur van het project, in dit geval Brussel Mobiliteit, heeft in dit
verband echter geen enkel initiatief genomen.
 
Schepen Wyngaard wijst erop dat de mogelijke oplossingen voor de parkeergarage
van Dekenij en het depot van de Wegendienst in de Gelovigenstraat tijdens de
openbare vergadering van 17 januari zullen worden besproken. In dit stadium is er nog
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geen definitief besluit genomen.
 
Wat het parkeerpotentieel in de buurt van de supermarkten betreft, biedt het gesprek
met de beheerder van de warenhuizen aan de kant van de Gatti de Gamondstraat
interessante perspectieven. Daarentegen is de parkeerplaats van de het warenhuis aan
de George Marlowsquare verzadigd, althans overdag.
 
De vermindering van het aantal parkeerplaatsen is niet het gevolg van ideologie maar
van de noodzaak om de bepalingen van het verkeersreglement inzake de vereiste
afstand tussen een parkeerplaats en een kruispunt na te leven en de wens om een
breedte van twee meter voor de trottoirs te garanderen en een zeer "minerale" rijweg
groener te maken.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Carence de parking au centre d Uccle.docx

 

 

Interpellation de M. Cools : projet de nouveau pont avenue Carsoel.

M. Cools rappelle que le pont qui enjambe le chemin de fer Jean en Pierre
Carsoellaan doit être démoli et reconstruit pour des raisons de sécurité.
Dès lors, Infrabel a très logiquement introduit une demande de permis d’urbanisme
pour cette opération de démolition et reconstruction.
La plus grande partie de la procédure administrative requise pour le traitement de
cette demande a déjà été accomplie.
La réussite du projet est capitale pour le quartier Saint-Job, vu qu’une fois reconstruit,
le nouveau pont demeurera certainement plus d’un siècle.
Toutefois, le pont envisagé dans le cadre de ce projet a davantage l’allure d’un tunnel
ferroviaire que d’un pont et est perçu comme une aberration environnementale par les
habitants du quartier en raison de la bétonisation et de l’atteinte au maillage vert.
Dès lors, le comité de quartier souhaite substituer au projet de pont-tunnel un pont
plus étroit limité à la diagonale directe.
Les habitants ne voient pas la nécessité de créer une place publique à proximité de la
Place de Saint-Job.
La création d’une dalle d’une telle ampleur porte atteinte au couvert végétal mais
s’avère aussi une source d’insécurité pour tout l’espace situé en dessous de ce large
pont-tunnel.
Les rampes PMR (pour personnes à mobilité réduite), dont le parcours en zigzag,
prévu dans le projet, entraîne une bétonisation, pourraient être avantageusement
remplacées par des ascenseurs.
Cependant, M. Cools reconnaît l’intérêt pour l’intermodalité train/tram/vélo de l’abri
sécurisé pour 200 vélos prévu à côté du restaurant « Le Passage ». Mais c’est une
horreur sur le plan esthétique.
L’abri et le pont dans son ensemble auraient dû faire l’objet d’un concours
d’architecture qui aurait permis l’émergence d’un projet de qualité sur les plans
fonctionnel, environnemental et esthétique.
Une solution doit être trouvée pour rendre ce pont plus esthétique.
Selon M. Cools, un abri pour 200 vélos n’est peut-être pas indispensable. Eu égard à la
fréquentation de la gare, sa capacité pourrait être réduite à 150 vélos.
En 2019, le cahier des charges de l’étude d’incidences relative à ce projet a donné lieu
à une enquête publique.

105/125
Conseil communal - 16.12.2021 - Registre public
Gemeenteraad - 16.12.2021 - Openbaar register



L’avis rendu par la commission de concertation sur ce cahier des charges demandait la
consultation des comités de quartier. Or, celle-ci n’a pas eu lieu. Pourquoi les
représentants du Collège ne se sont-ils pas prononcés en faveur de cette consultation
lors des réunions du comité d’accompagnement de cette étude d’incidences ?
À la lecture des 450 pages de cette étude, on constate qu’il n’y a pas eu une
authentique analyse des alternatives au projet introduit. Pourquoi le Collège n’a-t-il
pas demandé une étude plus approfondie des alternatives éventuelles ?
Suite à l’étude d’incidences, la commission de concertation, réunie pour en débattre le
20 juillet dernier, en pleine période de vacances scolaires, a rendu un avis favorable
assorti de quelques conditions homéopathiques qui ne rencontraient pas les remarques
de habitants. Ceux-ci n’ont d’ailleurs pas été vraiment consultés, puisqu’on s’est
contenté de leur présenter par zoom le projet déjà bouclé et soumis à enquête
publique. 
Durant l’été, le comité de quartier a élaboré un contre-projet, avec l’appui d’un groupe
d’experts incluant des architectes et des ingénieurs des ponts et chaussées.
Ce projet coûterait beaucoup moins cher que celui d’Infrabel, puisque la dalle serait
réduite. De plus, il garantirait le fonctionnement d’un nœud multimodal à cet endroit,
tout en veillant à une meilleure intégration dans la typologie du quartier, une meilleure
empreinte environnementale, une restauration du couloir de passage pour la faune et
une réduction de la part de béton.
Le Collège, qui a été avisé de ce projet, serait-il prêt à l’appuyer auprès d’Infrabel et
de l’administration régionale de l’urbanisme ?
Le contre-projet des habitants vient d’être présenté à Infrabel et à la STIB.
Ne serait-il pas opportun que la commune prenne part à cette réunion ou à une réunion
ultérieure, de même que l’administration régionale, afin que toutes les parties soient
associées à l’élaboration d’un projet créatif et respectueux de l’environnement ?
 
M. l’Echevin Wyngaard  souhaite nuancer les propos tenus par M. Cools : il est
probable que certains habitants considèrent le projet comme une « aberration
environnementale », mais ce point de vue radical n’est certainement pas partagé par
l’ensemble de la population.
En effet, près d’une centaine de personnes ont participé à la séance d’information en
mode virtuel, organisée dans le courant du mois de juin, en période de lancement de
l’enquête publique. Il s’agit d’un taux de participation exceptionnellement élevé pour
une réunion de ce type.
Les échanges entre les habitants et les représentants d’Infrabel ont été menés dans une
ambiance très sereine : il n’y a eu aucune réaction virulente à l’égard du projet, dont
les citoyens semblaient globalement satisfaits.
Les remarques qui ont été émises dans le cadre de l’enquête publique par environ une
vingtaine de citoyens proposaient des améliorations sur des points particuliers tout en
demeurant positives, même si un comité de quartier était un peu plus critique que les
autres par rapport au projet.
M. l’Echevin Wyngaard reconnaît que la situation actuelle n’est pas satisfaisante en
termes de sécurité, puisque le pont est affecté par des fissures et que sa largeur est
insuffisante pour garantir une circulation aisée.
L’intervention envisagée ne vise pas à établir une structure imposante, d’une ampleur
comparable à celle de la Sint-Jobsplein, mais à aménager un espace qui assure la
fluidité du trafic pour les transports en commun, les piétons et les cyclistes, qui offre
aux usagers des aires d’attente confortables  et qui soit verdurisé.
Le parking pour les vélos prévoit 72 places, et non 200. Si cela s’avère nécessaire, il
sera possible d’y ajouter des arceaux.
M. l’Echevin Wyngaard reconnaît qu’actuellement, le site n’est guère accessible aux
personnes à mobilité réduite (PMR). L’étude réalisée envisageait deux solutions
possibles : soit l’installation d’un ascenseur, soit l’aménagement d’une pente adaptée
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pour les PMR.
Il convient d’écarter l’option de l’ascenseur car la gestion d’un tel dispositif n’est
guère aisée en raison de la fréquence des pannes.
L’option de la pente adaptée, qu’il y a lieu de retenir, requiert une structure bétonnée,
mais il est possible de pallier le caractère inesthétique d’un tel aménagement avec des
plantes grimpantes.
Le Collège est d’ailleurs tout à fait favorable aux propositions de la commission de
concertation visant à l’allègement de la structure en béton, la végétalisation,
l’aménagement de paliers à hauteur des rampes PMR, l’installation de bancs ainsi que
d’auvents à hauteur des quais, etc.
Des contacts doivent encore être établis pour déterminer si la gestion du parking
sécurisé incombera à la SNCB ou à Parking Brussels.
Si le comité propose d’autres suggestions de nature à améliorer le projet, le Collège ne
manquera pas de les défendre auprès d’Infrabel et de la SNCB.
 
M. Cools continue à penser qu’une dalle de 40 mètres serait trop large et qu’on
pourrait rencontrer les objectifs d’intermodalité en réduisant sa largeur à 25 mètres,
l’espace ainsi libéré pouvant être voué à la verdurisation. Et selon M. Cools, une
authentique végétalisation ne peut se limiter à poser du lierre sur des murs.
Vu que les pétitions qui circulent recueillent la signature de 1.500 citoyens, on ne peut
sous-estimer la part de la population réticente au projet.
M. Cools invite donc le Collège à solliciter plus largement l’avis de la population, en
allant au-delà des obligations légales minimales en cette matière (enquêtes publiques,
commissions de concertation) : l’organisation d’une séance d’information au début
d’une enquête publique est sans doute insuffisante.
Il devrait aussi être possible de rendre plus attrayante la structure envisagée,
particulièrement inesthétique, sans que cela ne soit trop coûteux.

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie van de h. Cools : project voor een nieuwe brug Carsoellaan.

De h. Cools herinnert ons eraan dat de brug over de spoorweg Jean en Pierre
Carsoellaan om veiligheidsredenen moet worden afgebroken en herbouwd. Het is dan
ook logisch dat Infrabel een stedenbouwkundige vergunning aanvraagt voor deze
afbraak- en heropbouwoperatie. Het grootste deel van de administratieve procedure
voor de behandeling van deze aanvraag is reeds voltooid.
 
Het welslagen van het project is van cruciaal belang voor de Sint-Jobswijk, aangezien
de nieuwe brug, eenmaal herbouwd, zeker meer dan een eeuw zal blijven bestaan. De
in dit project geplande brug lijkt echter meer op een spoorwegtunnel dan op een brug
en wordt door de bewoners van de wijk gezien als een milieuafwijking vanwege het
beton en de aantasting van het groene netwerk. Het wijkcomité wil daarom het
tunnelbrugproject vervangen door een smallere brug die beperkt blijft tot de directe
diagonaal.
 
De bewoners zien de noodzaak niet in van de aanleg van een openbaar plein in de
nabijheid van het Sint-Jobsplein. De aanleg van zo'n grote plaat zou niet alleen schade
toebrengen aan de vegetatie, maar zou ook het hele gebied onder de brede tunnelbrug
onveilig maken. De PBM-opritten (personen met beperkte mobiliteit), waarvan het
zigzagtraject, zoals in het project is gepland, in beton uitmondt, zouden voordelig
kunnen worden vervangen door liften.
 
De h. Cools erkent echter het belang voor de intermodaliteit trein/tram/fiets van de
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beveiligde stalling voor 200 fietsen die naast het restaurant "Le Passage" is gepland.
Maar het is een doorn in het oog vanuit esthetisch oogpunt. Voor de schuilplaats en de
brug als geheel had een architectuurwedstrijd moeten worden uitgeschreven, waardoor
een kwalitatief hoogstaand project op functioneel, ecologisch en esthetisch vlak tot
stand had kunnen komen. Er moet een oplossing worden gevonden om de brug
esthetischer te maken. Volgens de h. Cools is een stalling voor 200 fietsen misschien
niet nodig. Gezien het verkeer in het station zou de capaciteit kunnen worden
teruggebracht tot 150 fietsen.
 
In 2019 heeft het bestek van de projectgerelateerde impactstudie geleid tot een
openbaar onderzoek. In het advies van de overlegcommissie over dit bestek werd
aangedrongen op overleg met de buurtcomités. Dit is echter niet gebeurd. Waarom
hebben de vertegenwoordigers van het college zich niet voor deze raadpleging
uitgesproken tijdens de vergaderingen van de commissie die deze effectenstudie
begeleidt? Bij lezing van de 450 bladzijden van deze studie wordt duidelijk dat er geen
echte analyse van de alternatieven voor het project is gemaakt. Waarom heeft het
college niet verzocht om een diepgaander onderzoek naar mogelijke alternatieven?
 
Naar aanleiding van de effectenstudie heeft de overlegcommissie, die op 20 juli, -
midden in de schoolvakantie - bijeenkwam om deze te bespreken, een gunstig advies
uitgebracht met enkele homeopathische voorwaarden die niet aan de opmerkingen van
de bewoners voldeden. De laatstgenoemden werden niet echt geraadpleegd, aangezien
hen via zoom slechts het voltooid project werd voorgelegd dat aan een openbaar
onderzoek was onderworpen. 
 
In de zomer heeft het buurtcomité een tegenproject opgesteld, met de steun van een
groep deskundigen, waaronder architecten en bouwkundig ingenieurs. Dit project zou
veel minder kosten dan dat van Infrabel, omdat de vloerplaat kleiner zou zijn.
Bovendien zou het de werking van een multimodaal knooppunt op deze plaats
garanderen, en tegelijk zorgen voor een betere integratie in de typologie van de wijk,
een betere ecologische voetafdruk, het herstel van de wildcorridor en een
vermindering van de hoeveelheid beton.
 
Is het college, dat van dit project op de hoogte is gebracht, bereid dit te steunen bij
Infrabel en de gewestelijke administratie voor stedenbouwkundige planning? Het
tegenproject van de bewoners werd zopas voorgesteld aan Infrabel en de MIVB. Zou
het niet wenselijk zijn dat de gemeente aan deze of een volgende vergadering
deelneemt, evenals de gewestelijke autoriteiten, zodat alle partijen betrokken zijn bij
de ontwikkeling van een creatief en milieuvriendelijk project?
 
Schepen Wyngaard wenst de opmerkingen van de h. Cools te nuanceren: het is
waarschijnlijk dat sommige bewoners het project als een "milieuafwijking"
beschouwen, maar deze radicale opvatting wordt zeker niet door de bevolking als
geheel gedeeld. Bijna honderd mensen hebben deelgenomen aan de virtuele infosessie
in juni, toen het openbaar onderzoek van start ging. Dit is een uitzonderlijk hoog
deelnemingspercentage voor een bijeenkomst van dit type. De gedachtewisselingen
tussen de bewoners en de vertegenwoordigers van Infrabel verliepen in een zeer kalme
sfeer: er waren geen virulente reacties op het project, waarover de burgers over het
algemeen tevreden leken te zijn. De opmerkingen die een twintigtal burgers tijdens het
openbaar onderzoek hebben gemaakt, bevatten suggesties voor verbeteringen op
specifieke punten, maar bleven positief, ook al was één buurtcomité iets kritischer
over het project dan de andere.
 
Schepen Wyngaard erkent dat de huidige situatie niet bevredigend is uit een oogpunt
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van veiligheid, aangezien de brug is aangetast door scheuren en de breedte
onvoldoende is om een vlot verkeer te garanderen. De geplande ingreep is niet het
bouwen van een imposant bouwwerk op een  schaal vergelijkbaar met die van het
Sint-Jobsplein, maar het creëren van een ruimte die zorgt voor een vlotte
doorstroming van het verkeer voor openbaar vervoer, voetgangers en fietsers,
comfortabele wachtruimtes biedt voor gebruikers en groen is.  De fietsenstalling telt
72 plaatsen, geen 200. Indien nodig kunnen er fietsenrekken worden bijgeplaatst.
 
Schepen Wyngaard erkent dat het terrein momenteel nauwelijks toegankelijk is voor
personen met beperkte mobiliteit (PBM). De uitgevoerde studie voorzag in twee
mogelijke oplossingen: ofwel de installatie van een lift, ofwel de aanleg van een
aangepaste helling voor PBM's. De optie van de lift moet worden verworpen omdat
deze niet gemakkelijk te beheren is vanwege de frequente pannes. De optie van een
aangepaste helling, die moet worden gehandhaafd, vereist een betonstructuur, maar
het is mogelijk het onesthetische aspect van een dergelijk ontwerp te compenseren
met klimplanten. Het college is ook een groot voorstander van de voorstellen van het
overlegcomité om de betonnen structuur lichter te maken, beplanting aan te brengen,
bordessen aan te leggen ter hoogte van de opritten van de PBM's, banken en luifels te
plaatsen ter hoogte van de perrons, enz.
 
Er moeten nog contacten worden gelegd om te bepalen of het beheer van de
beveiligde parking onder de verantwoordelijkheid van de NMBS of van Parking
Brussels zal vallen. Als het comité nog met andere suggesties komt om het project te
verbeteren, zal het college niet nalaten deze bij Infrabel en de NMBS te verdedigen.
 
De h. Cools blijft van mening dat een plaat van 40 meter te breed zou zijn en dat de
doelstellingen van intermodaliteit kunnen worden bereikt door de breedte te beperken
tot 25 meter, waarbij de aldus vrijgekomen ruimte kan worden gebruikt voor
groenvoorzieningen. Echte vergroening kan niet beperkt blijven tot het aanbrengen
van klimop op de muren.
 
Aangezien 1.500 burgers verzoekschriften hebben ondertekend, kan het deel van de
bevolking dat tegen het project is, onmogelijk worden onderschat. De h. Cools heeft
het college dan ook verzocht de mening van de bevolking op ruimere schaal te peilen
en daarbij verder te gaan dan de wettelijke minimumverplichtingen op dit gebied
(openbare onderzoeken, raadplegingscomités): het organiseren van een
voorlichtingsbijeenkomst aan het begin van een openbaar onderzoek is zonder twijfel
onvoldoende. Het moet ook mogelijk zijn de geplande structuur, die bijzonder
onaantrekkelijk is, aantrekkelijker te maken zonder dat dit al te veel kost.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Interpellation sur le projet de nouveau pont Carsoel.docx

 

 

Interpellation de M. Cools : l'année européenne de la jeunesse.

M. Cools signale que 2022 sera l’Année européenne de la jeunesse.
Cette initiative de la Commission européenne vise à inciter l’Union Européenne, les
Etats membres, les autorités régionales et locales à reconnaître les efforts accomplis
par les jeunes pendant la pandémie, à les soutenir, à dialoguer avec eux, à les
encourager à devenir des citoyens actifs et des acteurs des changements positifs.

109/125
Conseil communal - 16.12.2021 - Registre public
Gemeenteraad - 16.12.2021 - Openbaar register



Le Collège a-t-il élaboré un programme d’activités destiné aux jeunes dans le cadre de
cette année européenne ? A-t-il sollicité l’avis du Conseil consultatif des jeunes sur
cette année européenne ? Ce conseil est-il encore actif, vu que son existence n’est
même pas renseignée sur la page du site communal consacrée à la jeunesse ?
L’évolution de la pandémie devrait permettre la reprise de toute une série d’activités à
partir du printemps ou de l’été prochains. Des échanges linguistiques, culturels ou
sportifs entre jeunes de la commune d’Uccle et d’autres communes à l’étranger
pourraient-ils alors être envisagés ?
 
Mme l’Echevin Delwart rappelle combien la jeunesse est un sujet de préoccupation
pour le Conseil communal, puisque des interpellations et des questions lui sont
consacrées presque chaque mois.
Mmes les Echevins Delwart et Ledan préparent activement les Etats généraux de la
jeunesse, avec l’aide d’une ASBL spécialisée dans la participation des jeunes.
Ces Etats généraux vont permettre de relancer la dynamique initiée par le Conseil des
jeunes dans un cadre plus professionnel.
Le fait que cette assemblée ne soit plus active pour le moment ne signifie pas que le
Collège ne soit plus en contact avec les opérateurs du monde de la jeunesse, y compris
pour la gestion de la pandémie.
La commune collabore avec la maison de jeunes Antirides, qui a lancé des initiatives
innovantes pour maintenir le contact entre jeunes durant cette période difficile,
notamment par l’organisation de promenades.
Mme l’Echevin Delwart souligne aussi le travail accompli auprès des jeunes par
l’ASBL Le Pas.
Ces Etats généraux de la jeunesse donneront l’occasion d’entendre la voix des jeunes
non seulement sur leur perception de la pandémie mais aussi sur des thématiques liées
à la construction européenne.
 
Mme l’Echevin Ledan insiste sur l’importance d’établir un lien entre l’action locale
menée à l’échelon d’une commune et l’action internationale menée dans le cadre plus
large de l’Union Européenne.
Elle se réjouit du fait que la Commission ait choisi de faire de 2022 l’Année
européenne de la jeunesse, dont l’objectif vise à offrir aux jeunes un avenir meilleur
en termes d’écologie et d’inclusion sociale ou numérique.
Parmi les initiatives lancées par la commune pour s’inscrire dans cette perspective, il
faut citer les Etats généraux de la jeunesse, destinés aux jeunes de 12 à 26 ans, qui
auront lieu sous forme d’ateliers dans les écoles et les associations de quartier. Ce
processus débutera par une enquête menée auprès des jeunes et se clôturera par un
forum organisé fin mai.
L’objectif de ces Etats généraux consiste à inciter les jeunes à participer à la vie
démocratique locale, de manière à ce qu’ils deviennent d’authentiques citoyens actifs.
Les jeunes pourront aussi prendre part à la vie de la cité par le biais du budget
participatif de 2022, pour lequel l’âge minimal des intervenants a été baissé à 14 ans.
De même, les jeunes sont éligibles dès l’âge de 16 ans pour le projet citoyen « Coup
de pouce ».
Mme l’Echevine Ledan évoque également les initiatives visant à encourager la
mobilisation des jeunes dans le cadre de l’appel à projets « Ecole solidaire ».
Le Collège apporte aussi son soutien au « Repair Café Vélo », initié par des jeunes.
Dans le cadre de cette Année européenne de la jeunesse, le Collège propose en outre
que le Prix du citoyen européen soit décerné à un jeune de moins de 26 ans.
L’inclusion numérique s’est concrétisée par l’aménagement d’espaces publics
numériques, notamment dans les bibliothèques.
Mais l’intérêt pour la jeunesse est un prisme transversal qui va inspirer l’action de
l’ensemble des services communaux, qui travailleront en collaboration avec les
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écoles, les lieux culturels, le CPAS et le tissu associatif local.
Toutes les initiatives menées en 2022, qu’elles soient destinées aux jeunes ou qu’elles
émanent des jeunes eux-mêmes, seront relayées dans le magazine Wolvendael et sur
le site internet communal.
 
M. Cools souhaite que le site internet communal soit actualisé, de manière à tenir
compte des informations fournies par Mme l’Echevine Ledan.
Il insiste sur la nécessité de favoriser les échanges linguistiques avec les Pays-Bas et le
Royaume-Uni afin d’améliorer la pratique du néerlandais et de l’anglais au sein de la
jeunesse. Il espère vivement que ces échanges linguistiques pourront reprendre
lorsque la page de la pandémie sera tournée.

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie van de h. Cools : het Europees jaar van de jeugd.

De h. Cools wijst erop dat 2022 het Europees Jaar van de Jeugd zal zijn. Dit initiatief
van de Europese Commissie is bedoeld om de EU, de lidstaten en de gewestelijke en
lokale autoriteiten aan te moedigen de inspanningen van jongeren tijdens de pandemie
te erkennen, hen te steunen, met hen in dialoog te gaan en hen aan te moedigen actieve
burgers en actoren van positieve verandering te worden.
 
Heeft het college in dit kader een activiteitenprogramma voor jongeren ontwikkeld?
Werd het advies van de jeugdraad hierover ingewonnen ? Is deze raad nog actief,
aangezien zijn bestaan niet eens wordt vermeld op de jeugdpagina van de
gemeentelijke website? De evolutie van de pandemie zou het mogelijk moeten maken
vanaf volgend voorjaar of volgende zomer een hele reeks activiteiten te hervatten.
Kunnen er dan taalkundige, culturele of sportieve uitwisselingen tussen jongeren uit de
gemeente Ukkel en andere gemeenten in het buitenland worden overwogen ?
 
Schepen Delwart herinnert eraan dat de jeugd een onderwerp van zorg is voor de
gemeenteraad aangezien er bijna elke maand vragen en interpellaties aan worden
gewijd. Schepenen Delwart en Ledan zijn actief bezig met de voorbereiding van de
Staten-Generaal van de Jeugd met de hulp van een vzw gespecialiseerd in
jongerenparticipatie. Deze Staten-Generaal zullen het mogelijk maken de door de
jeugdraad op gang gebrachte dynamiek in een professioneler kader opnieuw op gang
te brengen.
 
Het feit dat deze vergadering voorlopig niet meer actief is, betekent niet dat het
college geen contact meer heeft met de jeugd, ook niet voor het beheer van de
pandemie. De gemeente werkt samen met het jeugdcentrum Antirides dat
vernieuwende initiatieven heeft genomen om het contact tussen jongeren in deze
moeilijke periode in stand te houden, met name door wandelingen te organiseren.
Schepen Delwart onderstreept ook het werk dat door vzw Le Pas met jongeren wordt
gedaan. De Staten-Generaal is een gelegenheid om de stem van de jeugd te horen, niet
alleen over de pandemie maar ook over Europese thema's.
 
Schepen Ledan benadrukt dat het van belang is een verband te leggen tussen lokale
actie op het niveau van een gemeente en internationale actie in het ruimere kader van
de Europese Unie. Het verheugt haar dat de Commissie 2022 tot Europees Jaar van de
jeugd heeft uitgeroepen om jongeren een betere toekomst te bieden op het gebied van
ecologie en sociale of digitale inclusie.
 
Een van de initiatieven die de gemeente in dit verband heeft gelanceerd, is de Staten-
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Generaal, gericht op jongeren van 12 tot 26 jaar, dat zal plaatsvinden in de vorm van
workshops in scholen en buurtverenigingen. Dit proces zal beginnen met een enquête
onder jongeren en eindigen met een forum eind mei. Het doel hiervan is jongeren
aanmoedigen deel te nemen aan de lokale democratie zodat zij echte actieve burgers
worden.  Jongeren zullen ook kunnen deelnemen aan het leven van de stad via het
participatiebudget 2022 waarvoor de minimumleeftijd voor deelname is verlaagd tot
14 jaar. Ook jongeren vanaf 16 jaar komen in aanmerking voor de subsidie
Ondersteuning burgerprojecten.
 
Schepen Ledan noemt ook initiatieven ter bevordering van de mobilisatie van jongeren
in het kader van de oproep tot het indienen van projecten "Solidaire school". Het
college steunt ook het "Repair Café Vélo", een jongeren van jongeren. In het kader
van het Europees Jaar van de Jeugd stelt het college ook voor de Europese burgerprijs
toe te kennen aan een jongere onder de 26 jaar. Digitale inclusie werd geconcretiseerd
door de ontwikkeling van openbare digitale ruimtes, met name in bibliotheken.
 
Maar de belangstelling voor de jeugd is een transversaal prisma dat de actie zal
inspireren van alle gemeentediensten die zullen samenwerken met scholen, culturele
podia, het OCMW en het plaatselijke verenigingsleven. Alle initiatieven die in 2022
worden uitgevoerd, of ze nu voor jongeren zijn bedoeld of van jongeren zelf uitgaan,
zullen in de Wolvendael en op de gemeentelijke website worden gepubliceerd.
 
De h. Cools wenst dat de gemeentelijke website wordt bijgewerkt om rekening te
houden met de door mevr. Ledan verstrekte informatie. Hij benadrukt de noodzaak om
taaluitwisselingen met Nederland en het Verenigd Koninkrijk te bevorderen om het
gebruik van het Nederlands en het Engels onder jongeren te verbeteren. Hij hoopt ten
zeerste dat deze taaluitwisselingen kunnen worden hervat zodra de pandemie voorbij
is.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Question orale sur l'année européenne de la jeunesse.docx

 

 

Question orale de Mme Culer : Bois de la Cambre - action judiciaire.

Mme Culer rappelle que le 1 er octobre 2020, le Conseil communal a donné mandat au
Collège pour introduire une action au fond devant le Tribunal de 1ère instance à
l’encontre de la Ville de Bruxelles et de la Région de Bruxelles-Capitale.
Le Collège a décidé le 8 décembre dernier d’introduire l’action au fond.
La situation de la mobilité aux abords du Bois de la Cambre et dans les rues
avoisinantes est catastrophique.
Un état de la situation a été demandé à la police d’Uccle, à laquelle s’est jointe PolBru.
Le Collège pourrait-il communiquer les constats effectués par la police et expliquer les
demandes reprises dans le dispositif de la citation en justice ?
 
M. le Bourgmestre rappelle que la commune d’Uccle a gagné les procédures
engagées contre la ville de Bruxelles, que ce soit en première instance ou en appel.
C’est en vertu de ces décisions judiciaires que la circulation est à nouveau
partiellement autorisée au Bois de la Cambre.
À cet égard, M. le Bourgmestre tient à démentir les informations fallacieuses, relevant
de l’« intox », selon lesquelles la ville de Bruxelles serait censée autoriser une
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réouverture totale.
La ville de Bruxelles se conforme donc au jugement.
Néanmoins, force est de constater que ce n’est pas suffisant, puisque, même en
période de télétravail, la chaussée de Waterloo et les artères annexes sur les parties
sud et ouest sont complètement obstruées et les habitants de ces quartiers continuent à
subir des nuisances diverses.
L’analyse menée par les services de police, à la demande de M. le Bourgmestre, n’a
pu que confirmer le constat empirique susceptible d’être effectué par tout observateur
impartial qui se rendrait sur place à l’heure de pointe. En l’occurrence, la congestion
du trafic y est telle que la durée du trafic est quasi doublée, voire triplée.
Et les conclusions des fonctionnaires de la zone de police « Marlow » coïncident avec
celles de leurs collègues de la police de Bruxelles.
Néanmoins, le bourgmestre de la ville de Bruxelles a contesté ces chiffres, quoiqu’ils
soient corroborés par les agents de sa propre zone de police.
Le Collège a d’ailleurs dû intervenir à plusieurs reprises auprès de la ville de Bruxelles
pour repréciser les conditions du cahier des charges ou les dispositions à appliquer
pour la désignation du bureau d’études, en raison de toute une série de déséquilibres
susceptibles de porter atteinte aux intérêts ucclois.
Il faut donc suivre cette affaire de près, car on ne peut faire totalement confiance à la
ville de Bruxelles, qui n’a consenti à courber l’échine que sous la pression de la
justice.
Sur le conseil de l’avocat de la commune, M. le Bourgmestre a demandé au Collège
d’introduire une action quant au fond devant le Tribunal de première instance.
Il s’agit d’une procédure de longue haleine, qui n’aboutira pas dans un avenir
immédiat, mais qui vise à confirmer l’interdiction pour la ville de Bruxelles de gérer
le Bois de la Cambre comme elle l’entend, sans tenir compte de l’avis des autres
communes. Il faut mettre un verrou qui empêche toute velléité future de fermeture
totale, qui serait encore plus néfaste pour les Ucclois.
M. le Bourgmestre espère que cette procédure amènera le Tribunal à reconnaître le
caractère insatisfaisant de la situation actuelle et à opérer une ouverture plus large.
Concrètement, il s’agit, dans un premier temps, de parvenir à la désignation d’un
expert judiciaire sous l’autorité du Tribunal, qui aura pour mission d’encadrer l’étude
menée par le bureau choisi par la ville de Bruxelles et d’en analyser les résultats.
M. le Bourgmestre eût sans doute préféré ne pas devoir consacrer autant d’énergie à
un tel dossier, mais comme il n’y a pas eu d’emblée une volonté de concertation de la
part des autorités de la ville de Bruxelles, il faut bien recourir à ces procédures
judiciaires pour défendre les intérêts des Ucclois, qui ne méritent pas d’être indûment
victimes de la pollution.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van Mevr. Culer : Ter Kamerenbos - rechtszaak.

Mevr. Culer  herinnert eraan dat de gemeenteraad het college op 1 oktober 2020 de
opdracht heeft gegeven om bij de rechtbank van eerste aanleg een procedure ten
gronde in te leiden tegen Brussel-Stad en het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. Het
college heeft op 8 december jl. besloten het beroep ten gronde in te stellen. De
mobiliteit in de omgeving van het Ter Kamerenbos en in de omliggende straten is
catastrofaal. Er werd een verslag over de situatie gevraagd aan de politie van Ukkel,
die werd bijgestaan door PolBru. Kan het college de bevindingen van de politie
meedelen en de in de dagvaarding gedane verzoeken toelichten ?
 
De burgemeester herinnert eraan dat de gemeente Ukkel het proces tegen Brussel-
Stad zowel in eerste aanleg als in beroep heeft gewonnen. Op grond van deze
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vonnissen is het verkeer in het Ter Kamerenbos weer gedeeltelijk toegestaan. In dit
verband wil de burgemeester de misleidende informatie weerleggen dat Brussel
toestemming zou geven voor een volledige heropening. Brussel-Stad voegt zich
bijgevolg naar het vonnis.
 
Het moet echter worden gezegd dat dit niet voldoende is, want zelfs tijdens de
telewerkperiode zijn de Waterloosesteenweg en de verkeersaders aan de zuid- en
westkant volledig geblokkeerd en ondervinden de bewoners van deze wijken nog
steeds diverse vormen van overlast. De analyse die de politiediensten op verzoek van
de burgemeester hebben uitgevoerd, kon slechts de empirische waarneming
bevestigen die kon worden gedaan door elke onpartijdige waarnemer die zich tijdens
het spitsuur ter plaatse begeeft. In dit geval is de verkeerscongestie van dien aard dat
de duur van het verkeer bijna verdubbeld, zelfs verdrievoudigd wordt. En de
conclusies van de ambtenaren van de politiezone Marlow vallen samen met die van
hun collega's van de Brusselse politie. De Brusselse burgemeester heeft deze cijfers
echter betwist, hoewel ze werden bevestigd door agenten van zijn eigen politiezone.
Het college heeft herhaaldelijk bij Brussel moeten tussenkomen om de voorwaarden
van het bestek of de voor de aanstelling van het adviesbureau toe te passen bepalingen
te verduidelijken, wegens een hele reeks onevenwichtigheden die de Ukkelse
belangen zouden kunnen schaden. Deze zaak moet dan ook op de voet worden
gevolgd, aangezien Brussel niet volledig kan worden vertrouwd, aangezien zij slechts
onder druk van het gerecht ermee heeft ingestemd om een stapje terug te doen.
 
Op advies van de advocaat van de gemeente heeft de burgemeester het college
verzocht bij de rechtbank van eerste aanleg een beroep ten gronde in te stellen. Het
gaat om een langdurige procedure, die niet op korte termijn zal worden afgerond,
maar die tot doel heeft te bevestigen dat Brussel het Ter Kamerenbos niet naar eigen
goeddunken kan beheren zonder rekening te houden met het advies van de andere
gemeenten. Er moet een slot komen om te voorkomen dat men in de toekomst tot
totale sluiting wil overgaan, wat nog schadelijker zou zijn voor de Ukkelaars.
 
De burgemeester hoopt dat deze procedure ertoe zal leiden dat de rechtbank het
onbevredigende karakter van de huidige situatie erkent en een ruimere opening maakt.
Concreet gaat het in de eerste plaats om de benoeming van een gerechtelijk expert die
toezicht moet houden op de studie van het door Brussel gekozen bureau en de
resultaten ervan moet analyseren. De burgemeester had ongetwijfeld liever niet zoveel
energie in een dergelijk dossier gestoken maar aangezien Brussel-Stad van meet af
aan niet bereid was tot overleg, moeten deze gerechtelijke procedures worden ingeleid
om de belangen van de Ukkelaars te verdedigen die het niet verdienen om ten
onrechte het slachtoffer te worden van verontreiniging.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
2021-12-16 Action judicaire Bois de la Cambre.docx

 

 

Question orale de M. Cools : les subsides régionaux renforcés à la rénovation.

M. Cools rappelle qu’il y a quatre ans, la Région a placé en zone de revitalisation
urbaine (ZRU) le tronçon de la chaussée d’Alsemberg situé entre la gare de Calevoet
et la limite avec Forest, en raison de ses mauvais indicateurs socio-économiques.
Jusqu’à présent, la commune n’a pas été capable de concrétiser des projets pour
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bénéficier des subsides publics régionaux susceptibles d’être accordés grâce au statut
de ZRU.
Dans les autres ZRU en région bruxelloise, les habitants à faible revenu peuvent
bénéficier de primes régionales renforcées pour la rénovation.
Ce n’est pas le cas de la ZRU de la chaussée d’Alsemberg ou ce ne l’était pas jusqu’il
y a peu, faute d’une adaptation de l’arrêté régional de subsidiation.
Cette discrimination au détriment d’Uccle perdure-t-elle ou y a-t-il des perspectives
d’amélioration ?
Quelles sont les démarches entreprises à cet égard par le Collège ?
Le soutien à la rénovation de la chaussée d’Alsemberg est d’autant plus important que
son bâti privé date d’avant la Seconde guerre mondiale.
 
M. l’Echevin Biermann répond que le Collège a reçu un communiqué de la Région
relatif au lancement d’un nouveau site internet consacré à l’ensemble des primes
régionales (primes à la rénovation, primes PEB, primes environnementales, etc.).
L’administration régionale a souhaité rationaliser la gestion de ces primes en
instaurant un seul point d’entrée via un site internet qui rassemblera l’information sur
l’ensemble des primes disponibles, y compris les primes à la rénovation sous le label
« renolution.brussels ».
Le portail électronique sera fonctionnel à partir du mois de mars prochain.
M. l’Echevin Biermann sera en mesure de fournir des informations plus détaillées
après la séance de questions/réponses prévue le 12 janvier prochain.
Lors des échanges avec la Région à propos de la mise en place du portail unique
« Renolution », M. l’Echevin Biermann a regretté que les ZRU ne soient pas éligibles
pour l’octroi de primes majorées et a plaidé pour que des corrections soient
aménagées afin de mettre fin à cette discrimination.
 
M. Cools invite le Collège à suivre attentivement ce dossier.
L’intégration de la chaussée d’Alsemberg, dont les indicateurs socio-économiques se
sont dégradés, dans une zone de rénovation urbaine, devenue entre-temps zone de
revitalisation urbaine, n’a pas débouché sur une modification de l’arrêté de
subsidiation qui aurait permis l’octroi de primes majorées.
Cette situation doit sans aucun doute être corrigée.
Lorsque les démarches du Collège auront abouti, il conviendra d’informer les
habitants concernés sur les modalités de rénovation de leur bien.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van de h. Cools : verhoogde gewestelijke renovatiesubsidies.

De h. Cools herinnert eraan dat het Gewest vier jaar geleden het gedeelte van de
Alsembergsesteenweg tussen het station Kalevoet en de grens met Vorst in een Zone
voor Stedelijke Herwaardering (ZSH) heeft ondergebracht wegens de slechte sociaal-
economische indicatoren. Tot dusver is de gemeente er niet in geslaagd projecten te
realiseren om in aanmerking te komen voor gewestelijke overheidssubsidies die
dankzij de ZSH-status kunnen worden toegekend. In de andere ZSH's in het Brusselse
gewest kunnen bewoners met een laag inkomen genieten van verhoogde gewestelijke
renovatiesubsidies. Dit is niet het geval in de ZSH Alsembergsesteenweg, of tot voor
kort niet het geval als gevolg van de gebrekkige aanpassing van het gewestelijke
subsidiebesluit.
 
Blijft deze discriminatie ten nadele van Ukkel voortduren of is er uitzicht op
verbetering? Welke stappen heeft het college in dit verband ondernomen ? De
renovatiesteun voor de Alsembergsesteenweg is erg belangrijk omdat de particuliere
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gebouwen dateren van vóór de Tweede Wereldoorlog.
 
Schepen Biermann antwoordt dat het college een gewestelijk communiqué had
ontvangen over de lancering van een nieuwe website gewijd aan alle gewestelijke
subsidies (renovatiesubsidies, EPB-subsidies, milieusubsidies, enz.). Het gewest wil
het beheer van deze premies rationaliseren via één enkel toegangspunt, nl. via een
website die informatie over alle beschikbare premies zal samenbrengen, incl. de
renovatiepremies onder het label "renolution.brussels ". Het elektronische portaal zal
vanaf maart volgend jaar operationeel zijn. Schepen Biermann zal meer gedetailleerde
informatie kunnen verstrekken na de voor 12 januari geplande vraag- en
antwoordsessie.
 
Tijdens de gedachtewisseling met het Gewest over de invoering van het unieke
"Renolution"-portaal betreurde hij dat de ZSH's niet in aanmerking komen voor de
toekenning van verhoogde premies en hij wou correcties om een einde te maken aan
deze discriminatie.
 
De h. Cools verzoekt het college deze kwestie op de voet te volgen. De integratie van
de Alsembergsesteenweg, waarvan de sociaal-economische indicatoren zijn
verslechterd, in een stadsvernieuwingszone heeft niet geleid tot een wijziging van het
subsidiebesluit die de toekenning van verhoogde premies mogelijk zou hebben
gemaakt. Deze situatie moet ongetwijfeld worden rechtgezet. Zodra de inspanningen
van het college succes hebben gehad, moeten de betrokken bewoners worden
geïnformeerd over de procedures voor de renovatie van hun eigendom.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Question orale sur les subsides régionaux renforcés à la rénovation.docx

 

 

Question orale de M. Desmet : la Chapelle de Stalle.

M. Desmet souhaiterait obtenir des renseignements sur la situation spécifique du bel
ensemble historique constitué par la chapelle de Stalle.
Les quelques recherches qu’il a menées lui ont permis de connaître la date de
construction de l’édifice et de recueillir des données sur les nombreuses restaurations
et modifications effectuées au fil du temps.
Vu la complexité des dossiers relatifs à la gestion des cultes, quelles sont les
responsabilités de la commune à l’égard de ce site ? Quelles sont les autorités
compétentes ?
Le logement adossé à la chapelle, appelé « Maison du chapelain », est, semble-t-il,
encore occupé. Quelles sont les fonctions précises de ce résident ?
Ne serait-il pas intéressant d’organiser une visite guidée des différents lieux de culte
présents sur le territoire communal ? Une telle initiative devrait évidemment être
envisagée en plusieurs étapes successives. Lors de la découverte des églises, classées
ou non, synagogues, mosquées, temples, des questions pourraient être posées « in
situ » de manière à avoir une compréhension globale.
 
M. l’Echevin Hublet précise que la chapelle de Stalle est le plus ancien monument
d’Uccle, dont l’appellation originelle était « Notre-Dame des Affligés ».
Elle s’élevait autrefois au centre de la Seigneurie de Stalle.
Il s’agit d’un édifice gothique, bâti probablement à la fin du XVème siècle par les
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seigneurs de Stalle. Il a fait l’objet de plusieurs transformations ou restaurations, dont
la dernière date de 1990-1991.
C’est en 1795, sous le Directoire, à l’époque où les provinces belges étaient annexées
à la France, que la commune d’Uccle fut créée par la réunion des seigneuries de Stalle
et de Carloo et du village d’Uccle.
La chapelle édifiée par les seigneurs de Stalle devint alors propriété de la commune
d’Uccle.
L’identification cadastrale selon les lois et décrets de l’époque confirme que la
chapelle est bien une propriété communale.
Trois lieux de culte sont des propriétés communales : l’église Saint-Job, l’église
Saint-Pierre et la chapelle de Stalle.
La maison voisine, appelée autrefois « Maison du chapelain », est propriété de la
fabrique de l’église Saint-Pierre.
Le Collège accorde une grande attention à l’entretien de la chapelle, qui a été classée
en tant que monument historique en mars 1938.
Les appareils de chauffage viennent d’y être remplacés pour éviter le risque
d’incendie et un montant de 30.000 € a été prévu au budget extraordinaire 2023 pour
financer des travaux destinés à renforcer la stabilité du bâtiment.
Pour sa part, la fabrique de l’église Saint-Pierre a entrepris la rénovation de la
« Maison du chapelain », dont la cave a été récemment endommagée par des
inondations.
Cette maison est occupée par un locataire chargé du gardiennage de la chapelle
(nettoyage, ouverture, chauffage, etc.).
L’exercice du culte dans la chapelle est assuré par le clergé de l’église Saint-Pierre.
Une messe y est célébrée tous les dimanches et en semaine, un groupe de prière s’y
réunit de façon intermittente.
La chapelle est en principe ouverte chaque jour de 10h00 à 17h00 mais pour éviter les
actes de vandalisme, l’accès y est limité au porche, séparé du reste de la chapelle par
une paroi de verre.
M. l’Echevin Hublet prend bonne note de la suggestion de M. Desmet quant
l’organisation de visites guidées dans les différents lieux de culte présents sur le
territoire ucclois.
Les services de Mme l’Echevine Ledan ont déjà prévu le placement d’une stèle
explicative aux abords de la chapelle dans le cadre du futur « Parcours du
Patrimoine ».
De même, il devrait être possible d’organiser des visites des lieux de culte dans le
cadre des « Journées du Patrimoine » prévues en 2022, en collaboration avec le Cercle
d’histoire.
M. l’Echevin Hublet signale encore que feu Jean-Marie Pierrard, qui fut naguère
président du Cercle d’histoire et que certains membres du Conseil communal ont bien
connu, a publié en 1998 une plaquette consacrée à l’histoire de la chapelle de Stalle,
dont le Cercle d’histoire a probablement conservé des exemplaires.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van de h. Desmet : de Kapel van Stalle.

De h. Desmet zou graag informatie krijgen over de specifieke situatie van het
prachtige historische ensemble dat de kapel van Stalle vormt. Het kleine beetje
onderzoek dat hij heeft verricht, heeft hem in staat gesteld de bouwdatum van het
gebouw te achterhalen en gegevens te verzamelen over de talrijke restauraties en
wijzigingen die in de loop der tijd zijn uitgevoerd.
 
Wat zijn, gezien de complexiteit van de dossiers met betrekking tot het beheer van
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erediensten, de verantwoordelijkheden van de gemeente met betrekking tot deze site?
Wie zijn de bevoegde autoriteiten? De aan de kapel grenzende woning, bekend als het
"kapelaanshuis", wordt blijkbaar nog steeds bewoond. Wat zijn de precieze functies
van deze bewoner ? Zou het niet interessant zijn om een rondleiding te organiseren
langs de verschillende gebedshuizen in de gemeente ? Een dergelijk initiatief zou
uiteraard in verschillende opeenvolgende fasen moeten worden overwogen. Bij de
ontdekking van al dan niet-geklasseerde kerken, synagogen, moskeeën en tempels
konden "ter plaatse" vragen worden gesteld om een algemeen inzicht te krijgen.
 
Schepen Hublet legt uit dat de kapel van Stalle het oudste monument van Ukkel is,
dat oorspronkelijk "Notre-Dame des Affligés" heette. Het stond vroeger in het
centrum van de heerlijkheid van Stalle.  Het is een gotisch gebouw, waarschijnlijk
gebouwd aan het eind van de 15de eeuw door de heren van Stalle. Het heeft
verschillende transformaties of restauraties ondergaan, waarvan de laatste dateert van
1990-1991. Het was in 1795, onder het Directoire, bij de annexatie van de Belgische
provincies aan Frankrijk, dat de gemeente Ukkel werd opgericht door de vereniging
van de heerlijkheden Stalle en Carloo en het dorp Ukkel. De kapel die door de heren
van Stalle was gebouwd, werd vervolgens eigendom van de gemeente Ukkel.
 
De kadastrale identificatie volgens de wetten en decreten van die tijd bevestigt dat de
kapel inderdaad gemeentelijk eigendom is. Drie gebedshuizen zijn gemeentelijke
eigendommen: de Sint-Jobskerk, de Sint-Pieterskerk en de kapel van Stalle. Het
naburige huis, vroeger "kapelaanshuis" genoemd, is eigendom van de kerkfabriek van
de Sint-Pieterskerk.
 
Het college besteedt veel aandacht aan het onderhoud van de kapel, die in maart 1938
op de lijst van historische monumenten is geplaatst. De verwarmingsinstallatie is
onlangs vervangen om brandgevaar te voorkomen en in de buitengewone begroting
2023 is € 30.000 voorzien om de stabiliteit van het gebouw te verbeteren. De
kerkfabriek is zelf al begonnen met de renovatie van het "kapelaanshuis", waarvan de
kelder onlangs door een overstroming beschadigd werd. Dit huis wordt bewoond door
een huurder die verantwoordelijk is voor de zorg van de kapel (schoonmaken, openen,
verwarmen, enz.). De eredienst in de kapel wordt verzorgd door de geestelijken van de
Sint-Pieterskerk. Elke zondag wordt er een mis opgedragen en door de week komt er
af en toe een gebedsgroep bijeen.  De kapel is in principe elke dag open van 10 tot 17
uur, maar om vandalisme te voorkomen is de toegang beperkt tot het portaal, dat door
een glazen wand van de rest van de kapel is afgescheiden.
 
Schepen Hublet nam nota van de suggestie van de h. Desmet om rondleidingen te
organiseren langs de verschillende gebedshuizen in Ukkel. De diensten van schepen
Ledan hebben al plannen om in de buurt van de kapel een verklarende gedenksteen te
plaatsen als onderdeel van het toekomstig erfgoedparcours.
In het kader van de Open Monumentendagen 2022 zou het ook mogelijk moeten zijn
om in samenwerking met de geschiedkundige kring bezoeken aan de gebedshuizen te
organiseren.
 
Schepen Hublet wees er ook op dat wijlen Jean-Marie Pierrard, ooit voorzitter van de
geschiedkundige kring en die sommige leden van de gemeenteraad goed kenden, in
1998 een boekje heeft uitgegeven dat gewijd was aan de geschiedenis van de kapel en
waarvan de geschiedkundige kring waarschijnlijk kopieën heeft bewaard.

De Raad neemt kennis.
 

118/125
Conseil communal - 16.12.2021 - Registre public
Gemeenteraad - 16.12.2021 - Openbaar register



16.12.2021/A/0061

 

Question orale de Mme Czekalski : chaussée d’Alsemberg - coordination en
matière de propreté entre les services communaux et l’Agence Bruxelles
Propreté.

Mme Czekalski rappelle que la propreté est une des principales préoccupations du
citoyen pour juger de la qualité de la vie dans l’espace urbain.
Il est donc indispensable d’en faire une priorité.
Le Collège et l’administration communale y accordent une attention particulière
depuis longtemps.
Les agents du service de la Propreté travaillent d’ailleurs sans relâche dans des
conditions difficiles pour rendre la commune plus propre, plus belle et plus agréable à
vivre pour tout un chacun.
Mme Czekalski souhaiterait que le Collège fasse un état des lieux de la coordination
mise en place entre le service communal de la Propreté et l’Agence Bruxelles-
Propreté (ABP) pour la gestion de la chaussée d’Alsemberg, vu qu’il s’agit d’un
tronçon névralgique.
Où en est la collaboration entre la commune d’Uccle et l’ABP ? La situation s’est-elle
améliorée ou dégradée au fil des ans ?
 
Mme l’Echevin Gol-Lescot répond qu’une collaboration a été établie entre la
commune d’Uccle et l’Agence Bruxelles-Propreté, notamment grâce à l’action menée
par une coordinatrice uccloise de grande qualité, mais que cette collaboration ne
fonctionne pas très bien en raison d’un manque d’investissement de la part de l’ABP.
Si la commune d’Uccle n’avait pas pris l’initiative d’assurer la présence permanente
d’une ou deux équipes et d’un inspecteur sur la chaussée d’Alsemberg (alors qu’il
s’agit d’une voirie régionale), cette artère serait dans un état beaucoup plus déplorable
aujourd’hui.
Samedi dernier, les agents communaux ont encore dû intervenir pour enlever tous les
déchets qui n’avaient pas été ramassés par l’Agence Bruxelles-Propreté.
Néanmoins, la situation semble s’améliorer peu à peu.
Ce matin, pour la première fois, l’ABP a effectué un ramassage des ordures porte à
porte sur l’intégralité de la chaussée, et cette opération sera renouvelée jusqu’au 10
janvier prochain, avant la reprise des travaux un peu plus haut.
Cependant, les services communaux sont souvent sollicités pour pallier les carences de
l’ABP dans l’enlèvement des dépôts clandestins, notamment aux abords de la gare de
Calevoet.
Lorsqu’un dépôt clandestin est constaté, la commune est censée prévenir l’ABP via
son site « Allo Pro » et l’agence régionale dispose théoriquement d’un délai de 48 à
72 heures pour intervenir, ce qui est fort long pour de telles nuisances.
Par ailleurs, il faut aussi reconnaître que certains commerçants ne font pas beaucoup
d’efforts de leur côté.
Quoi qu’il en soit, les services communaux font de leur mieux et n’hésitent pas à
intervenir sur des voiries qui ne sont pas de leur ressort dès qu’une situation
problématique est signalée par des riverains.
 
Mme Czekalski remercie les services communaux pour leur travail et ne manquera
pas d’interpeller les instances régionales sur ce point.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van Mevr. Czekalski : Alsembergsesteenweg - coördinatie van
de netheid tussen de gemeentelijke diensten en Net Brussel.
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Mevr. Czekalski herinnert eraan dat reinheid een van de belangrijkste punten van
zorg van de burgers is wanneer het erom gaat de kwaliteit van het leven in de stad te
beoordelen. Het is dan ook van essentieel belang er een prioriteit van te maken. Het
college en het gemeentebestuur besteden hier al geruime tijd bijzondere aandacht aan.
De dienst Reinheid werkt onvermoeibaar onder moeilijke omstandigheden om de
gemeente voor iedereen schoner, mooier en aangenamer te maken om in te wonen.
 
Mevr. Czekalski verzoekt het college de balans op te maken van de coördinatie tussen
de gemeentelijke dienst Reinheid en het agentschap Net Brussel voor het beheer van
de Alsembergststeenweg, aangezien dit een kritiek gedeelte is. Wat is de stand van
zaken met betrekking tot de samenwerking tussen de gemeente en het agentschap ? Is
de situatie in de loop der jaren verbeterd of verslechterd ?
 
Schepen Gol-Lescot antwoordt dat er een samenwerking tot stand is gebracht tussen
de gemeente en het agentschap, met name dankzij het werk van een kwalitatief
hoogstaande Ukkelse coördinatrice, maar dat deze samenwerking niet erg goed
functioneert door een gebrek aan investeringen van de kant van het agentschap. Indien
de gemeente niet het initiatief had genomen om te zorgen voor de permanente
aanwezigheid van één of twee ploegen en een controleur in de Alsembergsesteenweg
(ook al is het een gewestweg), zou deze verkeersader er vandaag veel slechter aan toe
zijn.
 
Afgelopen zaterdag moest de gemeente opnieuw ingrijpen om al het afval te
verwijderen dat niet was opgehaald door het agentschap. De situatie lijkt echter beetje
bij beetje te verbeteren. Vanmorgen heeft het agentschap voor de eerste keer langs de
hele rijweg huis-aan-huis huisvuil opgehaald en deze operatie zal tot 10 januari
worden herhaald, voordat de werkzaamheden verderop worden hervat.
 
De gemeente wordt echter vaak ingeschakeld ter compensatie van het feit dat het
agentschap er niet in slaagt de sluikstorten te verwijderen, met name in de omgeving
van het station Kalevoet. Wanneer een sluikstort wordt ontdekt, wordt de gemeente
geacht het agentschap via zijn website "Allo Pro" op de hoogte te brengen en het
agentschap heeft theoretisch 48 tot 72 uur om in te grijpen, wat zeer lang is voor
dergelijke overlast. Aan de andere kant moet ook worden erkend dat sommige
winkeliers van hun kant niet veel moeite doen.
 
In ieder geval doen de gemeentediensten hun best en aarzelen zij niet om in te grijpen
in wegen die niet onder hun jurisdictie vallen, zodra een probleemsituatie wordt
gemeld door omwonenden.
 
Mevr. Czekalski bedankt de gemeente voor haar inzet en zou niet nalaten de
gewestelijke autoriteiten op dit punt aan de tand te voelen.

De Raad neemt kennis.
 

 

Question orale de M. Desmet : Babel’Air.

M. Desmet signale que l’ASBL Hypothèse propose au monde de l’enseignement des
formations pratiques de sensibilisation à l’environnement sur le thème de la qualité de
l’air.
Ce projet d’accompagnement pédagogique est destiné aux enseignants de la
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maternelle à la 2ème secondaire.
Ces interventions pédagogiques visent non seulement à la prise de conscience des
enjeux liés à la pollution de l’air mais aussi au développement de démarches et
concepts scientifiques susceptibles de déboucher sur des actions concrètes.
Cette offre est-elle connue du Collège et a-t-elle obtenu un écho au sein des
établissements scolaires ucclois ?
 
Mme l’Echevin Gol-Lescot répond qu’en raison de la crise sanitaire, il est quasi
impossible depuis près de deux ans de solliciter l’intervention d’un acteur extérieur
dans les écoles.
Néanmoins, des actions de sensibilisation ont été menées pour encourager les parents à
couper les moteurs de leur véhicule lorsqu’ils attendent leur enfant aux abords des
écoles.
Mais jusqu’à présent, les écoles se sont davantage mobilisées pour la qualité de
l’alimentation que pour la qualité de l’air.
L’école du Centre a toutefois installé à différents endroits des dispositifs visant à
améliorer la qualité de l’air.
Les actions de sensibilisation de plus grande envergure pourront reprendre lorsque le
contexte sanitaire sera plus favorable.
Cependant, Mme l’Echevin Gol-Lescot ne manquera pas de relayer auprès des
directions d’école les informations fournies par M. Desmet.
L’échevinat n’impose aucune contrainte en ce domaine, les équipes pédagogiques
étant tout à fait libre de participer ou non aux programmes suggérés.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van de h. Desmet : Babel’Air.

De h. Desmet geeft aan dat vzw Hypothèse aan de onderwijswereld praktische
opleidingen ecosensibilisering over het thema luchtkwaliteit aanbiedt. Dit pedagogisch
project is bestemd voor leerkrachten van de kleuterschool tot de middelbare school.
Het doel hiervan is niet enkel meer sensibilisering rond luchtverontreiniging maar ook
de ontwikkeling van wetenschappelijke benaderingen en concepten die tot concrete
acties kunnen leiden. Is dit aanbod bekend bij het college en is het overgenomen door
de Ukkelse scholen ?
 
Schepen Gol-Lescot antwoordt dat het wegens de gezondheidscrisis de laatste twee
jaar bijna onmogelijk is geweest om de tussenkomst van een externe actor in scholen
te vragen. Er zijn wel sensibiliseringscampagnes georganiseerd om ouders aan te
moedigen de motor van hun auto uit te zetten wanneer zij in de buurt van scholen op
hun kind wachten. Tot op heden zijn scholen actiever geweest rond voedselkwaliteit
i.p.v. luchtkwaliteit. De school Centre heeft al op verschillende plaatsen toestellen
voor de luchtkwaliteit geïnstalleerd. Er kan meer op grotere schaal gesensibiliseerd
worden bij een betere gezondheidscontext. De schepen zal de informatie van de h.
Desmet zeker doorgeven aan de schooldirecties maar geeft aan dat er geen
verplichting is omdat scholen vrij zijn zelf te kiezen om al dan niet aan voorgestelde
programma's deel te nemen.

De Raad neemt kennis.
 

 

Question orale de M. Cools : concours d’architecture contemporaine.
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M. Cools rappelle que la commune d’Uccle compte un grand nombre d’immeubles
remarquables, notamment de style Art déco ou des années 50 et 60.
En outre, l’enrichissement du patrimoine bâti ucclois par des constructions
contemporaines est aussi important, car l’architecture ne doit pas s’enfermer dans une
démarche passéiste en se contentant de reproduire des modèles anciens. Il faut faire
preuve d’imagination, de créativité et d’audace, tout en veillant à une bonne
intégration des projets dans leur environnement.
La commune a créé en l’an 2000 un concours d’architecture contemporaine afin
d’encourager l’émergence d’un patrimoine innovant.
Organisé tous les deux ans, ce concours a connu 10 éditions de 2000 à 2018.
Il n’a pas été organisé en 2020, vraisemblablement en raison de la crise sanitaire.
Selon M. Cools, il faut organiser ce concours en 2022 et en adapter le règlement, de
manière à ce que toutes les réalisations concrétisées depuis 2018 puissent y prendre
part.
Le Collège a-t-il l’intention d’organiser ce concours l’année prochaine ?
 
M. l’Echevin Biermann confirme que le Collège avait l’intention d’organiser ce
concours en 2020 en lui donnant une dimension plus importante grâce à une
association au prix Horta, organisé par les anciens étudiants de la Faculté universitaire
d’Architecture.
Les négociations étaient bien entamées afin de mettre en place un événement de
grande ampleur avec l’octroi d’un prix commun, mais la crise sanitaire a contraint le
Collège à reporter cette initiative.
Toutefois, le Collège a l’intention de consacrer un article budgétaire à l’organisation
de ce concours en 2022.
M. l’Echevin Biermann espère que le contexte sanitaire sera plus favorable au cours
de l’année prochaine.
 
M. Cools estime que le contexte sanitaire sera plus propice à l’organisation de cette
manifestation.
La collaboration avec le concours Horta est une heureuse initiative.
Il serait aussi utile d’assurer un meilleur rayonnement de l’exposition en lui donnant
un caractère itinérant, comme ce fut le cas lors de l’édition précédente, puisque les
travaux avaient été présentés successivement au petit foyer du Centre culturel d’Uccle
(CCU) et à la Fondation d’architecture à Ixelles (CIVA).
 
M. l’Echevin Biermann estime que le nouveau centre administratif, bel exemple de
rénovation urbanistique, constituerait un cadre idéal pour l’accueil des lauréats de ce
concours.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van de h. Cools : wedstrijd hedendaagse architectuur.

De h. Cools herinnert eraan dat de gemeente Ukkel een groot aantal opmerkelijke
gebouwen telt, met name in art deco of uit de jaren vijftig en zestig. Bovendien is de
verrijking van het onroerend erfgoed door eigentijdse constructies ook belangrijk
omdat architectuur zich niet mag beperken tot een op het verleden gerichte aanpak
door eenvoudigweg oude modellen te reproduceren. Er moet blijk worden gegeven
van verbeeldingskracht, creativiteit en durf, terwijl er tegelijkertijd voor moet worden
gezorgd dat de projecten goed integreren in hun omgeving.
 
In 2000 heeft de gemeente een wedstrijd hedendaagse architectuur uitgeschreven om
de opkomst van een vernieuwend erfgoed te stimuleren. Deze wedstrijd, die om de
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twee jaar wordt georganiseerd, is tussen 2000 en 2018 tien keer gehouden. Het werd
niet gehouden in 2020, vermoedelijk vanwege de gezondheidscrisis. Volgens de h.
Cools moet de wedstrijd in 2022 worden gehouden en moeten de regels worden
aangepast zodat alle sinds 2018 geconcretiseerde bouwwerken kunnen deelnemen. Zal
het college deze wedstrijd volgend jaar organiseren ?
 
Schepen Biermann bevestigt dat het college deze wedstrijd in 2020 wou organiseren
en er een grotere dimensie aan wou geven door een associatie met de Hortaprijs,
georganiseerd door de oud-studenten van de universitaire faculteit Architectuur. Er
waren goede onderhandelingen aan de gang om een grootschalig evenement met een
gezamenlijke prijs op te zetten maar dit werd uitgesteld omwille van de
gezondheidscrisis. Het college zal een begrotingspost wijden aan de organisatie van
deze wedstrijd in 2022. De schepen hoopt dat de gezondheidscontext in het komende
jaar gunstiger zou zijn.
 
De h. Cools is van mening dat de gezondheidssituatie gunstiger zal zijn voor de
organisatie van dit evenement. De samenwerking met de Hortawedstrijd is een goed
initiatief. Het zou ook nuttig zijn voor een betere spreiding van de tentoonstelling te
zorgen door er een reizend karakter aan te geven, zoals het geval was tijdens de vorige
editie, toen de werken achtereenvolgens werden gepresenteerd in de kleine foyer van
het cultureel centrum van Ukkel (CCU) en in de Fondation d’architecture à Ixelles
(CIVA).
 
Schepen Biermann vindt dat het nieuwe administratieve centrum, een mooi
voorbeeld van stadsvernieuwing, een ideale omgeving zou zijn om de laureaten van
deze wedstrijd te onthalen.

De Raad neemt kennis.
 

 

Question orale de M. De Bock : les résultats des 6 premiers mois de la scan car.

M. De Bock souhaiterait obtenir des renseignements sur les 6 premiers mois de
fonctionnement de la scan-car.
Quel est le nombre d’infractions constatées ? Quel est le montant enrôlé ? Combien de
réclamations ont été introduites ? Quelles comparaisons peut-on établir avec le
système manuel en vigueur auparavant ?
 
M. l’Echevin Wyngaard  répond qu’il ne faut pas tirer de conclusions hâtives des
données chiffrées car leur interprétation est délicate.
Toutefois, il semblerait que le contrôle opéré par la scan-car n’ait pas entraîné une
flambée des contestations, puisque le nombre de réclamations a doublé alors que celui
des infractions constatées a triplé.
Le système de la scan-car peut tenir compte de la situation particulière des détenteurs
de cartes PMR, si ceux-ci en font la demande.
Cette problématique a d’ailleurs été abordée par M. l’Echevin Hublet au sein du
Conseil consultatif de la personne porteuse de handicap.
Il y a donc de moins en moins d’erreurs, mais des annulations d’amendes ont été
opérées par ne pas léser les citoyens qui seraient passés à travers les mailles du filet.
Il faut aussi tenir compte du calendrier, en l’occurrence des dates d’envoi des lettres
de rappel, pour évaluer le taux d’infractions constatées.
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M. De Bock signale qu’en cas d’utilisation du disque bleu, il arrive que des
automobilistes en viennent à restationner leur véhicule sur la même place après s’être
déplacés au terme des deux heures de parking autorisées, et que la scan-car considère
qu’il s’agit d’un stationnement litigieux quoique les intéressés aient respecté la
législation en vigueur.
 
M. l’Echevin Wyngaard  estime que ce type de problème se pose de façon tout à fait
marginale car la précision de la scan-car est telle qu’il faudrait un repositionnement
identique au millimètre près pour aboutir à une situation infractionnelle.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van de h. De Bock : de resultaten van de eerste 6 maanden van
de scan car.

De h. De Bock zou graag informatie krijgen over de eerste zes maanden van de inzet
van de scanauto. Wat is het aantal geregistreerde overtredingen ? Wat is het
ingekohierde bedrag ? Hoeveel klachten zijn er ingediend ? Welke vergelijkingen
kunnen worden gemaakt met het vroegere manuele systeem ?
 
Schepen Wyngaard antwoordt dat men geen overhaaste conclusies moet trekken uit
de cijfers omdat de interpretatie ervan delicaat is. De inzet van de scanauto heeft niet
geleid tot een toename van het aantal klachten, aangezien het aantal klachten is
verdubbeld en het aantal geregistreerde overtredingen is verdrievoudigd. Het systeem
kan rekening houden met de bijzondere situatie van houders van een parkeerkaart voor
mindervaliden, indien zij daarom verzoeken. Deze kwestie werd ook door schepen
Hublet besproken in de adviesraad voor personen met een handicap.
 
Er worden dus steeds minder fouten gemaakt maar de boetes zijn geannuleerd om
burgers die door de mazen van het net zijn gevallen, niet te benadelen. Bij de
beoordeling van het percentage geconstateerde overtredingen moet ook rekening
worden gehouden met de timing, d.w.z. de data waarop herinneringsbrieven worden
verzonden.
 
De h. De Bock wijst erop dat, wat het gebruik van de blauwe schijf betreft,
automobilisten hun voertuig soms op dezelfde plaats parkeren na zich verplaatst te
hebben na de verstrijking van de parkeerperiode van twee uur en dat de scanauto dit
als illegaal beschouwt, ook al hebben zij zich aan de geldende wetgeving gehouden.
 
Schepen Wyngaard is van mening dat dit soort problemen vrij marginaal is omdat de
scanauto erg nauwkeurig is en enkel een identieke herpositionering tot op de
millimeter tot een inbreuk zou leiden.

De Raad neemt kennis.
 

 

Question orale de M. De Bock : sécurisation des passages pour piétons (avenue
de Messidor).

Transformée en question écrite.

Mondelinge vraag van de h. De Bock : beveiliging van de zebrapaden
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(Messidorlaan).

Ombevormd tot schriftelijke vraag.

1 annexe / 1 bijlage
Question orale concernant la sécurisation des passages pour piétons (avenue de
Messidor).docx

 

 

Question orale de M. De Bock : la sécurisation de passages pour piétons.

Le point est reporté et transformé en interpellation.

Mondelinge vraag van de h. De Bock : beveiliging van de zebrapaden.

Het punt wordt verdaagd en omgevormd tot interpellatie.
 

Levée de la séance à 22:10
Opheffing van de zitting om 22:10

Le Secrétaire communal f.f.
De wnd. gemeentesecretaris,

Patrick De Nutte  

La Présidente,
De Voorzitster,

Aleksandra Kokaj
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